
نمایشگاه بین المللی مخترعین 
خاورمیـانه باحضور مخـترعان 

ایرانـی گشایـش یافـت
« صفحه 2

« صفحه3

ارسطو خوش رزم: اگر به فکر 
سیمرغ نبودم اصلا بازی نمی کردم

رشد ۲۲ درصدی ارزش صادرات 
محصولات کشاورزی 

سامورایی ها زیر تیغ فرانس۲۴؛
ایران می توانست خیلی زودتر 

ژاپن را دفن کند!

اجرای موفقیت آمیز تعمیرات 
سالانه ناحیه نورد گرم

تاکید ایران و عربستان
 بر گسترش روابط دوجانبه

افتتاح ۳۴ واحد صنعتی و معدنی 
در دهه فجر

صفحه8  »

« صفحه3
« صفحه 7

« صفحه 5

« صفحه 4

« صفحه 2

موتورسواری بازیگران زن، 
روی یک ریل قدیمی

« صفحه 8

یادداشت

معصومـه طاهری / جامعه شـناس: احترام بـه قوانین 
سـلبریتی و غیـر سـلبریتی نمی شناسـد همـه دربرابـر قانون 
یکسـان هسـتند و وظیفـه دارنـد  مطـاع باشـند در مقابل هم 
بایـد بـا قانون شـکنان  برخـورد قانونی صورت بگیـرد  در غیر 
ایـن صـورت تحکـم و جدیـت قوانیـن از بین مـی رود و کمتر 
کسـی خـود را ملـزم به رعایـت قوانیـن می کند.  یکـی از این 
مـوارد  موتورسـواری بانـوان اسـت کـه  عملـی غیـر قانونـی 
محسـوب می شـود و بایـد نسـبت بـه آن توجـه کـرد بـا ایـن 
وجـود متاسـفانه سـلبریتی ها خـود را مسـتثنی از قانـون و 
اجـرای آن می داننـد و از قـرار به نوعی مصونیـت دارند و البته 
براحتـی  در ژسـت های هنرمندانه  قوانیـن را زیر پا می گذارند 
و در فیلم های سـینمایی و مجموعه های شـبکه خانگی  موتور 
سـواری می کننـد و هیچ ممنوعیتی  ندارنـد و برخوردی هم با 
آنهـا نمی شـود. در حالی که ایـن افراد به غیر از قانون شـکنی 
کـه در رفتارهـا و گفتارهایشـان دارنـد،  از همـه مهمتـر  بـه 
عنـوان الگـو برای دختـران و زنـان جامعه مروج قانون شـکنی 

هسـتند چـه آن که وقتـی می بیننـد این افـراد   ...
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تولید ۱۱.۷ میلیون تن شیرخام در کشور؛

فرمانده منطقه یکم امامت نیروی دریایی ارتش:

« صفحه2

رهبر انقلاب: حضور پرشور در راهپیمایی
 22 بهمن نشانه اقتدار ملی است

معاون توسعه مدیریت و منابع موسسه 
عالی  آموزش  برنامه ریزی  و  پژوهش 
اشتغال  رصد  گزارش  به  استناد  با 
 ۱۳۹۶-۱۳۹۷ سال  دانش آموختگان 
گفت: نسبت افراد شاغل به غیرشاغل 
در این گزارش ۴۲.۵۸ درصد بوده که 
این رقم در مقایسه با گزارش سال قبل 
آن، بهبود ۲ درصدی را نشان می دهد، 
بالاترین اشتغال در گروه علوم پزشکی 
علوم  بعد  رتبه  و  درصد   ۶۲.۷۵ با 

انسانی با ۴۴.۹۵ درصد است. 
 موسسه ای که اکنون به نام پژوهش 
و برنامه ریزی آموزش عالی به عنوان 
اتاق فکر وزارت علوم می شناسیم، به 
برنامه ریزی  و  تحقیقات  موسسه  نام 
علمی و آموزشی و به عنوان سازمانی 
مستقل جهت همکاری و همفکری با 
وزارت علوم و آموزش عالی در سال 
سال ۱۳۶۰  در  ولی  تاسیس   ۱۳۴۸
منحل شد. این موسسه بار دیگر در 
عالی  آموزش  عرصه  به  سال ۱۳۶۹ 
تصویب  به  آن  اساسنامه  و  برگشت 

شورای گسترش آموزش عالی رسید.
موسسه تحقیقات و برنامه ریزی علمی 
با امکانات  و آموزشی از سال ۱۳۷۰ 
مرکز آمار و برنامه ریزی آموزشی )از 
وزارت  آموزشی  معاونت  واحدهای 
علوم(، شروع به کار و با گذشت حدود 
۲ سال، تشکیلات و نمودار سازمانی 
آن در تاریخ۱۳۷۲/۵/۱۲  به تصویب 
سازمان امور اداری و استخدامی کشور 
رسید و فعالیت خود را به شکل رسمی 
آغاز کرد. موسسه پژوهش و برنامه ریزی 
گروه  هفت  داشتن  با  عالی  آموزش 
آموزشی شامل، آینده پژوهی و نظریه 
اقتصاد  عالی،  آموزش  در  پردازی 
نیروی  های  بررسی  و  عالی  آموزش 
عالی،  آموزش  برنامه ریزی  انسانی، 
پژوهش های آماری و فناوری اطلاعات، 
مطالعات تطبیقی و نوآوری در آموزش 
آموزش  مدیریت  مطالعات  عالی، 
درسی  و  آموزشی  نوآوری  و  عالی 
ضمن انجام تحقیقات در زمینه های 
مختلف آموزش عالی و گردآوری داده، 

اختیار  در  نیز  را  حوزه  این  آمارهای 
مسئولان و جامعه قرار می دهد. یکی 
آماری  پژوهش های  گروه  اقدامات  از 
موسسه  این  در  اطلاعات  فناوری  و 
نام  به  که  است  سالانه ای  گزارش 
گزارش رصد اشتغال دانش آموختگان 
دانش آموختگان چهار سال  مورد  در 
قبل )به دلیل نیاز به دادن فرصت به 
و  یافتن شغل  برای  دانش آموختگان 
گذراندن دوره سربازی در مورد آقایان( 
گزارش  این  در  و  می شود  منتشر 
ضمن ارائه تفصیلی و به تفکیک تعداد 
دانش آموختگان آموزش عالی معمولا 
چهار سال قبل ارائه می دهد همراه با 
این یافته ارزشمند که نسبت شاغلان 
غیرشاغل  افراد  به  دانش آموخته 
نسبت  همچنین  است؟  درصد  چند 
مردان  به  دانش آموخته  شاغل  زنان 
از  کدام  هر  در  و  است  درصد  چند 
از  درصد  چند  تحصیلی  گروه های 
چند  و  شده  شاغل  دانش آموخته ها 
موسسه  هستند.  غیرشاغل  درصد 
پژوهش و برنامه ریزی آموزش عالی به 
تازگی داده های اصلی آخرین گزارش 
از این گزارش های نوبه ای؛ یعنی رصد 
-۹۶ سال  دانش آموختگان  اشتغال 

داده ها  این  است.  آورده  گرد  را   ،۹۷
که در آینده در قالب گزارشی منتشر 
می شود و اکنون در اختیار ایرنا قرار 
گرفته است، نشان می دهد در میان 
این دانش آموختگان نسبت شاغل به 
است،  درصد  غیرشاغل ۴۲.۵۸  افراد 
همچنین ۳۴.۷۱ درصد از بانوان دانش 

آموخته شاغل شده اند.

انسانی  علوم  گروه  در  این،  بر  افزون 
پایه ۳۴.۷۷  علوم  در  درصد،   ۴۴.۹۵
درصد، در گروه علوم پزشکی ۶۲.۷۵ 
درصد، فنی مهندسی ۴۱.۷۴ درصد، 
علوم کشاورزی ۳۵.۲۱ درصد و هنر 

۲۳.۲۵ درصد شاغل هستند.  
غیرشاغل  به  شاغل  نسبت 
دانش آموختگان ۹۷-۹۶؛ ۴۲ درصد

مهدی دَهمَرده معاون توسعه مدیریت 
و منابع موسسه پژوهش و برنامه ریزی 
آموزش عالی در گفت وگو با خبرنگار 
مورد  در  ایرنا  آموزش  و  علم  گروه 
آخرین گزارش رصد دانش آموختگان 
اظهار داشت: این گزارش در مورد رصد 
وضعیت اشتغال دانش آموختگان سال 
۹۷-۹۶ است که این آمار به صورت 
یعنی  است.  شده  گردآوری  ثبتی 
موسسه کد ملی این افراد را به وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی می دهد و از 
آنها بر اساس آمار بیمه، میزان اشتغال 
را می گیریم. بنابراین اطلاعات کاملا 

منحصربه فرد است.
این  در  نواقص  برخی  وجود  به  وی 
دانش  آمار  افزود:  و  کرد  اشاره  آمار 
آموختگانی که به صورت مستقل کار 
می کنند یا در نیروهای مسلح شاغل 
می شوند، وجود ندارد. تلاش می کنیم 

این آمار را دریافت کنیم.
معاون توسعه مدیریت و منابع موسسه 
عالی  آموزش  برنامه ریزی  و  پژوهش 
اشتغال  رصد  آمار  اکنون  داد:  ادامه 
دانش آموختگان سال تحصیلی ۹۶-۹۷ 
را در همه مقاطع تحصیلی داریم؛ زیرا 
بر اساس روال باید دست کم چهار سال 

به افراد فرصت بدهیم تا ببینیم شغل 
پیدا می کنند یا خیر. در این سال ۶۸۸ 
هزار و ۶۷۸ نفر دانش آموخته شدند و 
افراد  به  شاغل  نسبت  میزان  این  از 
غیرشاغل، ۴۲.۵۸ درصد )۲۹۳ هزار و 
۲۰۸ نفر( و ۵۷.۴۲ درصد )۳۹۵ هزار 

و ۴۷۰ نفر( افراد غیرشاغل است.
و  اشتغال  نسبت  مورد  در  دَهمَرده 
اظهار  نیز  دانش آموختگان  جنسیت 
داشت: تعداد زنان دانش آموخته ۲۹۸ 
هزار و ۷۰۲ نفر است که از این تعداد 
۳۴.۷۱ درصد شاغل هستند و آقایان 
دانش آموخته ۳۸۹ هزار و ۹۷۶ نفر و 
این تعداد هم ۴۸.۶ درصد شاغل  از 
هستند. وی در توضیح اختلاف بین 
و  زن  دانش آموختگان  اشتغال  آمار 
مرد گفت: بانوان در مقاطعی به دلیل 
مشغله های زندگی از بازار کار خارج 
می شوند، همچنین بازار کار زنان ایران 
محلی است و برای نمونه آنها ترجیح 
می دهند در محل زندگی همسر یا پدر 
و مادر خود کار کنند و فرصت شغلی 

برای آنان کمتر می شود. 
گـروه  در  اشـتغال  بالاتریـن 

پزشـکی علـوم 
ادبیات  و  زبان ها  دانشکده  استاد 
به  ادامه  در  تهران  دنشگاه  خارجی 
بر  دانش آموخته  به  شاغل  نسبت 
و  پرداخت  تحصیلی  مقطع  اساس 
 ۳۳.۳۶ کاردانی  مقطع  در  گفت: 
درصد، در کارشناسی ۳۹.۵۹ درصد، 
درصد،  ارشد ۵۶.۷۱  کارشناسی  در 
دکتری ۶۶.۱۸ درصد شاغل هستند. 
می دهد  نشان  آمار  که  همینطور 
بیشترین بیکاری را در مقطع کاردانی 
آمار  مورد  در  همچنین  وی  داریم. 
در  دانش آموختگان  اشتغال  نسبت 
گروه های تحصیلی اظهار داشت: در 
درصد،   ۴۴.۹۵ انسانی  علوم  گروه 
در  درصد،   ۳۴.۷۷ پایه  علوم  در 
درصد،   ۶۲.۷۵ پزشکی  علوم  گروه 
علوم  درصد،  مهندسی ۴۱.۷۴  فنی 
هنر  و  درصد   ۳۵.۲۱ کشاورزی 

۲۳.۲۵ درصد شاغل هستند.

اشتغال ۴۲ درصدی دانش آموختگان
معاون موسسه پژوهش و برنامه ریزی آموزش عالی خبر داد:
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قانون گذار آمریکایی: 
دولت بایدن سیاستی در قبال ایران ندارد

رییس کمیته اطلاعاتی مجلس نمایندگان آمریکا با ادعای نقش داشتن 
نظامیان  و  مواضع  علیه  منطقه  مقاومت  نیروهای  در حملات  ایران 
آمریکایی، گفت که دولت بایدن سیاستی برای بازدارندگی در قبال 
و  نیروهای مقاومت در عراق  آمریکا علیه  ندارد. در پی حمله  ایران 
سوریه که در پاسخ به حملات نیروهای مقاومت منطقه علیه مواضع و 
نظامیان آمریکایی به دلیل حمایت های واشنگتن از جنایت های جنگی 
رژیم صهیونیستی در غزه انجام شده است، »مایک ترنر« رییس کمیته 
اطلاعاتی مجلس نمایندگان آمریکا با مطرح کردن ادعاهایی علیه ایران 
گفت که دولت بایدن در اهداف و خواسته های خود در رابطه با حملات 
اخیر در خاورمیانه سردرگم است. حملات اخیر آمریکا در پاسخ به 
حملات گروه های مقاومت عراق علیه یک پایگاه نظامی آمریکا در اردن 
انجام شد که به کشته شدن سه تن از نظامیان آمریکا و مجروح شدن 
ده ها نفر دیگر منجر شد. پایگاه خبری هیل گزارش داد که ترنر گفت: 
این یک مشکل است . آن ها)دولت آمریکا( مدام می گویند می خواهند 
تلافی کنند و بعد می گویند موضوع بازدارندگی است و بعد می گویند 
برای کاهش توانمندی ها است. این ها اهداف و خواسته های متفاوتی 
هستند و آن ها کاری در راستای هیچ کدامشان نمی کنند. ما می دانیم 

که موضوع فقط ایران است. این ها همه امتیازاتی است که ایران داده.
ترنر با این ادعا علیه نقش ایران در منطقه گفت: دولت هیچ سیاستی 
در قبال ایران و چگونگی کاهش توانمدی هایشان، کاهش این حملات 
و کاهش فعالیت های شرارت بار آن ها در خاورمیانه ندارد.ترنر همچنین 
با ادعای وابسته بودن نیروهای مقاومت منطقه به ایران گفت که دولت 
بایدن هیچ "هدفی" در قبال ایران ندارد و زمانی که به شبه نظامیان حمله 
می شود، هیچ بهایی نمی پردازد.او افزود: دولت باید دو کار انجام دهد؛ 
یکی این که برنامه ای جدی در رابطه با ایران و مقابله با ایران در این 
منطقه داشته باشد و دیگری این که توانمندی  آن ها را به منظور متوقف 
شدن این حملات کاهش دهد. ما نمی توانیم همیشه نقش دفاعی داشته 
و کشتی های مان  نظامیان مان  از  برای حفاظت  ما  باشیم.سامانه های 

نمی توانند با موفقیت ۱۰۰ درصدی به این حملات پاسخ دهند.

نمایشگاه بین المللی مخترعین خاورمیانه باحضور 
مخترعان ایرانی گشایش یافت رهبر معظم انقلاب با بیان اینکه در کشور 

ما و در ملت ما خواص در اقلیت نیستند، 
فکر،  نقشه،  از روی  گفتند: کسانی که 
تشخیص اقدام و کار می کنند و تصمیم 
می گیرند، در سطح کشور گسترده است، 
این از برکات انقلاب است.همزمان با دهه 
فجر و در آستانه فرارسیدن سالروز بیعت 
تاریخی جمعی از همافران با حضرت امام 
خمینی )ره( در ۱۹ بهمن سال ۱۳۵۷، 
و  هوایی  نیروی  فرماندهان  از  جمعی 
ارتش جمهوری اسلامی  پدافند هوایی 
با  )ره(  امام خمینی  در حسینیه  ایران 
رهبر معظم انقلاب دیدار کردند.حضرت 
آیت الله خامنه ای در این دیدار با تاکید 
بر اینکه حضور پرشور مردم در راهپیمایی 
۲۲ بهمن نشانه اقتدار ملی است، تصریح 
کردند: حضور مردم در راهپیمایی امسال 

نیز به فضل الهی پرشور خواهد بود.
نتیجه غفلت خواص از وظیفه خود 
ضربه های سنگین تاریخی به ملت 

خواهد بود
خواص  وظیفه  داشتند:  اظهار  ایشان 
از  خواص  غفلت  نتیجه  است.  سنگین 
وظیفه خود ضربه های سنگین تاریخی به 

ملت خواهد بود.
رهبر انقلاب با بیان اینکه جبهه دشمن 
کردند:  اضافه  دارد،  برنامه  برای خواص 
جلوگیری از نقش شتاب دهندگی خواص 
در جامعه و ایجاد تردید و تعلل در آنان 

مهم ترین برنامه دشمن است.
حضرت آیت الله خامنه ای ادامه دادند: 
خواص در دنیای اسلام در قبال موضوع 
اسلام  دنیای  دارند. خواص  غزه وظیفه 
باید درخواست عمومی برای قطع رابطه با 

رژیم صهیونیستی را به وجود آورند.
عناصر  خواص  داشتند:  بیان  ایشان 
با  جامعه هستند. خواص  شتاب دهنده 
فکر و شناخت و تشخیص عمل می کنند 

و تابع جو نیستند.
هوایی  نیروی  داخل  مؤمن  عناصر 
هوایی  نیروی  آن  انقلاب،  از  پیش 
آمریکایی را به نیروی هوایی کاملا 

ایرانی تبدیل کردند
حضرت آیت الله خامنه ای یادآورشدند: 
پیش از انقلاب عناصری از نیروی هوایی 
بودیم،  دوست  بودند.  مرتبط  بنده  با 

می آمدند می رفتند. ایشان ادامه دادند: در 
نیرو عناصر مؤمن فراوان بودند، اما رؤسای 
ابزار نیرو،  نیرو متعلق به آمریکا بودند. 
جنگنده ها و بقیه  ابزاری که در نیرو بود 
متعلق به آمریکا بودند. ملک آمریکا بودند. 
بله، پولش را ایران داده بود خریده بود 
اما مال آمریکا بود. اختیارش دست آمریکا 
بود. اختیار فرماندهانش هم دست آمریکا 
بود.  رهبر معظم انقلاب بیان داشتند: 
این نیروی هوایی را عناصر مؤمن نیروی 
هوایی از آمریکایی بودن تبدیلش کردند 
به ایرانی بودن؛ نیروی هوایی را کردند 
ایرانی،  فرمانده اش  شد.  ایرانی  ایرانی، 
عناصرش ایرانی، تصمیم گیرهایش ایرانی، 
تجهیزاتش ایرانی، بله ساخت آمریکا بود 
اما مال ایران بود، دیگر جرأت اینکه دست 
بزنند را نداشتند. نیروی هوایی یک چنین 
سابقه ای دارد؛ یعنی پیش بّرندگی اش و 
قدرت تحول آفرینی در درون نیرو و در 
کارکرد نیرو یک چنین نمونه های روشن 

و بارزی را به ما نشان داد. 
نوزدهم  روز  بیعت  با  هوایی  نیروی 

بهمن شتاب دهنده انقلاب شد
در  هوایی  نیروی  گفتند:  انقلاب  رهبر 
پیوستن به انقلاب سبقت گرفت. البته 
و  سالم  بدنه   یک  ارتش  بدنه   ارتش، 
مردمی و مسلمان و مؤمنی بود، به انقلاب 
پیوست به راحتی. اما از همه جلوتر نیروی 
هوایی بود. اولاً با بیعت روز نوزدهم بهمن 
که آمدند آن حادثه  عجیب را به وجود 
آوردند، بعد با مقاومتشان در مقابل نیروی 
گارد شاه. این پیشگامی که انجام گرفت 

شد شتاب دهنده  انقلاب.
اجتماعی  بزرگ  حرکت های  برای 
شتاب دهنده نیاز است؛ شتاب دهنده 

کیست؟ خواص! 
حضرت آیت الله خامنه ای بیان داشتند: 
در همه  زمان ها نیاز به شتاب دهنده وجود 
دارد. چرا؟ برای خاطر اینکه حرکت های 
بزرگ و هدفدار در مواقع زیادی مبتلا 
توقف هم  ولو  رکود حالا  به  می شوند 
نه، اما به کندی و سستی. حرکت ابزرگ 
اینجور است.ایشان افزودند: حرکت های 
اجتماعی دچار این آفت ها می شوند. آفت 
کند شدن، آفت توقف پیدا کردن و آفت 
به عقب برگشتن. این حرکت اگر بخواهد 

ادامه پیدا کند شتاب دهنده لازم دارد.
این  دادند:  ادامه  انقلاب  معظم  رهبر 
اینکه  برای  برای چیست،  شتاب دهنده 
کارهای  مقابل  در  نشود.  کند  حرکت 
بزرگ احساس رعب و وحشت به وجود 
نیاید. وقتی که یک کار بزرگی می خواهد 
احساس  ناتوانی،  احساس  بگیرد،  انجام 
حقارت در مجموعه  عمل کننده به وجود 
نیاید. شتاب دهنده اینجاها نقش ایفا می 
کند.حضرت آیت الله خامنه ای با طرح 
کیست.  دهنده  شتاب  که  موضوع  این 
چیزی  آن  بنده  تعبیر  به  شتاب دهنده 
گوییم خواص،  می  آن  به  ما  که  است 
کردند:  تصریح  جامعه،  خواص  خواص، 
خواص یعنی چه. خواص یعنی آدم های 
سواد  با  مثلاً  آدم های  دار،  نشان  و  نام 
دانشمند؟ نه، خواص به این معنا نیست؛ 
خواص یعنی آن مجموعه  انسان هایی 
که در کار خود با فکر و با شناخت و با 
تشخیص عمل می کنند. تابع جو نیستند.
خواص در کشور ما در اقلیت نیستند

ایشان در بخش دیگری از سخنان خود 
اظهار داشتند: خوشبختانه در کشور ما 
و در ملت ما خواص در اقلیت نیستند. 

کسانی که از روی نقشه، فکر، تشخیص 
اقدام می کنند، کار می کنند، تصمیم می 
گیرند، در سطح کشور گسترده است. این 

از برکات انقلاب است.
رهبر انقلاب با اشاره به اینکه اینها می 
توانند نقش آفرینی کنند. اینها می توانند 
در موارد حساس برای کشور کار انجام 
سنگینی  وظیفه   اینها  وظیفه   بدهند. 
باید جهت عمومی  اینها  است، گفتند: 
حرکت جامعه را حفظ کنند و نگذارند 
اگر  بشود.  انحراف  دچار  حرکت  این 
خواص جامعه از این وظیفه غفلت بکنند، 
حوادثی که پیش خواهد آمد، ضربه های 
تاریخی به ملت ها می زند.حضرت آیت 
الله خامنه ای بیان داشتند: امروز جبهه  
دشمن برای خواص برنامه  خاص دارد، 
برای خواص در کشور خود ما و در خیلی 
از جاهای دیگر برنامه دارند، اینها را دچار 
تردید کنند، دچار تأمل کنند، دچار تعلل 
کنند، احیاناً چرب و شیرین دنیا را به 
اینها بچشانند، اینها را جذب کنند برای 
اینکه در بزنگاه ها، در نقاط حساس، در 
آن جایی که لازم است که یک اقدامی 
انجام بدهند، انجام ندهند و آن شتاب 
دهندگی ای که از خواص متوقع است، آن 
صورت نگیرد. برنامه دارند برای این کار. 
وظیفه  خواص این است. باید تردیدافکنی 

و شک آفرینی دشمن را خنثی کنند. 
خواص می توانند در برگزاری هرچه 

پرشورتر انتخابات نقش ایفا کنند
کشور  داخل  در  دادند:  ادامه  ایشان 
پیش  در  انتخابات  مساله   هم  خودمان 
کنند.  ایفا  نقش  بتوانند  خواص  است. 
مطمئناً انتخابات در داخل کشور هرچه 
را  ملی  قدرت  بگیرد،  صورت  پرشورتر 
بیشتر نشان می دهد. رهبر معظم انقلاب 
تصریح کردند: قدرت ملی امنیت ملی 
می  نگاه  دشمن  وقتی  یعنی  می آورد؛ 
کند جبهه  دشمن حضور مردم را می بیند 
قدرت نظام را مشاهده می کند، می بیند 
این کشور کشور قدرتمندی است مردم 
حاضر و آماده اند. تهدید دشمن خنثی 
می شود. یعنی اقتدار ملی امنیت ملی را 
به وجود می آورد این خیلی چیز باارزش 
و مهمی است. این را خواص می توانند 
نقش آفرینی کنند، انتخابات را پرشور کنند. 

رهبر انقلاب: حضور پرشور در راهپیمایی ۲۲ بهمن نشانه اقتدار ملی است

تاکید ایران و عربستان
 بر گسترش روابط دوجانبه

سخنگوی دولت: سرتیپ آذرفر با جانفشانی و 
رشادت خدمات ماندگاری ارائه کرد

با حضور سفیر جمهوری اسلامی ایران در کویت، نمایشگاه بین المللی 
مخترعین خاورمیانه باحضور مخترعان ایرانی گشایش یافت.

المللی مخترعان خاورمیانه با شرکت  چهارمین دوره نمایشگاه بین 
مخترعان جوان کشورمان در کویت گشایش یافت.

در این مراسم که با حضور عادل العدوانی وزیر علوم و آموزش عالی کویت 
و محمد توتونچی سفیر کشورمان در کویت و جمعی از دانشگاهیان 
ومحققان برگزار شد ۲۰ مخترع ایرانی دستاوردهای علمی واختراعات 
خود را عرضه کردند.نمایشگاه بین المللی مخترعین خاورمیانه باحضور 
مخترعان ایرانی گشایش یافت در این دوره ۲۰۰ مخترع از ٤۰ کشور 
نمایش  به  خودرا  علمی  واختراعات  ها  یافته  جدیدترین  خاورمیانه 
گذاشتند.این نمایشگاه به مدت ۳ روز ادامه دارد وبه برترین اختراعات 
نمایشگاه  این  قبلی  های  دوره  در  شود.  می  تقدیم  جوایزی  علمی 

مخترعان جوان کشورمان برترین رتبه ها را به خود اختصاص دادند.

در دیدار عبدالله بن سعود العنزی، سفیر عربستان در ایران با سیدکمال 
خرازی، رئیس شورای راهبردی روابط خارجی بر چاره اندیشی جمعی 

کشورهای اسلامی برای تامین نیازهای مردم غزه تاکید شد.
عبدالله بن سعود العنزی، سفیر عربستان در ایران امروز با سیدکمال 

خرازی، رئیس شورای راهبردی روابط خارجی دیدار کرد.
دو طرف در این دیدار با اشاره به ازسرگیری روابط ایران و عربستان، 
بر عزم مقامات عالی رتبه دو کشور بر گسترش این روابط بر اساس 
ظرفیت های قابل توجه در این خصوص تاکید کردند. ابراز نگرانی از 
وضعیت غزه، ضرورت توقف جنایات رژیم صهیونیستی علیه ملت مظلوم 
فلسطین و چاره اندیشی جمعی کشورهای اسلامی برای تامین نیازهای 

مردم غزه از دیگر موضوعات مطرح شده در این ملاقات بود.

سخنگوی دولت در پیامی درگذشت قهرمان ملی ایران و امیر پرافتخار 
ارتش، سرتیپ غضنفر آذرفر، فرمانده لشکر ۶۴ ارومیه و فاتح ارتفاعات 
حاج عمران را تسلیت گفت. علی بهادری جهرمی در پیامی ضمن 
تسلیت درگذشت تیمسار آذرفر اظهار داشت: درگذشت قهرمان ملی 
ایران و امیر پرافتخار ارتش، سرتیپ غضنفر آذرفر را خدمت عموم مردم 
به ویژه دلاورمردان ارتش ایران اسلامی و خانواده محترم ایشان تسلیت 
عرض می کنم. وی افزود: آن بزرگمرد با جانفشانی و رشادت های خود 
در طول حیات پربرکت شان و علی الخصوص در دوران دفاع مقدس، 
خدمات ماندگاری را ارائه کرد که توشه آخرت ایشان خواهد بود. به 
گزارش ایرنا، تیمسار آذرفر دلاور و ارتشی افتخارآفرین لرستانی طی 
سال های دفاع مقدس و پس از آن، در سن ۸۴ سالگی بر اثر کهولت 
سن در اصفهان درگذشت. وی در دوران فعالیت خود در ارتش جمهوری 
اسلامی مناصبی همچون فرماندهی لشکر ۶۴ ارومیه، فرماندهی لشکر 
۲۸ کردستان، فرماندهی لشکر ۸۴ لرستان و فرماندهی قرارگاه غرب را 
بر عهده داشت و به دنبال پیروزی لشکر ۶۴ ارومیه در عملیات کربلای 
۷ در اسفندماه ۱۳۶۵؛ امام خمینی )ره( طی تماس بی سیمی به وی 
تبریک گفت. سرتیپ آذرفر سال ۱۳۵۹ بر اثر اصابت ترکش خمپاره 
از  او پس  پا مجروح شد.  دو  ناحیه  از  مریوان  پادگان  در  ضدانقلاب 
گذراندن چندین سال تحصیل در خوزستان، به واسطه تشویق های دبیر 
فیزیکش به نام مجلسی و رئیس دبیرستان )به نام کرباسچی(، برای ادامه 
تحصیل راهی اصفهان و در دبیرستان ادب مشغول به تحصیل شد. آذرفر 
پس از فارغ التحصیلی از دبیرستان، سال ۱۳۳۶ در دانشکده افسری 
ثبت نام و در طول تحصیل به زبان های انگلیسی و عربی تسلط پیدا 
کرد و در دوره های آموزش تکمیلی ارتش، دوره مقدماتی، دوره هوابرد 
و رنجر و همچنین دوره جنگ های ویژه )کلاه سبزهای ایران( در شمار 
دانشجویان عالی قرار داشت.امیر سرتیپ آذرفر سال ۱۳۳۹ به استخدام 
ارتش درآمد و پس از گذراندن دوران دانشکده افسری در لشکرهای 
کردستان و لرستان به عنوان فرمانده دسته مشغول خدمت شد و با 
گذراندن دوره های هوابرد و تکاور در داخل کشور با درجه ستوانی برای 
طی دوره های تکمیلی نظامی به خارج از کشور اعزام شد.او دوره های 
تکاور، هوابرد و جنگ های ویژه شامل جنگ های نامنظم، عملیات ویژه 
گریز، فرار و جنگ های روانی، دوره های جنگ در کوهستان شامل زیست 
در کوهستان های بلند و برف گیر، اسکی نظامی، بهمن شناسی و رزم در 
برف را با موفقیت طی کرد.گذراندن دوره های نظامی مذکور و لیاقت 
شایستگی آذرفر باعث شد از آن پس همواره از او به عنوان استاد در 

آموزش نیروهای نظامی کشور استفاده شود.

وزیر دفاع انگلیس: ایران خویشتن داری کند

حمله به عراق و سوریه ؛
 نمایش انتخاباتی آمریکا

با  وزیر دفاع انگلیس بدون توجه به سیاست های لندن در همراهی 
آمریکا در تنش زایی در منطقه، گفت این کشور »مایل است شاهد 
خویشتن داری و تنش زدایی از سوی ایران باشد«. »گرانت شاپس« وزیر 
دفاع انگلیس که کشورش اخیرا به بهانه مقابله با اقدامات نیروهای مسلح 
یمن در دریای سرخ به همراه آمریکا اقدام به حملاتی تجاوزکارانه علیه 
یمن کرده و بر شرایط پرتنش کنونی در غرب آسیا دامن زده است، 
در گفت وگویی درباره »شرایط حساس چشم انداز امنیت بین المللی« 
ابراز نگرانی کرد. در مدت اخیر، حملات ارتش یمن به کشتی های 
مرتبط با رژیم صهیونیستی در دریای سرخ در پاسخ به جنایات جنگی 
صهیونیست ها علیه مردم فلسطین در غزه، مورد بحث قرار گرفته و 
بهانه ای نیز برای حملات متجاوزانه آمریکا و انگلیس به یمن شده است. 
شاپس در گفت وگویی با شبکه آمریکایی فاکس دیجیتال با مطرح کردن 
ادعایی علیه نقش ایران در منطقه گفت: من فکر می کنم باید نسبت 
به خطراتی که وجود دارد آگاه شویم. ما در دورانی زندگی کرده ایم که 
به نوعی پساجنگ سرد محسوب می شود و ما در آن از سود حاصل 
از کاهش هزینه های رقابت تسلیحاتی بهره برداری کرده ایم اما در حال 
حاضر، نمی توان با وجود »روسیه ای متجاوز« به این وضعیت ادامه داد. 
شاهد عملکرد ایران و چگونگی افزایش تنش ها در خاورمیانه هم هستیم.

کارشناس مسائل غرب آسیا خاطرنشان کرد: حمله آمریکا به مواضعی در 
سوریه و عراق بیشتر اقدامی نمایشی و یک شو بود تا بتوانند پاسخی برای 
افکار عمومی و کنگره داشته باشند.  ستاد فرماندهی تروریستی مرکزی 
ارتش آمریکا )سنتکام( بامداد شنبه اعلام کرد که برای پاسخ به کشته 
شدن سه نظامی آمریکایی در حمله هفته گذشته به پایگاه این کشور 
در اردن، مواضعی را در سوریه و عراق هدف قرار داد.  در همین رابطه 
بایدن رئیس جمهور آمریکا طی بیانیه ای اظهار داشت که  »به دستور من، 
نیروهای آمریکایی به اهدافی در تأسیسات عراق و سوریه حمله کردند و 
این حملات برای مدت زمانی ادامه خواهد یافت«. وی همچنین مدعی 
شد: آمریکا به دنبال جنگ در خاورمیانه یا هیچ جای دیگر جهان نیست.

»اصغر زارعی« در تحلیل خود از حمله آمریکا به مواضعی در سوریه و عراق 
اظهار داشت: تداوم حملات رژیم صهیونیستی در جنگ غزه و ناکامی این 
رژیم در رسیدن به دستاوردهای اعلامی از جمله نابودی حماس و 
آزادسازی اسرا که با گذشت بیش از سه ماه هیچ کدام از این اهداف 
محقق نشد و چه بسا خسارات سنگینی به رژیم صهیونیستی به 
لحاظ اقتصادی، تلفات نیروی انسانی و تجهیزات نظامی  وارد شد. 
همچنین از لحاظ وضعیت عمومی جامعه که در حال انفجار است 

فشارهای شدیدی به رژیم صهیونیستی وجود دارد.

عالم  اینکه  بیان  با  رئیسی  الله  آیت 
باید واقف شود که توانسته ایم در پرتو 
انقلاب اسلامی گام های بلندی برداریم، 
از  کاملی  بیانیه گام دوم گزارش  گفت: 
پیشرفت های کشور و ارائه واقعیت هایی 

از انقلاب شکوهمند اسلامی است.
رئیس جمهور در آیین اهدای نخستین 
صبح  که  پیشرفت  روایت  ملی  جایزه 
سالن  در  بهمن ماه   ۱۶ دوشنبه  امروز 
اجلاس سران برگزار شد، گفت: موضوع 
روایت پیشرفت، بسیار با اهمیت است و 
رهبری فرزانه انقلاب اسلامی به همگان 
تاکید کردند که باید پیشرفت ها بیان و 
به نسل نو معرفی شود.آیت الله رئیسی 
به ضرورت تبیین دستاورد های کشور 
اشاره کرد و با بیان اینکه عالم باید واقف 
انقلاب  پرتو  در  توانسته ایم  که  شود 
اسلامی گام های بلندی برداریم، مطرح 
کرد: برای آنکه امید در دلها زنده شود 
و ارتقا یابد وبرای اینکه القای ناامیدی و 
یاس دشمن به شکست کشیده شود باید 

دستاوردهای کشور روایت شود.
دهه  فجر،  دهه  و  اسلامی  انقلاب 

امید است
وی  انقلاب اسلامی و دهه فجر را دهه 
اعتقاد،  با  که  آنچه  افزود:  نامید،  امید 
باور، با توکل به خدا و اعتماد به نفس 
پرچمداری آن انجام شد و ملت به دنبال 
امام حرکت کردند ایجاد یک تحول بود. 
به تعبیر رهبر انقلاب، امام تحول خواه 
بود. رئیس جمهور با بیان اینکه جریان 
مقاومت بعد از پیروزی انقلاب اسلامی 
جلوه دیگری یافت و متحول شد، خاطر 
ملت  همه  که  نحوی  به  کرد:  نشان 
فلسطین ایستادگی در برابر دشمن را 
دنبال کردند و جنگ سنگ و انتفاضه 
اول و دوم و سوم به جنگ با موشک 
تبدیل شد. این تحول ها به برکت انقلاب 
اسلامی پیش آمد و این پرچمی که امام 
امام  تحولی  نگاه  این  و  برافراشت  )ره( 
و انقلاب روز به روز علی رغم خواست 
دشمن به پیش رفت؛ پیشرفت ها به 
بود که دشمن رسما  حدی چشمگیر 
اعلام کرد فشار حداکثری بر جمهوری 

اسلامی ایران بی اثر شده است.
آیت الله رئیسی بیان کرد: دشمن اعلام 
کرد هیچ یک از این فشارها نتوانسته 
را  ایران  اسلامی  جمهوری  پیشرفت 
متوقف کند. نه جنگ نه جریان منافقین 
نه تهدیدها و نه تحریم ها ملت ما و قطار 
پیشرفت را نتوانست از حرکت باز  بدارد 
حال  در  همواره  پیشرفت  قطار  این  و 
باز  حرکت  از  گاه  هیچ  و  بود  حرکت 
نایستاد. امروز خیلی از رؤسای کشورها 
که از پارک ها علم و فناوری ما بازدید 
می کنند و نوآوری ها را می بینند، می 
گویند چگونه با این همه محدودیت ها 

توانسته اید پیشرفت داشته باشید.
رئیس جمهور بیانیه گام دوم را گزارش 
ارائه  و  کشور  های  پیشرفت  از  کامل 
شکوهمند  انقلاب  از  هایی  واقعیت 
اسلامی دانست و بیان کرد: همچنین 
این بیانیه به ارائه راهکارهایی برای رفع 

مشکلات کشور پرداخته است.
ارائه  به  انقلاب  دوم  گام  بیانیه 
مشکلات  رفع  برای  راهکارهایی 

کشور پرداخته است
رئیس جمهور بیانیه گام دوم را گزارش 
ارائه  و  کشور  های  پیشرفت  از  کامل 
شکوهمند  انقلاب  از  هایی  واقعیت 
اسلامی دانست و بیان کرد: همچنین 
این بیانیه به ارائه راهکارهایی برای رفع 

مشکلات کشور پرداخته است.
وی در همین راستا ادامه داد: این بیانیه 
یک سند کاملا دقیق است تا واقعیت ها 
نظاره شود و بدانیم در گام بعدی چه باید 
بکنیم و این برای همه کسانی که در این 
عرصه تلاش کنند بسیار اهمیت دارد. 

آنچه مردم ما در انقلاب اسلامی در ۲۲ 
بهمن ۵۷ برای آزادی قدس و حمایت از 
فلسطین فریاد زدند، امروز به گفتمان همه 
دنیا بدل شده است. حقانیت این نگاه و 
موضع بر همه جهانیان روشن شده است. 
بیان پیشرفت ها امید را در دل مردم 

زنده می کند
مردم،  حضور  برکت  رئیسی  الله  آیت 
هدایت های رهبر معظم انقلاب و اراده 
را  ایرانی  مرد  و  زن  و  پولادین جوانان 
نقاط پیشرفت کشور برشمرد و گفت: 
بیان پیشرفت ها امید را در دل مردم زنده 
می کند، دشمن با امپراطوری رسانه ای و 
خبری خود به دنبال معکوس جلوه دادن 

نقاط ضعف و پیشرفت کشور است.
وی با تاکید بر اینکه دشمن با شایعات و 
جوسازی و فضاسازی به دنبال بزرگنمایی 
نقاط ضعف است، خاطر نشان کرد: به 
طوری که در ذهن برخی، نقاط پیشرفت 
به عنوان نقاط ضعف تلقی شود. دشمن 
به دنبال تبدیل کردن امیدها به یاس 
است؛ قصد دارد رشادت ها، ایستادگی ها 
و بسیاری از مظاهر پیشرفت را که در 
روح و جان و روان جامعه ما وجود دارد 
را تاریک جلوه دهد.اگر نبودند کسانی 
که حادثه عاشورا را خوب معرفی کنند 
و ابعاد آنرا بیان کنند، معلوم نبود که 
نسل ها و عصرهای بعد از عاشورا مطلع 

می شدند یا خیر.
ماجرای دخالت رژیم صهیونیستی 
در تغییر روایتگری قضیه فلسطین 

در پلتفرم های پرمخاطب دنیا
رئیس جمهور با بیان اینکه در جنگ 
بر مستکبران  ایران  ملت  اراده  اراده ها، 

این  کرد:  تصریح  است،  شده  پیروز 
آنها  تا  کرد  روایت  باید  را  پیروزی 
روایت نکنند؛ اگر روایت نکنیم، روایت 
می شویم. باید صاحبان فهم و درک، 
صاحبان سخن و بیان و صاحبان قلم 
که  آنچنانی  روایتگری  کنند  تلاش 
باید بشود؛ چون ما در جنگ روایت ها 
قرار داریم همچنان که در جنگ اراده 
ها،  اراده  و ستیز  ها هستیم.در جنگ 
اراده ملت ایران پیروز شد اما در جنگ 
روایت ها مثلا در ماجرای به این واضحی 
فلسطین می بینید که بر همه دنیا واضح 
است اما روایتگری از این جریان را ببینید 
گیرد.جریان  می  صورت  چگونه  که 
فلسطین را دارند از ۷ اکتبر تحلیل می 
کنند؛ جریان فلسطین از ۷ اکتبر تحلیل 
نمی شود بلکه ۷۵ سال ستم بر ملت 
فلسطین است که یک نقطه آن ۷ اکتبر 
محسوب می شود. جریان صهیونیستی 
تمام خبرگزاری های مؤثر و پلتفرم های 
اثرگذار در دنیا که مشتری زیادی دارند 
در خدمت گرفت تا روایتگری را تغییر 
دهد این را من به عنوان خبر می گویم 
که بسیار تلاش کرد تا روایت خود را به 
جوامع منتقل کند اما از بس که مسأله 
فلسطین روشن است، نتوانستند کاری 
سلیمانی  قاسم  حاج  قضیه  کنند.مثل 
است که عکس و اسمش ممنوع است؛ 
اوایل اینگونه نبود اما بعد دیدند که نام 
حاج  دنیا  در  دارد  خودش  قاسم  حاج 
و  عکس  لذا  کند  می  تولید  ها  قاسم 
سخن و بیان خاطرات از او ممنوع شد. 
آیت الله  رئیسی گفت: آنچه در منطقه 
افتاد، یک  اتفاق  بیداری اسلامی  نام  به 
مسلمان  مردم  برای  بود  عظیم  تحول 
در منطقه که بخواهند مسلمان زندگی 
کنند.یک بیداری در منطقه به برکت 
انقلاب اسلامی اتفاق افتاد.آموختند که 
می توان آزادی خواهی، استقلال خواهی، 
را خواستار  عدالت طلبی  و  حق خواهی 
شد و مطالبه کرد. آنچه در منطقه به 
نام بیداری اسلامی اتفاق افتاد، یک تحول 
عظیم بود برای مردم مسلمان در منطقه 

که بخواهند مسلمان زندگی کنند.

رئیس جمهور: بیانیه گام دوم گزارش کاملی از پیشرفت های کشور است

در دیدار جمعی از فرماندهان نیروی هوایی و پدافند هوایی ارتش؛
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اقتـصاد 3
اخبار کوتاه اقتصادیگزارش اقتصادی

رشد ۲۲ درصدی ارزش صادرات محصولات 
کشاورزی در ۱۰ ماه نخست ۱۴۰۲

سخنگوی کمیسیون توسعه تجارت خانه صمت از رشد ۸.٤ درصدی 
وزن و ۲۲ درصدی ارزش صادرات محصولات کشاورزی، شیلاتی، دامی 
و غذایی در ۱۰ ماه نخست امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل خبر 
داد که لبنیات، پسته و گوجه فرنگی، سه محصول نخست صادراتی 

کشور در بین محصولات غذایی و کشاورزی ایران در این مدت بودند.
 »سید روح اله لطیفی« افزود: از ابتدای امسال تا پایان دی ماه ۶ میلیون 
و ۷۷۵ هزار و ۶۵۸ تن محصول کشاورزی، غذایی، دامی و شیلاتی به 
ارزش چهار میلیارد و ۸۷۳ میلیون و ۱۹٤ هزار و ۸۸٤ دلار صادر شده 
که نسبت به مدت مشابه سال ۱٤۰۱ رشد ۸.٤ درصدی در وزن و ۲۲ 
درصدی در ارزش داشته است. سخنگوی کمیسیون توسعه تجارت خانه 
صنعت ، معدن و تجارت ایران اظهار داشت: از این میزان چهار میلیون 
و ۹٤٤ هزار و ٤۸۱ تن محصولات زراعی، یک میلیون و ۱۳۳ هزار و 
۷۱۰ تن محصولات غذایی فرآوری شده و نهایی و ۶۹۷ هزار و ٤۶۷ تن 
نیز محصولات دامی، شیلاتی و لبنی بوده که به ترتیب ارزش صادراتی 
آنها، دو میلیارد و ۹۳۰ میلیون و ۵۸۵ هزار و ۷۲۸ دلار، ۹۳۱ میلیون و 
۹۶۱ هزار و ۱۵۸ دلار و یک میلیارد و ۱۰ میلیون و ۶٤۷ هزار و ۹۹۸ 
دلار بوده است. وی در خصوص میزان تغییرات صادرات این محصولات 
نسبت به مدت مشابه گفت: میزان صادرات محصولات زراعی و باغی و 
کشاورزی رشد ۳ درصدی در وزن و ۲۵ درصدی در ارزش، محصولات 
فرآوری شده و صنایع تبدیلی، رشد ۲۶ درصدی در وزن و ۲۲ درصدی 
در ارزش و محصولات دامی و شیلاتی و لبنی هم رشد ۲۸ درصدی 
در وزن و ۱۳ درصدی در ارزش را نسبت به ۱۰ ماهه سال قبل نشان 
می دهند.لطیفی درباره ٤۰ کالای نخست صادراتی محصولات غذایی 
و کشاورزی توضیح داد: لبنیات با ۵۶۱.٤ میلیون دلار، پسته با ٤۷۸.۷ 
با ۲٤۸.۷  با ۲۵۵.٤ میلیون دلار، سیب  فرنگی  میلیون دلار، گوجه 
میلیون دلار و محصولات شیلاتی با ۲٤٤.۹ میلیون دلار پنج محصول 
نخست صادراتی غذایی و کشاورزی کشور در ۱۰ ماهه نخست امسال 
بودند.وی تصریح کرد: خرما با ۲۳۱ میلیون دلار، زعفران با ۱۷۲ میلیون 
دلار، کشمش با ۱۵۳.۶ میلیون دلار، هندوانه با ۱۵۰ میلیون دلار، تخم 
مرغ با ۱٤۱ میلیون دلار، رب گوجه با ۱۱۶ میلیون دلار، پیاز تازه با 
۱۰۶ میلیون دلار، مرکبات با ۸۸ میلیون دلار، کیوی با ۸۶ میلیون دلار، 
شیرینی بدون کاکائو با ۸۱ میلیون دلار، نان صنعتی با ۶۹ میلیون دلار، 
فلفل با ۶۵ میلیون دلار، هلو با ۶۲ میلیون دلار، خمیرهای غذایی با ۶۱ 
میلیون دلار و آب میوه با ۶۰ میلیون دلار در رتبه های ششم تا بیستم 

صادرات محصولات غذایی و کشاورزی ایران در ۱۰ ماهه امسال بودند.
سخنگوی کمیسیون توسعه تجارت خانه صمت گفت: حبوبات با ۵۸ 
میلیون دلار، قند و شکر با ۵۰ میلیون دلار، انجیر خشک با ٤۹ میلیون 
دلار، بستنی با ٤۲ میلیون دلار، آلو با ٤۰.٤ میلیون دلار، کاهو با ٤۰.۳ 
میلیون دلار، خوراک ماهی آماده با ۳۸ میلیون دلار، سیر با ۳۷ میلیون 
دلار، میوه های خشک ۳۵ میلیون دلار، خربزه با ۳٤ میلیون دلار، 
شکلات با کاکائو با ۳۳ میلیون دلار، انواع روغن گیاهی و خوراکی با ۲۹ 
میلیون دلار، خیار با ۲۹ میلیون دلار، گیلاس با ۲۸ میلیون دلار، مخمرهای 
زنده با ۲۷.۸ میلیون دلار، بادام با ۲٤ میلیون دلار، گل کلم با ۲٤ میلیون دلار، 
کلم با ۲۳ میلیون دلار، مربا و ژله با ۲۲ میلیون دلار و فرآورده های هموژنیزه 
میوه ها با ۲۱ میلیون دلار، در رتبه های بیست و یکم تا چهلم محصولات 

صادراتی غذایی و کشاورزی ایران در ۱۰ ماهه امسال بودند.

موافقت شورای پول و اعتبار با افزایش سقف 
تسهیلات ایران خودرو و سایپا رئیس کل بانک مرکزی گفت: سیاست این بانک ایجاد 

شرایط برای قابل پیش بینی شدن نرخ ارز است.
اقتصاد  ستاد  مشترک  نشست  در  فرزین  محمدرضا 
و  و شورای گفت  تهران  استان  دادگستری  مقاومتی 
گوی دولت و بخش خصوصی با بیان اینکه از ابتدای 
سال جاری سیاست بانک مرکزی بر سیاست تثبیت 
متمرکز بوده است، گفت: بر این اساس تلاش بر این 
بوده است که شاخص های اقتصادی کلان را به ثبات 
برسانیم و اقتصاد را برای فعالان اقتصادی پیش بینی 
پذیر کنیم تا تجار و بازرگانان با نوسانات روبرو نشوند؛ 
چراکه معتقدم ثبات، زمینه ساز امنیت اقتصادی است.

ارز  در حوزه  نوساناتی  با  در سال گذشته  افزود:  وی 
ثبات  به  برای  را  خود  تلاش  تمام  اما  بودیم  مواجه 
رساندن ارز به کار گرفتیم و مرکز مبادله ایران نیز بر 
همین مبنا ایجاد شد تا بتوانیم نرخ را به ثبات برسانیم. 
ارزی کشور در  نیازهای  در حال حاضر بخش عمده 
مرکز مبادله ارز و طلا انجام می شود. تاکنون بالغ بر 
۵۹ میلیارد دلار در این مرکز تامین ارز شده است که 
۶۰ درصد بیش از متوسط چهار سال گذشته و ۱۰ 
درصد بیش از دوره مشابه سال قبل است. البته در سال 
جاری به دلیل رکود جهانی و کاهش ارزش صادراتی 
محصولات، با این حال تامین ارز دچار مشکل نشد و 

از طریق منابع آزاد شده مان نیز ارز را تامین کردیم. 
شد:  یادآور  ارز  نرخ  درباره  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
درخصوص نرخ نیز تلاش کردیم که بازار غیررسمی 
علائمی را به بازارهای دارایی ها می دهد، لذا تلاش 
کردیم این نرخ را در محدوده ای خاص متوقف کنیم. 
متأسفانه در چند هفته اخیر به دلیل تلاطمات سیاسی 
افزایش هایی رخ داد و همانطور که پیشتر نیز اشاره شد 
با فروکش کردن مسائل سیاسی، نرخ ارز نیز کاهش 
خواهد یافت. همانطور که می بینید طی روزهای اخیر 
شاهد کاهش نرخ ارز بودیم و به همان نرخ های قبل 
بازخواهد گشت.  تلاش ما این بوده است که نرخ را در 
بازار غیررسمی در محدوده ای تثبیت کنیم و در بازار 
رسمی و در مرکز مبادله ایران نیز شناوری نرخ را ایجاد 
کنیم. در حال حاضر بخش عمده ای از ارز پتروشیمی 
ها، فولادی ها همه در مرکز مبادله ایران عرضه می 
شود و نیازهای وارداتی کشور نیز از این طریق تأمین 
می شود.  وی ادامه داد: در حال حاضر در بازار ارز و در 
مرکز مبادله ایران به زودی ارز بازار سلف را راه اندازی 
می کنیم و تلاش می کنیم به این واسطه ارز را پیش 
فروش کنیم تا اطمینان خاطر را درخصوص نوسانات 
نرخ ارز به وجود آوریم. از ابزار سوآپ استفاده خواهیم 
ارزی که عرضه می  نیما  اکنون در سامانه  کرد. هم 
کردیم محدودیت بر روی درهم بود به همین دلیل نیز 
تلاش کردیم یوآن و سایر ارزهایمان را سوآپ کنیم و با 
درهم عرضه کنیم. در حال حاضر میزان درهمی که در 
سامانه نیما عرضه می کنیم،  برایش تقاضا وجود ندارد و 
عرضه بیش از میزان تقاضاست. این امر درخصوص یورو 
نیز صادق است. رئیس کل بانک مرکزی در توضیح 

سیاست های پولی بانک مرکزی عنوان کرد: از طرف 
دیگر در حوزه سیاست های ما در نظام بانکی طبیعی 
بایستی  کنیم،  کنترل  را  ارز  بخواهیم  اگر  که  است 
ریال را نیز کنترل کنیم. چراکه هرگونه تغییرات در 
نرخ نقدینگی باعث تغییرات در سایر متغیرهای کلان 
اقتصادی می شود و در چارچوب سیاست تثبیت یکی 
از سیاست های ما این بود که نرخ رشد نقدینگی را 
البته  برسانیم.  برای سال جاری  به سطح ۲۵ درصد 
رشد نقدینگی و پایه پولی شدیداً افزایش یافته بود و 
انتظارات فعالان اقتصادی بر تورم های بسیار بالا بود. 

وی خاطرنشان کرد: بنابراین در گام نخست باید رشد 
پایه پولی و نقدینگی را مهار می کردیم و این کار را با 
اصلاحاتی که در سیاست های پولی عملیاتی کردیم. 
خوشبختانه نرخ رشد نقدینگی در دی ماه به ۲۵.۲ 
پایه پولی به ۳۱.۳ درصد رسیده  درصد و نرخ رشد 
است. همچنان نیز معتقدم که در سال آینده نیز باید 
این سیاست را ادامه دهیم تا ثبات در اقتصاد کلان 
ایجاد شود. عالی ترین مقام بانک مرکزی یادآور شد: 
طبیعی بود که اگر بخواهیم نقدینگی را مهار کنیم در 
ابتدا ممکن است برخی واحدهای تولیدی در تامین 
نقدینگی دچار مشکل شوند، اما چاره ای نداشتیم تا 
این محدودیت ها را بر بانکها اعمال کنیم چه از لحاظ 
مقداری که تحت عنوان کنترل مقداری ترازنامه اعمال 
می کنیم و چه از طریق سیاست های عملیات بازار باز 
اعمال می کنیم تا نقدینگی را در سطح باثباتی حفظ 
کنیم و خوشبختانه این سیاست تاکنون موفق بوده 
است.رئیس کل بانک مرکزی اظهار داشت: البته مشکل 
ما در کشور این است که بار تامین مالی برعهده نظام 
بانکی است و ۹۰ درصد تامین مالی توسط نظام بانکی 
انجام می شود و به دلیل اینکه روش های دیگر تأمین 
مالی محدود شده است، همه بار تأمین مالی بر عهده 
بانکهاست. طبیعی است که اگر بانک خارج از ظرفیت 
اقتصاد تامین مالی کند، آثار تورمی خواهد داشت و  

آنگاه نخواهیم توانست نقدینگی را کنترل کنیم.
گرفتیم  تصمیم  اخیراً  دلیل  همین  به  افزود:  فرزین 
را  همت  و ۲۸۰  بدهیم  خاص  سپرده  گواهی  اجازه 
در بین بانکهای مختلف تقسیم کنیم که یک هفته 
به آنها مهلت دادیم. این کار از چهارشنبه آغاز شده و 
اکنون روز چهارم کاری آن است. امیدواریم با این ۲۸۰ 

همت بسیاری از پروژه هایی را که در تأمین مالی دچار 
مشکل شدند و همچنین سرمایه در گردش بسیاری 
از واحدهای تولیدی تأمین شود. گواهی سپرده برای 
پروژه های با بازدهی بالا بسیار مناسب است و تاکنون 
استقبال بسیار خوبی از آن شده است. برای بازار سرمایه 

نیز خبرهای خوبی داریم که در آینده اعلام می شود.
سیاستی  هم  این  گفت:  مرکزی  بانک  کل  رئیس 
نقدینگی  افزایش  به  تواند  می  آنکه  که ضمن  است 
و  آید  می  حساب  به  نقدینگی  هدایت  نشود،  منجر 
منتقل  تولیدی  واحدهای  به  جدید  نقدینگی  عملاً 
می شود. متعاقباً رشد دچار کاهش نمی شود و همچنان 
واحدهای تولیدی از طریق نظام بانکی تامین مالی می 
شوند. اگرچه همچنان معتقدم که باید سراغ متنوع 
سازی روش های تامین مالی در کشور برویم. اگر می 
خواهیم رشد اقتصادی همراه با آرامش در بازار و به 
دور از تورم محقق شود، بایستی از روش های مختلف 
استفاده کنیم. فرزین با بیان اینکه تمرکز صرف فقط 
بر نظام بانکی در شرایط کنونی که بسیاری از بانک 
های ما مشکل کفایت سرمایه دارند می تواند آثار تورمی 
آینده  راه در سال  ادامه  البته در  افزود:  باشد،  داشته 
سیاست اساسی ما این است که اصلاحات اساسی در 
نظام بانکی انجام دهیم و ممکن است برخی پر هزینه 
باشد ولی تا اصلاحات را انجام ندهیم نمی توانیم در 
یک مسیر با ثبات قرار بگیریم. وی با اشاره به برنامه 
گفت:  جاری،  سال  در  اعتباری  موسسه  سه  انحلال 
تاکنون دو موسسه منحل شده و یک موسسه دیگر را 
به زودی منحل می کنیم و برای سال آینده نیز ۸ بانک 
را در مسیر اصلاح قرار داده ایم. بانکی که اصلاح نشود، 
منحل خواهد شد و لذا بایستی برنامه اصلاحشان را 
اجرایی کنند. دائماً این بانکها را کنترل و ارزیابی می 
کنیم فرزین تاکید کرد: باید مسیر اصلاحات این ۸ 
بانک طی شود و ناترازی شان کاهش یابد اگرچه برخی 
ناترازی بانک ها از ناترازی اقتصاد و ناترازی دولت است  
ولی در نظام بانکی به دنبال کاهش ناترازی هستیم تا 
مسیر تورمی را در کشور متعادل کنیم و به نرخ های 
بلندمدت اقتصاد کلان بازگردیم. خوشبختانه اقداماتی 
که انجام شده در بانک مرکزی برنامه ریزی های لازم 
دنبال  را  ها  برنامه  این  آینده  سال  و  گرفته  صورت 
خواهیم کرد.  رئیس شورای پول و اعتبار خاطرنشان 
ارز سیاست ما همچنان سیاست  بازار  کرد: در مورد 
پیش بینی پذیر کردن نرخ ارز از مسیر مرکز مبادله ایران 
است و این مرکز نهاد اصلی بانک مرکزی برای تامین 
نیازهای ارزی کشور است. باتوجه به ذخایر مناسبی که 
داریم امیدواریم در سال آینده بتوانیم ارز بیشتری را در 
خدمت تولید کشور قرار دهیم. برخی نقل می کنند که 
تراز گمرکی کشور منفی شده است، البته همانطور که 
می دانید تراز تجاری را بانک مرکزی منتشر می کند 
و تراز تجاری کشور مثبت است. اما تراز گمرکی یعنی 
کالاهای غیرنفتی که صادر می شود، بخشی صادراتش 

کاهش یافته است اما واردات افزایش یافته است. 

ایران  گاوداران  صنفی  انجمن   رییس 
گفت: طبق برنامه وزارت جهاد کشاورزی 
از ابتدای امسال تاکنون ۱۱ میلیون و 
۷۰۰ هزار تن شیرخام در کشور تولید 
مقدسی«  احمد  »سید  است.  شده 
درباره میزان تولید شیر کشور افزود: اگر 
نهاده های دامی مثل جو، ذرت و کنجاله 
سویا تامین شود و تولیدکنندگان در این 
نشوند،  روبه رو  جدی  مشکل  با  زمینه 
تولید شیر خام بدون وقفه ادامه می یابد.

رییس انجمن  صنفی گاوداران ایران، ۹ 
تولید شیر خام  را قطب  استان کشور 
و  اصفهان  داشت:  اظهار  و  کرد  عنوان 
تولید  دوم  و  نخست  رتبه های  تهران 
داده اند،  اختصاص  خود  به  را  شیرخام 
البرز، قزوین، فارس،  استان  های  البته 
خراسان رضوی، قم، آذربایجان شرقی و 
آذربایجان غربی نیز عمده تولیدکنندگان 
شیرخام کشور هستند. وی تصریح کرد: 
ایران  موجود،  های  گزارش   طبق 
در  شیرخام  تولیدکننده  نوزدهمین 
نیوزیلند،  هند،  اکنون  و  است  جهان 
امریکا و اتحادیه اروپا رتبه  های برتر تولید 
شیرخام در جهان را به خود اختصاص 
اینکه شیرخام  بیان  با  داده اند.مقدسی 
تنهایی  به  نگهداری  شرایط  دلیل  به 
قابلیت نگهداری ندارد، گفت: ایران قبل 
بزرگترین  اسلامی  انقلاب  پیروزی  از 
جهان  در  لبنی  محصولات  واردکننده 
بود، اما بعد از پیروزی انقلاب اسلامی به 
بزرگترین صادرکننده محصولات لبنی 
اکنون  که  جایی  تا  است  شده  تبدیل 
ایران یکی از صادرکنندگان محصولات 

لبنی درجهان به شمار می رود.
صادرات محصولات لبنی به 2۹ کشور

رییس انجمن صنفی گاوداران ایران با 
اشاره به اینکه بخش عمده دام شیری 
کشور در سال های اخیر را گاو هولشتاین 
تشکیل می دهد، گفت: هر راس از نژاد 
 ۳٤ به  نزدیک  روزانه  هولشتاین  گاو 

کیلوگرم شیر خام تولید می کند.

این مقام صنفی خاطرنشان کرد: کیفیت 
نظر  از  کشور  خام  شیر  تولید  بالای 
شاخص چربی، سبب شد تا کشور در ۲ 
سال اخیر به در تولید کره به خودکفایی 
برسد و سال گذشته حتی بخشی از کره 

تولیدی کشور صادر شد.
را  کشور  تولید  شیرخام  کیفیت  وی، 
اینکه  به  توجه  با  گفت:  و  دانست  بالا 
 ۲۹ به  سالانه  ایران  لبنی  محصولات 
کیفیت  می شود،  صادر  جهان  کشور 
شیرخام تولید داخلی به گونه ای است 
بین المللی  و  ملی  استانداردهای  که 
در آن رعایت می شود. مقدسی درباره 
رضایت  و  شیرخام  قیمت گذاری 
تولیدکنندگان، گفت: اکنون با افزایش 
قیمت  باید  دامی،  های  نهاده   قیمت 
زیرا  شود  اصلاح  نیز  شیرخام  مصوب 
اکنون قیمت تمام شده شیرخام بدون 
 ۱۶ تولیدکنندگان  برای  سودی  هیچ 
هزار و ٤۵۰ تومان است. وی اضافه کرد: 
اکنون قیمت مصوب هر کیلوگرم کنجاله 
سویا در سامانه بازارگاه ۲۰ هزار و ۹۰۰ 
تومان است،  بنابراین قیمت شیرخام باید 
اصلاح شود. اگر قیمت واقعی شیرخام 
را با سود در نظر بگیریم هر کیلوگرم 
۱۸ هزار تومان می شود؛ بنابراین صنعت 
دامی کشور در حال ضرر و زیان است و 
اگر روند کاهش بارندگی  ها و استمرار 
به طور  پیدا کند  ادامه  خشکسالی  ها 

حتم صنعت دچار مشکل می شود.

به گفته این مقام صنفی، دولت ابتدای 
سال با توجه به قیمت ۱۶ هزار و ۳۰۰ 
تومان هر کیلوگرم سویا، قیمت مصوب 
شیرخام را ۱۵ هزار تومان تعیین کرده 
بود. رییس انجمن صنفی گاوداران ایران 
افزود: از سال گذشته تاکنون قیمت هر 
یافته  افزایش  علوفه ای  ذرت  کیلوگرم 
است، یعنی هر کیلوگرم یک هزار و ٤۰۰ 
تومان در سال گذشته و امسال کیلویی 
سه هزار تومان خریداری می شود که با 
در نظر گرفتن افت محصول، قیمت آن 
برای دامداران چهار هزار و ۳۰۰ تومان 
است که این روند قیمتی نهاده ها لطمه 
به تولید است. وی بر این باور است که 
قیمت گذاری  باید  تولید  پایداری  برای 
تولید  تا  شود  گذاشته  کنار  دستوری 
تابع عرضه و تقاضا باشد؛ در این صورت 
صنعت دامی هیچ نهاده ای از جمله جو، 
ذرت و سویا را از دولت نمی خواهد. این 
مقام صنفی اظهار داشت: در این صورت 
ما به التفاوت نرخ ارز را می توان به قشر 
آسیب پذیر پرداخت کرد، زیرا صنعت 
دامی کشور توانایی دارد که نه تنها نیاز 
کشور را تامین کند بلکه به صادرکننده 
شود.  تبدیل  نیز  لبنیات  و  گوشت 
مقدسی، به میزان جمعیت دامی کشور 
گزارش های  طبق  گفت:  و  کرد  اشاره 
موجود جمعیت دامی کشور بین هشت 
تا ۸.۵ میلیون راس است، برخی سیاست   
باعث شده که ما در دام سنگین پرواری 

زیرا  شویم  روبه رو  جمعیت  کاهش  با 
اکنون ارز ترجیحی برای واردات گوشت 
قرمز و دام زنده اختصاص می یابد که این 
امر می تواند همه پرواربندهای کشور را با 
مشکل جدی روبه رو کند. زیرا دیگر دام 
پرواری تولید داخل با دام زنده وارداتی که 
با ارز ترجیحی می آید قابل رقابت نخواهد 
بود. رییس انجمن  صنفی گاوداران ایران 
افزود: دولت به سویا ارز ترجیحی و یارانه 
می دهد، بقیه را تولیدکنندگان از بازار 
آزاد تهیه می کنند. غذای دام ۶۰ درصد 
علوفه ای،  ذرت  شامل  که  است  علوفه 
یونجه و کاه می شود و ٤۰ درصد هم 
آرد  شامل  کنستانتره  و  متراکم  مواد 
جو، آرد ذرت، سویا و سبوس می شود.

دولت روی سه درصد نهاده مورد نیاز 
صنعت دامی یارانه پرداخت می کند اما 
روی کل تولید داخلی شیرخام و گوشت 
قیمت گذاری می کند که در این شرایط 
انجام  تقاضا  و  عرضه  با  قیمت گذاری 
به  آزاد کشاورزان  بازار  اکنون در  شود. 
هر قیمتی که بخواهند نهاده های دامی 
مورد نیاز صنعت دامی را می فروشند، 
به  ناچار  داخلی  کننده  تولید  بنابراین 
خرید محصول با هر قیمتی در بازار آزاد 
است تاجایی که اکنون قیمت یونجه دو 
برابر سال گذشته افزایش یافته است.وی 
با اشاره به وضعیت دامدار کارت گفت: در 
ابتدای امر برای حمایت از تولیدکنندگان 
دامداران  از  بخشی  به  دامی  صنعت 
سنتی و خرد »دامدارکارت« ارائه شد، 
اما این کارت به دامداری  های صنعتی 
و بزرگ اختصاص نیافت و اکنون نیز از 
سرنوشت دامدار کارت بی  اطلاع هستیم. 
اکنون ارز ترجیحی برای واردات دام زنده 
سبک و سنگین به زنگ خطری جدی 
تبدیل شده است، زیرا با افزایش واردات 
گوشت قرمز و دام زنده علاوه بر عدم 
رقابت تولیدکنندگان داخلی، این صنعت 
با بیماری تب برفکی روبه رو شده است و 
ادامه این روند می تواند خطرناک باشد. 

سیاست بانک مرکزی قابل پیش بینی شدن نرخ ارز است

ایران نوزدهمین تولیدکننده شیر جهان

تاکید مقام معظم رهبری بر افزایش سهم بخش 
خصوصی در اقتصاد کشور

تولید روزانه بنزین به ۱۳۰ میلیون لیتر می رسد

رشد ۵.۱ درصدی صادرات 
محصولات فولادی در ۱۰ ماه امسال

با درخواست وزیر صنعت، معدن و تجارت در  اعتبار  شورای پول و 
خصوص افزایش سقف اعتبارات دو شرکت ایران خودرو سایپا به ۱۵ 

هزار میلیارد تومان حداکثر تا پایان شهریور ماه ۱٤۰۳ موافقت کرد.
مدیریت کل عملیات پولی و اعتباری بانک مرکزی در خصوص صورتجلسه 
یک هزار و سیصد و هفتاد و شش شورای پول و اعتبار، موضوع اعتبارات 
به شرکت های ایران خودرو و سایپا را طبق مقررات به بانک ها ابلاغ کرد. 
در این مصوبه، شورای پول و اعتبار مقرر کرد سقف اعتباری و تعهدات 
بانکی شرکت های ایران خودرو و سایپا به ترتیب به میزان ۱۰۰ هزار 
میلیارد ریال و ۵۰ هزار میلیارد ریال بدون در نظر گرفتن محدودیت های 
احتیاطی و نظارتی حداکثر تا پایان شهریور ماه ۱٤۰۳ افزایش یابد. در 
این نامه عنوان شده است، قبل از اعطای تسهیلات  ایجاد تعهدات برای 
شرکت های یاد شده به منظور کنترل سقف در نظر گرفته شده مراتب به 

این مدیریت کل  تاییده لازم اخذ شود.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تهران گفت: مقام معظم 
رهبری در دیدار با فعالان اقتصادی بر فعال تر شدن بخش خصوصی در 

اقتصاد کشور و افزایش سهم این بخش تاکید کردند.
بخش  دولت  گوی  و  گفت  شورای  نشست  در  عرب  نجفی  محمود 
خصوصی استان تهران تصریح کرد: بسیاری از بخش نامه ها بدون نظر 
و مشورت فعالان اقتصادی صادر می شود که اثر منفی در حوزه کسب و 

کارها می گذارد و به بخش های اقتصادی کشور آسیب می زند.
وی با اشاره به دیدار هفته گذشته مقام معظم رهبری با فعالان اقتصادی، 
اظهار داشت: ایشان به شدت به فعال تر شدن و افزایش سهم بخش 
خصوصی در اقتصاد تاکید داشتند و در شرایط مختلف نیز بارها به این 
موضوع اشاره کرده اند. نجفی عرب خاطرنشان کرد: بر خلاف تاکیدات 
حتی از سوی روسای کشور آن چیزی که در بدنه اجرا می شود اینگونه 
نیست؛ با وجود اینکه بر اساس اصل ۴۴ باید تا سال ۹۳ تمام واگذاری ها 

به بخش خصوصی انجام می شد اما نتیجه بخش نبوده است.
وی افزود: در بورس و فرابورس ۸۵ درصد از سهم برای بخش دولت و 
شبه دولتی است و بخش خصوصی کمتر از ۱۵ درصد سهم را به خود 
اختصاص داده است که مستندات آن وجود دارد. رییس اتاق بازرگانی 
تهران گفت: مقام معظم رهبری پیش از این نیز اعلام کردند جایی 
که بخش خصوصی حضور دارد، دولت نباید ورود پیدا کند و اگر در 
حوزه ای دولت حضور دارد اما بخش خصوصی ورود پیدا می کند، دولت 
باید عرصه را برای بخش خصوصی خالی کند. وی تاکید کرد: رقابت 
بخش خصوصی و دولت منطقی نیست زیرا دولت امکاناتی در اختیار 
دارد که بخش خصوصی از آن محروم است و به همین دلیل به سادگی 
با شکست مواجه می شود. نجفی عرب با اشاره به بودجه ۱۴۰۳ تصریح 
کرد: در این لایحه سازمان امور مالیاتی این اختیار را دارد تا در صورت 
برای جلوگیری از فرار مالیاتی با کمک بانک مرکزی حساب ذینفع را 
ببند و طی پنج روز مالیات را به سازمان پرداخت کند که این بند بلایی 
به جان تولیدکنندگان است. رئیس اتاق بازرگانی تهران با اشاره به مصوبه 
مجلس شورای اسلامی مبنی بر تغییر تعطیلات به روزهای جمعه و 
شنبه گفت: بر اساس اعلام قوه مقننه این اختیار به دولت داده شده تا 
تعطیلات را تعیین کند. اما این موضوع به ضرر فعالان اقتصادی است؛ 

چون نوسان ایجاد و برنامه ریزی برای تجار را سخت می کند.

مدیرعامل شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران گفت: با 
احداث پالایشگاه های جدید و کیفی سازی پالایشگاه های موجود و انجام 
اقدام های لازم در زمینه بهینه سازی مصرف انرژی می توانیم به تولید 

روزانه ۱۳۰ میلیون لیتر بنزین در کشور دست یابیم.
به گزارش وزارت نفت، جلیل سالاری صبح روز یکشنبه )۱۵ بهمن ماه( 
همزمان با ایام دهه فجر در آیین کاشت ۵۰۰ هزار اصله نهال به همت 
شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران در محل پالایشگاه 
با حضور مدیران صنعت پالایش و جهاد کشاورزی در جمع  تهران 
خبرنگاران گفت: برای پاسداشت طبیعت و حفظ محیط زیست در قالب 
توافقی با وزارت جهاد کشاورزی، ۵۰۰ هزار اصله نهال در شرکت های 
زیرمجموعه پالاشی و پالایشگاه های ده گانه غرس خواهیم کرد و طبق 

برنامه ریزی ها این عدد در چند سال آینده به ۵ میلیون می رسد.
وی افزود: ما استانداردهای سختگیرانه ای در زمینه حفظ محیط زیست 
داریم که مرتب در تأسیسات پالایشی در حال پایش است. یکی از 
استانداردها نیز اختصاص ۳۰ تا ۳۵ درصد از فضای عملیاتی پالایشگاه ها 
به درختکاری و فضای سبز است که هم اکنون و طبق پایش های سازمان 
حفظت محیط زیست بیش از این استاندارد پیش رفته ایم. معاون وزیر 
نفت در امور پالایش و پخش فرآورده های نفتی تأکید کرد: اکنون در 
زمینه خاموشی مشعل ها به جلوگیری کامل از گازسوزی در مشعل ها 
نزدیک شده ایم و تنها یک یا دو پالایشگاه باقی مانده است که در حال 
اجراست. سالاری تصریح کرد: در زمینه تولید استاندارد ما بیش از 
استاندارد جهانی و حتی تا سه برابر است. نزدیک ۱۱۵ میلیون لیتر 
بنزین و ۲۰ میلیون مترمکعب گاز طبیعی فشرده )سی ان جی( در کشور 
مصرف می شود که رقم بالایی به نظر می آید و نیازمند بهینه سازی است.

رییس انجمن تولید کنندگان فولاد گفت: صادرات تیرآهن، میلگرد، 
نبشی و کل مقاطع طویل فولادی در ۱۰ ماه امسال نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته ۵.۱ درصد رشد یافته است.
بهرام سبحانی در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهار داشت: در ۱۰ 
ماهه امسال ۱۵۳ هزار تن تیرآهن، ۲ هزار و ۷۹ تن میلگرد، ۱۸۶ هزار 
تن نبشی و سایر مقاطع و در کل مقاطع طویل فولادی ۲ هزار و ٤۱۸ 
تن صادرات شده است که این رقم نسبت به مدت مشابه سال گذشته که 

۲ هزار و ۳۰۰ تن بود، رشد ۵.۱ درصدی را نشان می دهد.
رییس انجمن تولید کنندگان فولاد افزود: کل مقاطع تخت فولادی نیز 
امسال نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۷.۶ درصدی داشته، اما 
از لحاظ ارزش صادراتی چهار درصد کاهش یافته است. وی با اشاره به 
اینکه فولاد میانی ۱۰.۸ درصد از لحاظ تنی افزایش یافته است، گفت: 
امسال ۶ هزار و ۳۱۸ تن فولاد میانی صادر شده که این رقم نسبت به 
مدت مشابه سال گذشته که پنج هزار و ۷۰٤ تن بود، رشد را نشان می 
دهد، البته از لحاظ ارزش ۷.۷ درصد رشد داشته است. سبحانی اضافه 
کرد: امسال سه هزار و ۶۰ میلیون دلار آهن اسفنجی صادرات شده 
که نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۱۰۹.۹ درصدی را نشان 
می دهد. رییس انجمن تولید کنندگان فولاد خاطرنشان کرد: میلگرد، 
تیرآهن و سایر مقاطع در سال ۱٤۰۲ حدود ۱۰ میلیون و ۶۲۹ هزار تن 
تولید داشته ایم که این رقم در مدت مشابه سال گذشته ۱۰ میلیون و 
۷۰۹ هزار تن بود که ۰.۷ درصد کاهش داشته است. احسان دشتیانه 
عضو هیات مدیره انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران نیز در ادامه این 
نشست، اظهار داشت: صنعت فولاد پنج درصد از گاز و هفت درصد از 
برق کشور را مصرف می کند. کل صنعت هم فقط سه درصد از آب کشور 
را مصرف می کند.وی افزود: عده ای گرانی ها را به صنعت فولاد وصل می 
کنند در حالی که صنعت فولاد نقشی در افزایش قیمت ها در مسکن و 

صنایعی مانند خودرو، لوازم خانگی و غیره نداشته است.

رئیس کل بانک مرکزی:

تولید ۱۱.۷ میلیون تن شیرخام در کشور؛
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پمُپاژ تونل »کوهرنگ سه« آغاز شد

ساخت چهارمین رآکتور هسته ای
 در اصفهان آغاز شد

شهرک گلخانه ای شهرستان فریدن
 اصفهان افتتاح شد

توسعه تعاملات مپنا و ذوب آهن اصفهان در 
حوزه تامین ریل و حمل و نقل ریلی

در راستای افزایش تعاملات گروه مپنا با ذوب آهن اصفهان، علی امام 
مدیرعامل بخش حمل و نقل گروه مپنا ، مهدی رشیدی مدیر برنامه 
ریزی و توسعه صدر تامین و هیات همراه با مهدی کوهی مدیرعامل 
ذوب آهن اصفهان و جمعی از معاونین و مدیران این شرکت، یکشنبه 

پانزدهم بهمن ماه دیدار و گفتگو نمودند.
علی امام مدیرعامل بخش حمل و نقل گروه مپنا در این دیدار گفت : از 
بخش های مختلف کارخانه ذوب آهن اصفهان و محصولات راهبردی 
آن به ویژه ریل ملی بازدید بسیار خوبی داشتیم، همچنین توانمندی 
های مدیریت راه آهن و ترابری این شرکت در بخش ساخت و تعمیر 
از طریق  : گروه مپنا  افزود  بود. وی  بسیار چشمگیر  نیز  تجهیزات 
ساخت پروژه تصفیه خانه ذوب آهن و همچنین حمل مواد اولیه این 
کارخانه تعاملات بسیار خوبی با ذوب آهن اصفهان دارد و هدف از 
بازدید و نشست امروز ارتقاء سطح این همکاری ها و مشارکت بیشتر با 
توجه به توانمندیها و پتانسیل های دو شرکت است. مدیرعامل بخش 
حمل و نقل گروه مپنا ادامه داد : ذوب آهن اصفهان با تولید ریل 
خودکفایی در عرصه تامین داخل این محصول استراتژیک را برای 
ایران اسلامی رقم زد و گروه مپنا هم در بخش حمل و نقل ریلی 
فعالیت های بسیار خوبی داشته است لذا بهره گیری از این ظرفیت ها 
در راستای ارزش آفرینی برای ایران عزیزمان از اهمیت شایان توجهی 
برخوردار می باشد. مهدی کوهی مدیرعامل ذوب آهن اصفهان نیز 
اظهار داشت : این مجتمع عظیم صنعتی با تولید ریل پیشران بخش 
حمل و نقل ریلی کشور در دو بخش راه آهن سراسری و متروی کلان 
شهرها است و خطوط مختلف ریلی کشور مانند میانه- اردبیل، چابهار 
زاهدان، همدان- سنندج و در بخش مترو نیز کلان شهرهایی مانند 
تهران، اصفهان ،مشهد و ... ریل مورد نیازشان را از ذوب آهن اصفهان 
تامین می کنند. وی افزود : در بخش صنعتی سازی ساختمان نیز 
ذوب آهن اصفهان با تولید تیرآهن بال پهن تا سایز ۳۰ به عنوان نماد 
سازه سبز و ایمن در سطح کشور شناخته می شود و همچنین آمادگی 
خود را برای تامین فولاد مورد نیاز طرح نهضت ملی اعلام نموده است.

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان اضافه کرد : استفاده از این محصول 
شده  تمام  قیمت  ایمنی،کاهش  ساختمان،  صنعت  در  افزا  ارزش 
ساختمان، افزایش فضای مفید آن، قابلیت بازیافت مصالح و مزیت 
هایی از این قبیل را در پی دارد. وی گفت : با توجه به زمینه اشتراک 
فعالیت ها در گروه مپنا و ذوب آهن اصفهان از طریق تشکیل یک 
کنسرسیوم تخصصی می توان اقدامات بسیاری در عرصه های مختلف 
صنعتی انجام داد و در این راستا یک کار گروه تخصصی با حضور 

همکاران دو مجموعه جهت پیشبرد فعالیت ها تشکیل می شود.
شایان ذکر است در این نشست مسئولین دو شرکت بر اساس ظرفیت 
های بالقوه و بالفعل در هر دو مجموعه، پیشنهادهای خود را در راستای 
توسعه همکاری ها بیان نمودند. گفتنی است بازدید از کوره بلند شماره 
۳  ،کارگاه نورد ۶۵۰ و همچنین کارگاههای مختلف مدیریت راه آهن 

و ترابری شرکت نیز از جمله سایر برنامه های این دیدار بود.

عملیات رفع حادثه خط انتقال فاضلاب خیابان شهیدان کاظمی شهر 
اصفهان به قطر ۱٤۰۰ میلی متر به اتمام رسید.

عملیات اجرایی رفع این حادثه که در حدود ۹ ساعت به طول انجامید با 
جایگزینی لوله در عمق ۵.۵ متری زمین و با تلاش اکیپ بحران آبفای 

استان اصفهان و گروه حوادث آبفای منطقه ۵ شهر اصفهان انجام شد.
گفتنی است، شبکه فاضلاب شهر اصفهان قدمتی بیش از ۵۵ سال دارد 
که ۳۰۰ کیلومتر آن نیاز به اصلاح دارد و در این میان ۳۰ کیلومتر 

نیازمند اصلاح با اولویت بالا است.
شایان ذکر است با تلاشهای صورت گرفته ، اعتباری در حدود ۲۰۰۰ 
میلیارد ریال از محل اعتبارات ماده ۵۶ و  مشارکت بانکها برای بازسازی 

شبکه فرسوده فاضلاب شهر اصفهان تخصیص یافته است.

اخبـاراخبـار

مهار حادثه خط انتقال
 فاضلاب خیابان شهیدان کاظمی

اجرای موفقیت آمیز تعمیرات سالانه ناحیه نورد گرم
توقف سالانه نورد گرم به عنوان یکی از 
بزرگ ترین توقفات و عملیات تعمیراتی 
انجام شده در فولاد مبارکه با برنامه ریزی 
دقیق و صرف حدود ٤۲ هزار نفر ساعت 
در مدت ۱۳ روز با تحقق تمامی اهداف از 

پیش تعیین شده انجام شد.
پس از انجام این عملیات تعمیراتی بزرگ 
و منحصربه فرد، جمعی از مدیران، رؤسا، 
ناحیه در  این  سرپرستان و کارشناسان 
تشریح چگونگی اجرا و دستاوردهای این 
پروژه تعمیراتی که بدون هیچ گونه حادثه 

ایمنی انجام شد، چنین گفتند:
مسعود نصیری، مدیر خط نورد گرم:

در توقف سالانه امسال، همکاران ناحیه 
و همکاری  با تلاش، همدلی  گرم  نورد 
واحدهای  سایر  و  پیمانکاران  صمیمانه 
اجرای  به  موفق  سازمان  پشتیبانی 
کامل فعالیت های برنامه ریزی شده طبق 
کاملًا  به صورت  و  انجام شده  زمان بندی 
در  گردیدند.  گرم  نورد  خط  در  ایمن 
این توقف که با توجه به محدودیت های 
انرژی، زمان بندی و برنامه ریزی شده بود، 
فعالیت های  و  متعدد  توسعه  پروژه های 
تعمیراتی بی شماری در ناحیه نورد گرم 

با موفقیت اجرا گردید.
فنی  دفتر  رئیس  رمضانی،  مرتضی 

تعمیرات نورد گرم:
به  می توان  تعمیرات  این  افتخارات  از 
دست یابی به تمام اهداف برنامه ریزی شده 
و انجام فعالیت های برنامه ریزی و انجام 
پروژه های مهم توسعه از جمله تعویض 
تعویض  تختال،  انبار  چهار  جرثقیل 
اتوماسیون کوره های نورد گرم و تعویض 

درایو قفسه R1 اشاره کرد.
با توجه به زمان بیشتر از ۱۰ روز توقف، به 
علت انجام پروژه های توسعه و در جهت 
استفاده بهینه از زمان توقف، فعالیت های 
تعمیرات اساسی در تمام قسمت های نورد 
گرم نیز در این برنامه قرار گرفت که برخی 

از آن ها عبارت اند از:
۱-نصب جرثقیل ۵۰ تن شماره ٤ جدید 
در انبار تختال و دمونتاژ جرثقیل قدیم؛ 
و  قفسه ها  ماشین کاری  ۲-فعالیت های 
بیس میزهای غلتکی؛ ۳-تعویض خطوط 
لوله آب ٤ بار و ۱۸ بار در بیرون سایت 
نورد گرم؛ ٤-انجام نسوز کاری کوره های 
دادن  قرار  کار  دستور  در  و  گرم  نورد 
تعویض نسوز سقف کوره چهار ۵-تعویض 
۶-تعویض  E3,VSB,E1؛  یوک های 
و   R3,R1 قفسه های  اسپیندل های 
فعالیت های  ۷-انجام  قفسه؛  کوپلینگ 
نقشه برداری توسط تیم های نقشه برداری 
و نقشه برداری و آنالیز قفسه های R1 و 
R3 نورد مقدماتی؛ ۸-دمونتاژ و تعمیرات 
 VSB قفسه  کتابی  گیریبکس  اساسی 
نورد مقدماتی برای اولین بار؛ ۹- دمونتاژ 
و مونتاژ استند قیچی و تعویض شوتینگ 
قیچی؛ ۱۰-فعالیت های ساختمانی اصلاح 
بعد  میزهای  سازه  و  قیچی  حوضچه 
و...؛ ۱۱-تعویض شاسی های   F7 قفسه
 F5 و   F4 قفسه های  خروجی  اصلی 
استریپر  فریم  نهایی؛ ۱۲-تعویض  نورد 
نورد   F7-F1 قفسه های  سایدگاید  و 
 Walking نهایی؛ ۱۳-تعویض و نصب
قسمت  در  جدید   1  beam
کلاف پیچ ها؛ ۱٤-زیرسازی، اصلاح جایگاه 
و تعویض موتور رول های سایدگایدهای 
لولر  ۱۵-تعویض  کلاف پیچ ها؛  ورودی 
فریم  همچنین  و   ۳ و   ۲ کویلرهای 
پینچ رول شماره ۳؛ ۱۶-دمونتاژ و مونتاژ 
و   ۱۱.۱۲  Uppender فیت  کویل 
تعمیرات اساسی آن در واحد تکمیل نورد 
زنجیرهای  اساسی  ۱۷-تعمیرات  گرم؛ 
C5 ,1/C4 ,C3 ,۱.۲/C2 )تعویض 

زنجیر، پولی و...( واحد تکمیل نورد گرم.
خط  تعمیرات  رئیس  طالب،  مهدی 

نورد گرم:
و  فعالیت ها  عظیم  حجم  به  توجه  با 
برای  تعریف شده  به روزرسانی  پروژه های 
شات دان سالانه ۱٤۰۲، تقریباً از ۲ سال 
گذشته آماده سازی و برنامه ریزی های لازم 
شروع گردید و با همکاری و هماهنگی های 
انجام شده، کلیه فعالیت های موردنظر این 
شات دان، زودتر از زمان مقرر با موفقیت 

انجام پذیرفت.
برخی از دیگر فعالیت های مهم انجام شده 
خط نورد گرم در این شات دان عبارت اند 
قفسه  کتابی  گیربکس  تعمیر  از: 
بار  اولین  برای  عمودی  پوسته شکن 
راه اندازی فولاد مبارکه؛ تعویض  از  پس 
اسکرودان،  همراه  به   R1 قفسه  درایو 
 E1 قفسه درایو  و همچنین  سایدگاید 
پس از تست ها و شبیه سازی فرایند این 
از کارکرد صحیح  اطمینان  برای  قفسه 
این قفسه به  دلیل اهمیت بسیار زیاد این 
درایو برای خط نورد گرم، ماشین کاری 
داده برداری  اساس  بر   R3 قفسه  کف 
ترمیم  ابتدایی؛  نورد  قفسه های  از  اولیه 
 ،R3,R1,E1 قفسه های  داخل  سازه 
ماشین کاری بیس سکشن 6AC، تعویض 
تعویض  14DC؛  بیس سکشن های 
کوپلینگ سر موتور R3 برای اولین بار؛ 
تعویض ریل های دیواره حوضچه قیچی 
استند  مونتاژ  و  بار، دمونتاژ  اولین  برای 
قیچی؛  بالایی  شوت  تعویض  قیچی؛ 
هوزینگ  و  رول ها  مجموعه  تعویض 
شاسی  تعویض  پوسته شویی؛  پینچ رول 
ورودی قفسه F1؛ تعویض شاسی اصلی 
خروجی قفسه های F5,F4؛ ماشین کاری 
پشتیبان بالایی قفسه F3؛ تعویض شاسی 
اصلی خروجی قفسه F7؛ تعویض لاین 
اصلی آب ٤ بارکل خط با سایز لوله های 
۱۲.۲٤.۳۶.٤۸ اینچ؛ نظافت کامل کانال 
فلوشینگ برای اولین بار؛ نظافت کامل 
بیم  واکینگ  تعویض  تانک،  هد  مخزن 
بعد از بیست سال؛ تعویض فریم بالایی 
و U فریم های پینچ رول ۳ و ۲؛ تعویض 
نزدیک به ۷۰ عدد رول میز غلتکی همراه 
با سنگ زنی بیس رول ها؛ تعویض لاینرها 
تعویض  رول ها؛  بستر  بهینه سازی  و 
تعویض  یک؛  شماره  کار  بیس کویل 
لوررپررول شماره ۳ مربوط به کویلرهای 
۲ و ۳؛ ماشین کاری محل سیلندرهای 
پیوتینگ پینچ رول ها و ارتقای درایوهای 

پینچ رول کویلر شماره ۲.
علی عسکری زاده، سرپرست تعمیرات 

کوره های پیش گرم نورد گرم:
گرم  نورد  خط  سالانه ۱٤۰۲  شات دان 
کوره های  و  تختال  انبار  قسمت  در 
پیش گرم با فعالیت های سنگین تعمیراتی 
انجام شد: اصلاح میز  اقدامات  این  با  و 
بازوهای  تعویض  هات شارژ؛  غلتکی 
اکستراکتورهای کوره های ۱ و ۲؛ تعویض 
کوره  اکستراکتور  بیس  و  گهواره  ریل، 
لوله کشی آب p11؛  تعویض کامل  ۳؛ 
تعویض لوله کشی آب تانک دمین؛ اصلاح 
دیواره های دشارژ کوره های ۳ و ٤؛ اصلاح 
بیس سکشن های ۱ و ۲ خط غلتکی شارژ 
و تعویض کامل رول ها؛ تعویض PLCهای 
اتوماسیون کوره ۳ و کوره Common؛ 
تعویض سیستم کنترل آب در گردش 
به  رله لاجیک  از  آن  ارتقای  و  کوره ها 

PLC؛ اصلاح میز غلتکی هات شارژ بعد از 
۱۰ سال؛ تعویض اکستراکتورهای مربوط 
به کوره های ۱ و ۲ مطابق نقشه ساخت 
اولیه، تعویض لوله کشی تانک دمین برای 
 .p11 آب  لوله کشی  اصلاح  بار؛  اولین 
علاوه بر این، سکشن های ۱ و ۲ شارژ با 
کمک لیزر ترکینگ و همچنین با استفاده 
از دستگاه های تراشکاری و سوراخ کاری 
پرتابل، در محل ماشین کاری و تعویض 
شد. همچنین پس از تعویض سیستم از 
PLC های سری جدید، از نوع ریداندانت، 
کارت های  و  ریداندانت   UPS تغذیه  با 
بالاترین  تا  شده  استفاده   FailSafe
آید.  حاصل  ممکن  اطمینان  ضریب 
پروژه تعویض سیستم کنترل اتوماسیون 
کوره های پیش گرم به عنوان سنگین ترین 
PLC پروژه شات دان اخیر انجام شده و

های قدیمی نسل S5 به PLCهای کاملًا 
به روز ارتقا یافته است.

روح اله مقیمی، سرپرست برنامه ریزی 
و کنترل نگهداری تکمیل نورد گرم:

 تعمیرات سالانه خط کانوایر نورد گرم که 
وظیفه انتقال کلاف به واحد تکمیل نورد 
گرم و تغذیه نورد سرد را به عهده دارد 
باکیفیت  تعمیراتی  نفرساعت  با ۹۷۰۰ 
این  شد.  انجام  ایمنی  حادثه  بدون  و 
به  تا ۳۰ دی ماه  تاریخ ۱۹  از  تعمیرات 
طول انجامید. در این توقف، تعمیرات خط 
جرثقیل ها،  ریل های  تعمیرات  کانوایر، 
اصلاح کف سالن در نقاط مختلف توسط 
واحد آماده سازی محصولات بدون تداخل 

کاری و هماهنگی کامل انجام گردید.
علی شامرادی، سرپرست تعمیرات 

خطوط نهایی و تکمیل نورد گرم:
در دی ماه سال جاری به فضل الهی و با 
تلاش و همراهی همکاران موفق شدیم 
سالانه  تعمیرات  موفقیت آمیز  اجرای  با 
خط کانوایر ۵۱-۵۲ برگ زرین دیگری 
از توانمندی نیروهای متخصص صنعت 
فولاد را به منصه ظهور برسانیم تا چرخ 
این صنعت مستحکم تر و پایدارتر از قبل 
با  تعمیراتی  عظیم  پروژه  این  بچرخد. 
حجمی حدود ۷۰۰۰ نفرساعت تعمیراتی 
برق، ابزار دقیق، مکانیک و تأسیسات با 
رعایت دقیق استانداردهای فنی، تخصصی 
و  ایمنی  الزامات  و  اصول  با  مطابق  و 
و  حادثه  هیچ گونه  بدون  خوشبختانه 
تعیین شده  پیش  از  برنامه  با  منطبق 
اجرا گردید. در این برنامه تعمیراتی این 
اساسی  نوسازی  انجام شد:  نیز  اقدامات 
نوسازی  کانوایر؛  خط   C3 زنجیر   Z
زنجیرهای  گیربکس  و  موتورها  اساسی 
یاتاقان های  بیس  اصلاح  کلاف؛  انتقال 
کویل سنترینگ برای اولین بار از زمان 
بهره برداری؛ تعویض جک اصلی اپندر ۱۱ 
بعد از ۱۷ سال از زمان بهره برداری برای 
اولین بار؛ ایجاد بستر سیستم کاندیشن 
C؛  و   B هیدرولیک  جدید  پمپ های 
دمونتاژ و اورهال کویل فیت های اپندر ۱۱ 
و ۱۲؛ دمونتاژ و تعمیر اساسی مجموعه 
واکینگ  اکسل  و  چرخ  تعویض  تیلتر؛ 
بیم های ۲ و ۶؛ تعویض حجم زیادی از 
لوله های فرسوده تأسیسات آب سرویس 
سیستم های هیدرولیک و تعویض بیش 
از ۵۰ متر زنجیر.در ادامه توقف سالانه از 
اول بهمن ماه طبق برنامه ریزی انجام شده 

و  تعویض  پروژه  هفته  یک  مدت  به 
اسکین پاس  درایوهای خط  به روزرسانی 
با استفاده از قابلیت و توان کارشناسان، 
مهندسان و متخصصان داخلی با موفقیت 

اجرا شد و مورد بهره برداری قرار گرفت.
پروژه خرید، نصب و راه اندازی درایوها در 
متأسفانه  ولی  تعریف شد،  سال ۱۳۹۱ 
به دلیل وجود تحریم ها و عدم همکاری 
شرکت های خارجی پروژه متوقف گردید 
که با تأکید مدیریت ناحیه پروژه مجدداً با 

استفاده از توان داخلی کلید خورد.
و  توانمند  پیمانکار  انتخاب  و  ارزیابی  با 
سپس انجام مطالعات دقیق و برنامه ریزی 
مشترک کارشناسان و مهندسان ناحیه و 
شرکت ایریسا پروژه در سال ۱٤۰۰ آغاز و 
در بهمن ماه سال جاری با موفقیت اجرا و 
مورد بهره برداری قرار گرفت و گامی دیگر 
در راستای رشد و توسعه صنعت کشور با 
دستان توانمند جوانان بااستعداد میهنمان 

برداشته شد.
تعمیرات  سرپرست  فاضلی،  بهرام 

کلاف پیچ ها:
فعالیت های  سالانه ۱٤۰۲  شات دان  در 
زون کلاف پیچ، هم از لحاظ حجم و هم 
از لحاظ ظرافت کاری نسبت به سال های 
گذشته بیشتر بود و نزدیک به ۱۱ هزار 
نفر ساعت فعالیت انجام شد. در دل این 
فعالیت ها چندین فعالیت سنگین به شرح 
ذیل انجام شد: تعویض واکینگ بیم بعد 
 U و  بالایی  فریم  تعویض  سال.  از ۲۰ 
فریم های   U و   ۲ پینچ رول  فریم های 
پینچ رول ۱؛ تعویض نزدیک به ۷۰ عدد 
سنگ زنی  با  همراه  غلتکی  میز  رول 
بیس رول ها؛ تعویض لاینرها و بهینه سازی 
بستر رول ها؛ تعویض بیس کویل کار ۱؛ 
کویلر  به  مربوط   ۳ لوررپررول  تعویض 
۲ و ۳؛ ماشین کاری محل سیلندرهای 
درایوهای  ارتقای  پینچ رول ها؛  پیوتینگ 

پینچ رول کویلر شماره ۲.
فورمن  جمشیدی،  علی اصغر 
واحد  دقیق  ابزار  و  برق  تجهیزات 

تعمیرات کلاف پیچ:
نورد  کلاف پیچ  برق  تیم  فعالیت های   
دی ماه ۱٤۰۲  سالانه  شات دان  در  گرم 
از: تعویض درایو پینچ رول ۲؛  عبارت اند 
تعویض دو عدد ترانس در جهت افزایش 
تعویض  پینچ رول؛  ترانس های  ظرفیت 
بهبود  هدف  با  روغنی  ترانس  عدد   ۲
تعویض ۹۰  زیست محیطی؛  فرایندهای 
موتور میز غلتکی جهت بهینه سازی میز 
توقف  و  اینکالیا  از  و جلوگیری  غلتکی 
در میز غلتکی؛ انجام کلیه استانداردهای 
با  مطابق  کویلر  تجهیزات  برقی  روتین 

استانداردهای تدوین شده.
و  کارشناس  یحیی آبادی،  مسعود 

مشاور ایمنی نورد گرم:
یکی از ابتکارات به عمل آمده در این توقف 
برنامه ریزی شده این بود که جهت کنترل 
مرتبط،  ایمنی  ریسک های  بهتر  هرچه 
پس از مذاکرات با مسئولین امر در حوزه 
IT و پیگیری مدیریت ناحیه نورد گرم، 
بستر ایجاد گروه ایمنی توقف سالانه ناحیه 
نورد گرم در نرم افزار فولاد من با قابلیت 
مسئولین  و  ایمنی  پرسنل  دسترسی 
شرکت ها ایجاد گردید. این سامانه باعث 
حوزه  در  فعالیت ها  شبانه روزی  کنترل 
با  هم زمان  به طوری که  گردید؛  ایمنی 
ایجاد شرایط یا بروز رفتار ناایمن سریعاً 
در گروه اطلاع رسانی و بدون اتلاف وقت 
مسئولین مرتبط دستورات لازم را صادر 
و مخاطرات برطرف می گردید. همچنین 
در این سامانه علاوه بر جلوگیری از بروز 
حوادث، می توان از تصاویر و مستندات 
به دست آمده جهت برگزاری کلاس های 
آموزشی نیز استفاده کرد و باعث رشد و 

ارتقای فرهنگ ایمنی گردید.

از  کوهرنگ سه  پروژه  پمُپاژ  گفت:  اصفهان  استاندار  عمرانی  معاون 
مهمترین طرح های آبی اصفهان طبق وعده وزیر نیرو آغاز شد.

از روابط عمومی استانداری اصفهان، مهران زینلیان شامگاه  به نقل 
یکشنبه افزود: با این طرح بخشی از اضافه مصارفی که بر حوضه آبریز 
زاینده رود تحمیل شده است جبران خواهد شد. زینلیان خاطر نشان 
کرد: کوهرنگ ۳ یکی از پروژه های بر زمین مانده و مطالبه دیرین مردم 
استان اصفهان است که مصوبات بالادستی متعددی نیز دارد اما سال ها 
بلاتکلیف مانده بود. وی با بیان اینکه اجرای این پروژه مورد تأکید رهبر 
معظم انقلاب نیز بوده است، افزود: از ابتدای دولت سیزدهم و آغاز به 
کار مدیریت استان جلسات متعددی برگزار شد تا این مطالبه بحق مردم 
اصفهان محقق شود. معاون استاندار اصفهان افزود: با پیگیری مُجدانه 
بدنبال سفر وزیران نیرو و کشور در ماه های گذشته به اصفهان، مقرر 
شدتا پمپاژ کوهرنگ سه به زودی آغاز شود که خوشبختانه این امر 
تحقق یافت. وی با بیان اینکه پمپاژ آب در کوهرنگ سه مدتی است 
که شروع شده و اکنون به وضعیت پایدار رسیده است، ادامه داد: پمپاژ 
متناسب با آوردِ رودخانه زاینده رود و بر اساس ملاحظات زیست محیطی 
متغیر خواهد بود. وی افزود: مدیران دو استان همجوار در این مورد 
همکاری داشتند، اگرچه آب زیادی در حال حاضر در دسترس نیست و 
بخشی هم آب مورد نیاز استان چهارمحال و بختیاری را تأمین می کند 
اما بر این باوریم این آب باید به حوضه زاینده رود اضافه می شد که اتفاق 
افتاد. معاون عمرانی استاندار اصفهان گفت: نیمی از طرح تأمین آب 
استان از دریای جنوب کشور نیز ظرف مدت یک سال و نیم انجام شده 
است. وی خاطر نشان کرد: این پروژه بر اساس برنامه اولیه قرار بود هفت 
تا ۱۱ سال به درازا بکشد اما با پیگیری مسوولان استان، تاکنون ۵۰ 
درصد پیشرفت فیزیکی داشته است. وزیر نیرو ۲۷ آبانِ امسال در سفر به 
اصفهان به اتفاق وزیر کشور گفته بود: برای همه طرح ها مانند انتقال آب 
دریا و پمپاژ کوهرنگ سه برنامه ریزی کردیم و پله به پله پیش می رویم، 
با مدیریت صورت گرفته سال به سال وضعیت بهتر خواهد شد و می 
توانید برای سخنان ما و زمان اجرا شدن برنامه ها و طرح ها شُمارشگر 
بگذارید. عملیات اجرایی طرح انتقال آب کوهرنگ سه شامل سد و تونل 
در سال ۱۳۷۷ با هدف تأمین آب به میزان حدود ۲۵۰ میلیون متر 
مکعب در سال برای تأمین بخشی از کمبود آب منطقه مرکزی ایران آغاز 
و قرارداد ساخت سد تونل سوم کوهرنگ نیز در سال ۱۳۸۹ بسته شد و 
قرار بود سال ۹۳ به بهره برداری برسد. وضعیت کم آبی در استان اصفهان 
به یکی از مشکلات اساسی این خطه تبدیل شده تا جایی که تأمین آب 
آشامیدنی نیز با اختلال روبه رو می شود. تنش آبی استان اصفهان در کنار 
خشکی مستمر رودخانه زاینده رود، افزایش پدیده های مخرب همچون 
فرونشست زمین، ریز گردها و دیگر معضلات زیست محیطی را به دنبال 
داشته است. اصفهان؛ از جمله استان های کشور است که رهبر معظم 
انقلاب بر حل مساله آب آن تاکید داشته اند.ایشان در سال ۱۳۸۸ در 
دیدار با مردم این استان در خصوص طولانی شدن برخی طرح ها از 

جمله تونل سوم کوهرنگ به مسوولان وقت هشدار دادند.

ساخت )بتن ریزی( رآکتور تحقیقاتی ۱۰ مگاوات در سایت هسته ای 
اصفهان با حضور رئیس سازمان انرژی اتمی کشور آغاز شد.

»هگزا  تولید  صنعتی  نیمه  واحد  پروژه  آیین  در  اسلامی  محمد   
فلوراید تلوریم« سایت هسته ای اصفهان در جمع خبرنگاران گفت: 
و  نقشه ها  کردن  آماده  و  تجهیز  آماده سازی،  تفصیلی،  مطالعات 
طرح هایی که مربوط به تجهیرات است در فاز اول این پروژه انجام 
و امروز بتن ریزی این رآکتور در سایت اصفهان آغاز شد. وی افزود: 
در  قطب های هسته ای  از  یکی  عنوان  به  اصفهان  سایت هسته ای 
جهان با دارا بودن سه رآکتور هسته ای و با در دستور کار داشتن 

ساخت رآکتور چهارم، مرکز موفق هسته ای است.
تبدیل بخشی از سایت اصفهان به مرکز بین المللی آموزشی و پژوهشی 
هسته ای یکی دیگر از طرح های افتتاح شده توسط رییس سازمان 
انرژی اتمی در سفر به اصفهان بود که اسلامی در باره آن گفت: این 
مرکز آموزشی در امر تعلیم و تربیت نیروی انسانی مورد نیاز صنعت 
هسته ای در کل کشور و منطقه بسیار تأثیر گذار است و می تواند 
کمک علمی بزرگی به دانشگاه های کشور به ویژه دانشگاه های اصفهان 
داشته باشد.وی ادامه داد: آژانس هسته ای ایران نیز این سایت را به 
عنوان یکی از مراکز مورد نیاز خود برای توسعه آموزش مورد تأیید 
قرار داده است. راکتور تحقیقاتی ۱۰ مگاوات اصفهان به عنوان یک 
راکتور تحقیقاتی چند منظوره از نوع استخری و با خنک کننده و کند 
کننده آب سبک با توان حرارتی ۱۰ مگاوات بوده و سوخت این راکتور 
با غنای ۲۰  اورانیوم-آلومینیوم به صورت صفحه ای و  از نوع اکسید 
درصد است.این راکتور تحقیقاتی به منظور ایجاد یک چشمه نوترونی 
قوی و با شار نوترونی بالا برای کاربری و اهداف مختلفی طراحی و 
ساخته خواهد شد.مهم ترین اهداف و کاربری های اصلی این راکتور 
تحقیقاتی، انجام آزمون های عملکردی سوخت و مواد هسته ای، تولید 
رادیوایزوتوپ های صنعتی و رادیوداروها و توسعه بیم لاین های نوترونی 
آنالیز  پراش سنجی،  رادیوگرافی،  نظیر  مختلف  کاربری های  برای 
مواد، تولید سیلیکون نیمه هادی و چشمه نوترون سرد و آموزش 
و تحقیقات است. ظرفیت های تولیدی این راکتور نه تنها کشور را 
در زمینه رفع نیازهای فعلی و آتی بی نیاز خواهد کرد بلکه می تواند 
ظرفیت های بسیار مناسبی را برای صادرات محصولات و خدمات 

در سطح منطقه و جهانی برای ایران ایجاد کند.

شهرک گلخانه ای شهر دامنه در شهرستان فریدن با حضور استاندار 
اصفهان پس از ۱۱ سال بلاتکلیفی همزمان با دهه فجر به بهره برداری 
رسید. به نقل از روابط عمومی استانداری اصفهان، احداث شهرک 
گلخانه ای مورد اشاره در اراضی شهر دامنه این شهرستان که یکی از 
قطب های کشاورزی استان و کشور به شمار می رود در سال ۱۳۸۶ 
آغاز اما به دلیل نبود آب مورد نیاز در سال ۱۳۹۱ متوقف شد و به 
مرحله افتتاح نرسید.در سال ۱٤۰۰، مقدمات حفر چاه جدید فراهم و 
پس از اجرای انتقال آب )به طول هفت کیلومتر(، خط انتقال برق و 
رفع سایر موانع با اعتباری بالغ بر ۷۵۰ میلیارد ریال انجام شد.شهرک 
مذکور ٤۰ واحد پنج هزار هکتاری دارد که ۱۳ واحد آن واگذار شده 
است.افتتاح این مجموعه اشتغالزایی ۳۶۰ نفر به صورت مستقیم و 
به  استاندار  در سفر  داشت.همچنین  پی خواهد  در  را  غیرمستقیم 
غیرهمسطح  تقاطع  کندرو  باند  شامل  راهسازی  پروژه  دیار ۲  این 
شهرستان  در  )نماگر داران(  راهی  سه  جاده  و  )نهرخلج_درختک( 
فریدن با اعتباری بالغ بر ۳۹۰ میلیارد ریال افتتاح شد.رویکرد دولت 
سیزدهم توجه ویژه به مناطق محروم بوده است از این رو تلاش کردیم 
در این شهرستان نیر زمینه افتتاح پروژه های عمرانی و زیربنایی شکل 

بگیرد تا رفاه بیشتری را در منطقه شاهد باشیم.

انجام عملیات تعمیراتی بزرگ و منحصربه فرد؛

ت اول
نوب

آگهی ارزیابی کیفی مناقصه عمومی شماره 1402-85 
شرکت آب و فاضلاب استان زنجان در نظر دارد فراخوان : 

 ارزیابی کیفی شناسایی تولید و تامین کنندگان کیت های انشعاب آب به شماره مناقصه  ۱۴۰۲-8۵
 به شماره فراخوان ۲۰۰۲۰۰۱۲3۰۰۰۰۰9۱ 

را از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت برگزار نماید .
کلیه مراحل برگزاری فراخوان از دریافت و تحویل اسناد فراخوان تا بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 

به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد .
متقاضیان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضویت در سامانه ، نسبت به ثبت نام و دریافت گواهی امضای الکترونیکی ) به صورت برخط ( برای کلیه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی 

اقدام لازم را به عمل آورند .
صلاحیت مورد نیاز :  تولید و تامین کنندگان کیت های انشعاب آب

مواعد زمانی :
- تاریخ انتشار فراخوان : ساعت ۱۰ صبح مورخه ۱۴۰۲/۱۱/۱7                                    - مهلت دریافت اسناد فراخوان : ساعت 8 صبح مورخه ۱۴۰۲/۱۱/۲۵

- مهلت ارسال پاسخ استعلام : ساعت 8 صبح مورخه ۱۴۰۲/۱۲/۰9 
اطلاعات تماس و آدرس دستگاه :

زنجان ، کمربندی شمالی ، اتوبان 22 بهمن ، بلوار شهید آوینی ، جنب پل زیرگذر قائم 
شرکت آب و فاضلاب استان زنجان ، کد پستی : 4514868906 ، شماره تماس : 024-33027127

           تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۱/۱7
           تاریخ انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۱/۱8

دفتر روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب استان زنجان

چاپ روزنامه
کیمیای ایران
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افتتاح ۳۴ واحد صنعتی و معدنی در دهه فجر

با حضور مدیران آب و جهاد استان برگزار شد؛
جلسه مشترک آب و جهاد با تاکید بر لزوم استفاده 

بهینه از منابع آب در دسترس

همکاری حوزه های علمیه فارس در اجرای طرح 
کاشت یک میلیارد درخت در کشور 

کسب نشان برنزین C3 توسط شرکت آب 
منطقه ای اردبیل

مدیر مرکز راهبری شبکه گاز کشور خبر داد: 
مصرف روزانه گاز در بخش خانگی و تجاری از 

6۰۰ میلیون متر مکعب عبور کرد 

مدیرکل نوسازی، تعمیر و تجهیز مدارس استان همدان 
از افتتاح ۱۳ پروژه  آموزشی در همدان طی دهه فجر خبر 
داد.حمید شیرازیانی اظهار کرد: روز سیزدهم بهمن ماه 
۹۵۰ طرح آموزشی بزرگ در کشور به صورت متمرکز 
و وبیناری توسط رئیس جمهور بهره برداری می شود که 
در استان همدان ۱۳ پروژه  افتتاح خواهد شد. وی گفت 
: در استان همدان ۲ هزار و ۶۰۰ مدرسه داریم که قریب 
به ۱٤ درصد مدارس باید تخریب و نوسازی شود که ۳۵ 
درصد مدارس استان نیز شرایط مقاوم سازی را دارند و 
بالغ بر ۵۵ درصد مدارس مستحکم هستند. مدیرکل 
را  پناهی  شهید  طرح  جاری  سال  :در  افزود  نوسازی 
کانکسی  مدرسه  جمع آوری  آن  مبنای  که  داشتیم 
پنج  استان  سطح  در  که  بود  نفر  بالای ۱۱  مستقل 
مدرسه کانکسی شناسایی شده و قراردادها برای ساخت 
مدرسه منعقد شده و در دهه فجر سه پروژه بهره  برداری 
قالب های  در  عمرانی  پروژه  افزود: ۱۸۰  وی  می شود. 
را  ملی  پروژه  که ۲۰۰  داریم  کار  دستور  در  مختلف 
هم شامل می شود. شیرازیانی بیان کرد: امسال اعتبار 
نوسازی دو برابر افزایش یافته و ۱۵۵ میلیارد تومان از 
منابع مختلف مبادله موافقت نامه داشتیم که در حال 
حاضر ٤۸ میلیارد تومان برای ۱٤۸ پروژه دریافت شده 

است. وی گفت:در طرح شهید عجمیان ۹۰۰ مدرسه 
شناسایی و ۵۵۰ مدرسه در دستور کار رنگ آمیزی قرار 
گرفت. مدیرکل نوسازی گفت: در مجموع ۱۷ پروژه 
کانکسی در سطح استان داریم که پیش بینی می شود با 
ساخت این مدارس اولین استانی باشیم که دیگر مدرسه 
کانکسی نخواهد داشت. شیرازیانی  با اشاره به برگزاری 
در  کرد:  بیان  استان  در  جشنواره خیرین مدرسه ساز 
جشنواره بیست و چهارم ۷٤ میلیارد تومان تعهد ایجاد 
شده بود که صدرصد تحقق یافت و در جشنواره بیست 
و پنجم بیش از ۹۰ میلیارد تومان تعهد بود که تاکنون 
۶۰ درصد تحقق یافته است. وی افزود : با بیان اینکه 
از محل سفر ریاست جمهوری به استان ۸۶۸ میلیارد 
تومان برای اداره نوسازی مدارس استان تعهد شد که 
۲۵۰ میلیارد تومان تخصیص یافته که ۲۳ مدرسه در 

حال مزایده و فروش و قیمت گذاری است تا آورده آن 
برای تکمیل پروژه های نیمه تمام هزینه شود. وی اشاره 
کرد: خرید تجهیزات آموزشی از ابتدای دولت انجام شده 
که ۵۳ میلیارد تومان در سال ۱٤۰۰ و ۲۳ میلیارد و 
۳۰۰ میلیون تومان در سال گذشته بوده است که امسال 
نیز تاکنون ۱۵ میلیارد تومان اعتبار تخصیص یافته است.

مدیرکل نوسازی، تعمیر و تجهیز مدارس استان همدان 
با اشاره به اینکه از سال ۱۳۷۲ تا مهرماه امسال ۳۷٤ 
پروژه توسط خیرین مدرسه ساخته شده که ۹۰۵ خیر 
مدرسه ساز حقیقی و حقوقی با ما همکاری دارند گفت: 
در راستای تکمیل و تحویل پروژه های نیمه تمام ۱۶ 
پروژه آموزشی در سال گذشته افتتاح شد. وی گفت 
: ۳۰۰ دانش آموز عشایری در استان داریم که فرآیند 
آنها به نحوی است که ممکن  تامین مدارس برای 
است تنها دو ماه در استان باشند و بقیه ماه ها کلاس 
خالی بماند و برای تامین مدارس این دانش آموزان با 
همکاری خوزستان، هفت مدرسه کانکسی در حال 
ساخت است که تجهیزات آن توسط همدان تامین 
بالغ بر ٤۰۰ مدرسه   : پایان گفت  می شود. وی در 
غیرانتفاعی در استان است که ۲۶ هزار دانش آموز 

در این مدارس تحصیل می کنند.

فریده صادق/اردبیل: در بهره برداری همزمان از ۹۵۰ 
فضای آموزشی و پرورشی در سراسر کشور، در مدرسه 
۱۲کلاسه حجاب مشگین شهر ۲۳ پروژه استان اردبیل 
نیز به بهره برداری رسید.به گزارش روابط عمومی اداره 
کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان اردبیل در 
بهره برداری همزمان از ۹۵۰ فضای آموزشی و پرورشی به 
صورت ویدیو کنفرانس با وزیر آموزش پرورش و همچنین 
حضور مدیران کل نوسازی مدارس، آموزش و پرورش 
استان اردبیل، فرماندار شهرستان مشگین، مسئولین 
شهرستانی و دانش آموازن در مدرسه ۱۲ کلاسه حجاب 
مشگین شهر انجام شد. رضا مراد صحرائی وزیر آموزش 
و پرورش: محرومیت زدایی و ایجاد عدالت در دستور کار 
ویژه دولت سیزدهم قرار دارد و در دولت سیزدهم قرار بر 
تکمیل پروژه های نیمه تمام شده است. بهزاد محمدی 

مدیرکل نوسازی مدارس استان اردبیل با اشاره به جهش 
چهاربرابری اعتبارات در دولت سیزدهم گفت: در سال 

اردبیل ۲۱۷  استان  مدارس  نوسازی  کل  اداره   ۱٤۰۲
کلاس درسی در اختیار دانش آموزان عزیز قرار داده است.

مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس استان اردبیل 
اذعان داشت: ۱۹۸ پروژه در حال انجام است که تا سال 

تحصیلی آینده امید بر اتمام این پروژه ها داریم.
شهرام محمدی فرماندار با اشاره به تلاش های جهادی 
اداره کل نوسازی مدارس استان اردبیل بیان کرد: نگاه 
ویژه دولت سیزدهم به امر مدرسه سازی جای امیدواری 
دارد تا کمبود فضای آموزشی که از دغدغه های اصلی 

شهرستان است را برطرف کند.
صفری مدیرکل آموزش وپرورش استان اردبیل خاطرنشان 
کرد: با برنامه ریزی جامعی که با استاندر محترم انجام 
شده قرار بر احداث ۲۰۰۰ کلاس درس برای جبران 

کمبود فضای آموزشی در استان اردبیل شده است.

۱۳ پروژه  آموزشی در همدان بمناسبت دهه فجر

۲۳ پروژه در استان اردبیل به بهره برداری رسید

افتتاح و آغاز عملیات اجرایی ۱۲ پروژه سرمایه ای و زیرساختی پالایشگاه گاز ایلام در دهه فجر

بهره برداری 9۱ پروژه کشاورزی طی دهه فجر
فجر  دهه  در  کرد:  اظهار  بهراملو  رضا 
امسال ۹۱ پروژه در بخش کشاورزی به 
ارزش ۷۰۰ میلیارد تومان به بهره برداری 
می رسد.وی افزود : در دهه فجر امسال 
۹۱ پروژه در بخش کشاورزی به ارزش 
بهره برداری  به  تومان  میلیارد   ۷۰۰
طرح  میزان  این  افتتاح  گفت:  می رسد 
یک هزار و ۸۵۹ نفر اشتغال مستقیم ایجاد 
استان  کشاورزی  جهاد  می کند.رئیس 
همدان خاطر نشان کرد : با اشاره به اینکه 
و  آب  حوزه  در  پروژه  تعداد ۱۳  این  از 
خاک شامل احیا و بازسازی قنوات، سامانه 
نوین آبیاری و پوشش کانال های افتتاح 
می شود که چهار پروژه نیز در حوزه امور 
عشایری، چهار مورد شرکت شهرک های 
کشاورزی و ۱۶ پروژه در بخش باغبانی 
عنوان  بهراملو  می رسد.  بهره برداری  به 
تسهیلات  تومان  میلیارد   ۱۳۲ کرد: 
بانکی، ۸۵ میلیارد تومان اعتبارات ملی 
و ۳۸ میلیارد تومان اعتبار استانی که با 
احتساب خودیاری مجموعا ۹۱ طرح به 
به  و  افتتاح  تومان  میلیارد  ارزش ۷۰۰ 

بهره برداری خواهد رسید.
وی  بیان کرد :  طرح های قابل افتتاح 
یک هزار و ۸۵۹ نفر اشتغال مستقیم و 
۲ هزار و ۷۱۷ نفر اشتغال غیر مستقیم 
بهینه سازی  در حوزه  و  دارد  دنبال  به 
به  پروژه   ۶۷ کشاورزی  آب  پروژه های 
شکل همزمان در سراسر استان از محل 
پروژه های قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( 
به طور نمادین در شهرستان تویسرکان 

جهاد  رئیس  می شود.  زنی  کلنگ 
کشاورزی استان همدان عنوان کرد : با 
اشاره به تقدیر کشاورزان نمونه ملی استان 
در دهه فجر ٤۱ کشاورز نمونه ملی در 
دهه مبارک فجر در روستاهای استان طی 
مراسمی با حضو خانواده تجلیل می شوند 
در  نخبگان  پیشرو،  کشاورزان  چراکه 
با   و  می آیند  حساب  به  تولید  عرصه 
برگزاری جشن انقلاب امسال را متفاوت با 
سال های گذشته دانست  که با پروژه های 
و  استانی  با حضور مسئولان  فجر  دهه 

کشوری  به افتتاح می رسد.
وی افزود : میزان جوجه  ریزی طی امسال 
نسبت به سال گذشته رشد ۳۰ درصدی 
داشته است به نحوی که ۲۹ میلیون و 
۷۹۲ هزار قطعه از ابتدای سال تاکنون 
جوجه ریزی انجام شده است و در بخش 
وضعیت  تشریح  در  سخنانش  از  دیگر 
جوجه ریزی استان با اشاره به ٤ میلیون 
جوجه ریزی  قطعه   ٤۳۰ و  هزار   ٤۸ و 
در دی ماه  این رقم در طول سال های 
گذشته بی سابقه بوده است. بهراملو در 

حوزه طرح جهش تولید دیمزارها یادآور 
شد: ٤۳۷ هزار هکتار برنامه ابلاغی طرح 
جهش تولید در دیمزارهای استان است 
که تاکنون ۳۳۰ هزار هکتار از طرح اجرا 
بهره بردار  هزار   ۳۰ که  طوری  به  شده 
افزود  وی  داشتند.  مشارکت  اجرا  در 
:در بخش دیگر سخنانش با بیان اینکه 
برنامه ابلاغی کشت قراردادی در استان 
۵۱۹ هزار و ۸۰۰ هکتار و در کشور ۷ 
میلیون و ۵۳۵ هزار هکتار است و تاکنون 
٤۰ درصد برنامه در استان همدان محقق 
شده به طوری که از ابتدای اجرای طرح 
تاکنون ۲۰۶ هزار و ۲۲۹ هکتار از اراضی 
قراردادی  کشاورزی  پوشش  زیر  استان 
جهاد  سازمان  رئیس  است.  گرفته  قرار 
کشاورزی استان همدان مزیت های کشت 
قراردادی را برشمرد و بیان کرد : تخفیف 
۲۰ درصدی بیمه و پرداخت ۱۵۰ هزار 
تحویلی  گندم  تن  هر  ازای  به  تومانی 

شماری از مزایای کشت قراردادی است.
وی در تشریح وضعیت صنعت شیلات 
استان با بیان اینکه تا پایان سال تولید 

و  سردابی  ماهی  تن  هزار   ۷ از  بیش 
گرم آبی پیش بینی شده است گفت: تولید 
ماهیان زینتی و زالوی طبی نیز ۵ میلیون 

و ۵۰۰ هزار قطعه پیش بینی می شود.
بهراملو با بیان اینکه از ابتدای اجرای طرح 
رفع تداخلات اراضی کشاورزی و منابع 
ملی ۸۸۹ پلاک در استان رفع تداخل 
سال  ابتدای  از  کرد:  بیان  است  شده 
تاکنون ٤۶۶ پلاک رفع تداخل شده در 
حالی که این میزان از سال ۹٤ تا سال 

۱٤۰۰ به مراتب کمتر بوده است.
وی با اشاره به اینکه بیش از ۷۲ درصد از 
پلاک های استان رفع تداخل شده است 
گفت: پلاک های باقی مانده استان حدودا 
۳٤۰ مورد است که تا پایان سال به اتمام 
می رسد.رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
استان همدان در ادامه از پایلوت الگوی 
کشت در ۱۰۰ هزار هکتار از اراضی افزود: 
در  کشت  الگوی  میزان  این  اجرای  با 
پایلوت طرح ۸.۵ میلیون مترمکعب و اجرا 
در سطح استان ۸۵ میلیون مترمکعب 
که  نحوی  به  می شود  صرفه جویی  آب 
سال ۱٤۰۳  بودجه  در  اعتبار  جذب  با 
این مهم عملیاتی خواهد شد.. این مقام 
افزود : از ابتدای سال جاری تاکنون ۱۵۰ 
واحد تولیدی که بعضا دچار مشکلاتی 
بودند مورد بازدید میدانی قرار گرفته اند 
و  مسائل  حل  درصدد  که  نحوی  به 
ظرفیت  به  احیا،  همچنین  مشکلات 
رساندن و فعالیت واحدهای نیمه فعال 

به تعداد ۸٤ واحد برآمدیم.

مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام گفت: در ایام الله دهه 
فجر امسال، ۱۲ پروژه سرمایه ای و زیرساختی با اعتباری 
بالغ بر ۶ هزار و ۸۶۷ میلیارد ریال در پالایشگاه گاز ایلام 

افتتاح و کلنگ زنی می شود.
به گزارش روابط عمومی؛ روح اله نوریان با تبریک ایام اله 
دهه فجر با اشاره به اینکه از این تعداد، ۲ پروژه افتتاح 
و عملیات اجرایی ۱۰ پروژه دیگر نیز آغاز می شود، اظهار 
کرد: ۲ پروژه احداث مرکز کنترل داده صنعتی و نیز 
بهینه سازی سیستم کنترل و سوخت دیگ های بخار 
فشار پایین با صرف هزینه بیش از ۱۸۲ میلیارد ریال 
به بهره برداری خواهند رسید. وی با بیان این که برای آغاز 
عملیات اجرایی ۱۰ پروژه دیگر، اعتباری بالغ بر ۶ هزار و 
۶۸۵ میلیارد ریال تأمین شده، اظهار داشت: این پروژه ها 
شامل بازیابی گازهای ارسالی به مشعل، ساخت و نصب 
مخزن تحت فشار فرایندی گاز ترش، ساخت کلدباکس، 
ارتقاء سیستم کنترل کمپرسورهای تقویت فشار گاز، به  

روز رسانی سیستم قطع اضطراری و غیره هستند.
نوریان با اشاره به این که برای اجرای پروژه  احداث مرکز 
کنترل داده صنعتی و نیز بهینه سازی سیستم کنترل و 
سوخت دیگ های بخار فشار پائین مبلغ ۱۸۲ میلیارد 
ریال سرمایه گذاری شده، تصریح کرد: با بهره برداری از 
این پروژه ها، ضمن ایجاد شرایط ایمن برای سیستم های 

کنترل مرکزی پالایشگاه، پایداری تولید در بخش تولید 
بخار فشار پایین واحدهای یوتیلیتی نیز حاصل خواهد 
شد. مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام گفت: با ساخت 
واحد  به  ترش  گاز  ورود  مسیر  در  فشار  تحت  مخزن 
کوتاه ترین  در  فعلی  شیرین سازی،  جایگزینی مخزن 
زمان، ممکن شده و تاب آوری واحدهای شیرین سازی 
آمین در مقابله با خوردگی های شیمیایی افزایش خواهد 
یافت. نوریان با اشاره به ساخت کلدباکس با استفاده از 
افزود: حفظ پایداری  توان شرکت های سازنده داخلی، 
و  ایلام  پتروشیمی  به  ارسال محصولات  وتداوم  تولید 
استفاده از مبدل به عنوان تجهیز یدکی کلدباکس فعلی 
از اهداف این پروژه است. وی اظهار داشت: پروژه ارتقاء 
برای  گاز  فشار  تقویت  کمپرسورهای  کنترل  سیستم 

اطمینان از پایداری تولید در بحث ارسال گاز به خط 
سراسری و پروژه به روزرسانی سیستم قطع اضطراری 
برای بالا بردن سطح اطمینان از عملکرد مناسب این 

سیستم ها و محافظت از سایت در مواقع خطر است.
با  کرد:  تأکید  ایلام  گاز  پالایش  شرکت  مدیرعامل 
افزایش  ضمن  هوا  کمپرسور  دستگاه  یک  ساخت 
توان تولید هوای مصرفی مورد نیاز فرآیند تولید در 
تجهیزات یوتیلیتی و ابزار دقیق، قابلیت اطمینان واحد 

تولید هوای پالایشگاه نیز افزایش می یابد.
وی ادامه داد: همچنین پروژه طراحی، خرید تجهیزات، 
اجرا، نصب و راه اندازی سیستم اعلان و اطفا حریق مخازن 
برای بالابردن توان تجهیزات و واحدهای آتش نشانی و 
مقابله با مخاطرات احتمالی و مدیریت بحران در مواقع 

بروز حادثه و دفع خطر با کمترین هزینه ممکن است.
راه اندازی  و  بازسازی  با  کرد:  تأکید  پایان،  در  نوریان 
کمپرسور رفت و برگشت گازی در واحدهای تثبیت، از 
ارسال گاز ترش به میزان ۱۵۰ هزار مترمکعب در روز 
به مشعل جلوگیری به عمل آمده و در این راستا پروژه 
بازیابی گازهای ارسالی به مشعل با سرمایه گذاری یک 
ایجاد زیرساخت مناسب  برای  توانمند داخلی  شرکت 
جهت به صفر رسیدن گازهای ارسالی به مشعل، بیش 

از پیش در دسترس قرار خواهد گرفت.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان همدان گفت: ۳٤ واحد صنعتی 
و معدنی همزمان با آغاز دهه مبارک فجر در نقاط مختلف استان افتتاح 
و یا کلنگ زنی می شود. احمد شانیان روز چهارشنبه افزود: این طرحها 
با حمایت دولت مردمی سیزدهم با اعتبار ۲۰ هزار میلیارد ریال سرمایه 
گذاری با حضور مسئولان کشوری و استانی بهره برداری و به جمع 
صنایع استان اضافه می شود. مدیرکل صمت استان همدان گفت: با راه 
اندازی این واحدها برای هزار و ۷۷۰ نفر از جوانان، دانش آموختگان و 
افراد بومی استان به صورت مستقیم و به طور غیرمستقیم برای سه هزار 
و ۵۰۰ نفر اشتغال ایجاد می شود.شانیان خاطرنشان کرد: این واحدها در 
زمینه کاغذ، دارو، ورق فولادی، مواد معدنی، پلاستیک، بتن و محصولات 
متنوعی را تولید و بخشی از نیازهای کشور را تامین می کنند و سهم 
بسزایی در کاهش واردات و خروج ارز خواهند داشت. این مقام مسئول با 
بیان اینکه بازگشت افزون بر ۱۱۰ واحد تولیدی و صنعتی به چرخه تولید 
از دستاوردهای ارزشمند استان است تصریح کرد: در سالگرد پیروزی 
انقلاب اسلامی آئین احیا و بازگشت دوباره چند واحد تولیدی و صنعتی 
به چرخه تولید را به عنوان نمونه ای از این مجموعه برگزار خواهیم کرد. 
وی تصریح کرد: با عنایت به تاکیدات رهبر معظم انقلاب مبنی بر تداوم 
رشد سریع اقتصادی اقدامات اثرگذاری با تدابیر استاندار همدان در حوزه 
تولید و تجارت انجام شده که تعدادی از آنها در جشن چهل و پنج سالگی 

انقلاب راه اندازی و وارد چرخه تولید استان همدان می شود.

 فریده صادق/اردبیل: با حضور رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل 
شرکت آب منطقه ای اردبیل و رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
جلسه مشترک آب و جهاد با تاکید بر لزوم استفاده بهینه از منابع آب 

در دسترس برگزار شد.
دکتر علی حیدری اناری در این جلسه گفت: با توجه به اقدامات و 
برنامه ریزی های صورت گرفته تا پایان اسفند ماه سال جاری آماده 

تامین آب نواحی ۱ و ۲ شبکه آبیاری و زهکشی خداآفرین هستیم.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای اردبیل اظهار داشت: تمامی نواقصات 
در شبکه اصلی خداآفرین تا موعد بهره برداری مرتفع شده و شبکه برای 
بهره برداری آماده خواهد شد. دکتر حیدری اناری تصریح کرد: تاکنون 
تمامی دریچه ها در سطح شبکه آبیاری مغان در راستای برنامه تحویل 
حجمی کالیبره شده و طبق برنامه ریزی نسبت به اصلاح دریچه های 
تخریب شده و جایگزینی آنها با دریچه های غیر قابل تخریب اقدام می 
شود. وی با اشاره به ضرورت تحویل حجمی آب به کشاورزان، اظهار 
داشت: کشاورزان و بهره برداران باید ضمن رعایت اصلاح الگوی کشت 
در پایاب چاهها، صرفه جویی در منابع آب زیرزمینی را مدنظر قرار 
دهند. دکتر حیدری اناری عنوان کرد: به دلیل افت محسوس آبخوان 
اردبیل، ضرورت دارد کشاورزان منطقه اراضی پایاب چاههای خود را به 
تجهیزات نوین آبیاری مجهز نمایند. مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
اردبیل ضمن درخواست از کشاورزان جهت خودداری در کشت دوم 
خاطرنشان کرد: به دلیل شرایط خشکسالی و کاهش بارندگی و ورودی 
سدها، کشاورزان باید ضمن خودداری از کشت محصولات پر آب بر از 

برنامه ریزی برای هرگونه کشت دوم خودداری نمایند.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان اردبیل نیز در این نشست با 
اشاره به برگزاری جلسات هم اندیشی مجموعه های آب و جهاد در 
استان اظهار داشت: خوشبختانه شاهد همکاری بسیار خوب در بدنه 
کارشناسی دو مجموعه آب و جهاد در استان هستیم و امیدوارم این 
همکاری ها در جهت بهره برداری مناسب از منابع آب و مدیریت 
مصرف کارساز باشد.نوبخت اژدری با اشاره به لزوم اطلاع رسانی به 
کشاورزان برای خودداری از کشت دوم تصریح کرد: بخش کشاورزی 
هم راستا با بخش آب استان به دنبال محدودیت برای کشت دوم است 
و این موضوع به اطلاع بخش قابل توجهی از کشاورزان رسانده شده 
است. وی همچنین با تاکید بر لزوم احداث صنایع کم آب بر و صنایع 
تبدیلی بخش کشاورزی در منطقه خاطرنشان کرد: بخش کشاورزی 
با هرگونه سیاستی که منجر به کنترل مصرف آب و صرفه جویی در 

منابع آب باشد آماده همراهی و همکاری است.

فارس/ عباس ستایش گو: تفاهم نامه مشترک همکاری فی مابین حوزه 
علمیه فارس و منابع طبیعی و آبخیزداری استان به امضا رسید.

تفاهم نامه مشترک همکاری فی مابین حوزه علمیه فارس و منابع طبیعی 
و آبخیزداری استان در راستای اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
درخت و بکار گیری ظرفیت ها و پتانسیل موجود طرفین به امضا رسید. 
حجت اله مرادی مدیر کل منابع طبیعی و آبخیزداری فارس هدف از این 
انعقاد این تفاهم را تبیین و ترویج فرهنگ حفظ و احیای منابع طبیعی و 
جلب مشارکت مردم در اجرای طرح کاشت یک میلیارد درخت عنوان کرد 
و افزود: با توجه به تعامل و ارتباط روحانیون و مبلغین با مردم و استفاده از 
ظرفیت های موجود حوزه های عملیه در قالب مروجین منابع طبیعی و 
عضویت آنان به عنوان همیاران طبیعت می توان از ظرفیت های روحانیت 
در گسترش فرهنگ منابع طبیعی در بین مردم بهرمند شد. وی در ادامه 
از عضویت روحانیون و مبلغین در سامانه همیار طبیعت خبر داد و گفت: 
مجموعه حوزه های علمیه در صورت تمایل می توانند با ثبت نام در سامانه 
همیار طبیعت به عنوان مروج طبیعت با منابع طبیعی همکاری کنند. 
حجت الاسلام و المسلمین عبدالرضا محمودی مدیر حوزه های علمیه 
استان فارس نیز در این جلسه با اشاره به توان و ظرفیت های آموزشی 
و علمی اساتید، طلاب و کارکنان حوزه های عملیه در ارتقاء فرهنگ 
منابع طبیعی به مردم اظهار داشت: با بکارگیری ظرفیت ها و امکانات این 
مجموعه در ترویج فرهنگ منابع طبیعی در بین آحاد جامعه می توان در 
این راستا به حفظ و حراست بیشتر این عرصه ها کمک کرد.مدیر حوزه 
های علمیه استان در ادامه با اشاره به بیانات مقام معظم رهبری در خصوص 
تبدیل فرهنگ منابع طبیعی به منابع عمومی کشور تصریح کرد: هم افزایی 
و همکاری در گسترش فرهنگ منابع طبیعی و مشارکت در توسعه فضای 
سبز، بویژه اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت از تعهدات و 
اولویتهای مهم ما در انعقاد این تفاهم نامه است. گفتنی است: این تفاهم 
نامه در ۲صفحه، ۶ماده و ۲نسخه تنظیم و به امضای طرفین رسیده است.

فریده صادق/اردبیل: معاون منابع انسانی، مالی و پشتیبانی شرکت آب 
منطقه ای اردبیل از کسب نشان برنزین C3 توسط این شرکت در هفتمین 
جایزه ملی ۳٤۰۰۰ مدیریـت منـابع انسانی خبر داد.معاون منابع انسانی، 
مالی و پشتیبانی شرکت آب منطقه ای اردبیل گفت: با توجه به اهمیت 
حوزه منابع انسانی؛ دانشکده مدیریت دانشگاه تهران به عنوان معتبرترین 
مرکز آموزش مدیریت در کشور اقدام به برگزاری هفتمین کنفرانس ملی 
مدیریت منابع انسانی با حضور اساتید و مدیران برتر و به نام کشور در تاریخ 
۱۰ و ۱۱ بهمن ماه ۱٤۰۲ کرد. مهندس فرهاد شعاع حسینی افزود: در 
هفتمین رویداد جایزه ملی مدیریت منابع انسانی بر اساس مدل ۳٤۰۰۰، 
پس از ارزیابی شرکت ها و سازمان های برتر دولتی و خصوصی، شرکت آب 
منطقه ای اردبیل با کسب نشان برنزین C3 جزء شرکت های برتر حوزه 
منابع انسانی بر اساس مدل ۳٤۰۰۰ در سال ۱٤۰۲ قرار گرفت. وی عنوان 
کرد: مدل ۳٤۰۰۰ جهت سنجش سطح بلوغ فرایندهای منابع انسانی 
استفاده می شود و هدف از آن بررسی نظام مند، جامع و یکپارچه سیستم 
منابع انسانی با رویکرد علمی است. معاون منابع انسانی، مالی و پشتیبانی 
شرکت آب منطقه ای اردبیل تصریح کرد: ویژگی های خاص استاندارد 
و سلسله مراتبی بودن آن و نیز تعریف دقیق اقدامات و توانمندی هایی 
که شرکت ها در هر سطح برای اجرا و ارتقاء سیستم منابع انسانی به آن 

نیازمندند از جمله مهم  ترین ویژگی های این استاندارد است.

 رشت /حیدری:  با تداوم کاهش فراگیر دما در کشور، مصرف روزانه 
گاز در بخش خانگی و تجاری نیز روند صعودی خود را حفظ کرد و 
طی ۲٤ ساعت گذشته، برای اولین بار در سال جاری از مرز ۶۰۰ 
میلیون متر مکعب عبور کرد و به عدد ۶۱۱ میلیون مترمکعب رسید.

)مرکـز  کشـور  گاز  شـبکه  راهبـری  مرکـز  مدیـر  عقلـی،  سـعید 
دیسـپچینگ( با اعـلام این خبر، اظهار داشـت: روز گذشـته، مصرف 
گاز در بخـش خانگـی، تجـاری و صنایع غیرعمده برای نخسـتین بار 
از ابتـدای سـال، به بیـش از ۶۰۰ میلیون مترمکعب در روز، رسـید و 
عـدد ۶۱۰ میلیـون مترمکعب را ثبـت کرد که این عـدد بیش از ۷۰ 

درصـد کل گاز تولیدی کشـور اسـت.
گزارش های  به  اشاره  با  کشور  گاز  شبکه  راهبری  مرکز  مدیر   
هواشناسی در خصوص تداوم کاهش دما در سراسر کشور طی هفته 
پیش رو  گفت: پیش بینی می شود که با تداوم بارش ها و کاهش دما در 
سراسر کشور،هفته آینده میزان مصرف روزانه  گاز در بخش خانگی 
و تجاری از مرز ۶۵۰ میلیون مترمکعب عبور کند. عقلی در ادامه 
در خصوص میزان مصرف گاز در استان های مختلف گفت: براساس 
دسته بندی اقلیم ها، به ترتیب استان های آذربایجان غربی در اقلیم 
یک، استان کردستان در اقلیم ۲ و استان تهران در اقلیم ۳ بیشترین 
میزان مصرف را ثبت کرده اند. نکته حائز اهمیت اینکه طی ۲٤ ساعت 
گذشته میزان مصرف در ۳ استان خراسان رضوی، تهران و اصفهان 
حدود ۷ میلیون مترمکعب افزایش یافته است که این افزایش مصرف 
معادل کل مصرف استان چهارمحال و بختیاری است. عقلی در پایان، 
با تاکید بر اینکه اولین گام برای بهره مندی همه مشترکین از نعمت 
گاز در ایام سرد سال، همدلی هموطنان در نقاط مختلف کشور است 
گفت:  شرط عبوری آرام از زمستان پیش رو مدیریت مصرف گاز در 
تمامی بخش ها است. از آن جا که مصارف بخش خانگی، تجاری و 
صنایع غیرعمده بیشترین میزان گاز تحویلی به شبکه انتقال کشور 
را به خود اختصاص داده، از تمامی هموطنان عزیز می خواهیم تا با 
مدیریت مصرف انرژی، از طریق استفاده از تجهیزات گرمایشی با 
راندمان بالا، رعایت دمای مناسب محیط و جلوگیری از هدررفت 
انرژی به ویژه در بخش های خانگی و تجاری، به حفظ جریان پایدار 

گاز در تمامی بخش ها در اقصی نقاط کشور کمک کنند

همزمان با افتتاح 9۵۰ پروژه آموزشی در کشور؛
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کاهش تنوع ژنتیکی گونه های حیات وحش
 در دهه ۴۰ و ۵۰

۴۸ درصد استخدام های حوزه سلامت 
مربوط به پرستاران است

تنوع زیستی سازمان حفاظت محیط زیست  و  معاون محیط طبیعی 
گفت:تقریباً از اواسط دهه ۳۰ سلاح های پیشرفته، جیپ ها و موتورهای 
بیابان رو پیدا و از همان زمان تعداد زیادی از گونه های دشتی شکار شدند، 
عمده شکار این گونه ها از جمله آهو، جبیر و گورخر ایرانی در دهه ٤۰ و 
۵۰ اتفاق افتاد و بخش زیادی از تنوع ژنی جمعیت این گونه ها را طی این 
دو دهه از دست دادیم. به گزارش روابط عمومی سازمان حفاظت محیط 
زیست، حسن اکبری درباره حفاظت از حیات وحش در دوران پس از 
انقلاب اسلامی با اشاره به شکار تعداد زیادی از گونه های دشتی در دهه 
٤۰ و ۵۰ در کشور افزود: این گونه ها در دشت ها زندگی می کردند و بیشتر 
در دسترس بودند و همین باعث می شود که بخش زیادی از آنها در همان 
سال ها شکار شوند. وی درباره اقدامات جلوگیری از شکار در آن سال ها 
توضیح داد: اگرچه سازمان شکاربانی و نظارت بر صید تاسیس شده بود 
اما میزان حضور این سازمان در کشور به گونه ای نبود که بتواند اقدامات 
پیشگیرانه  و موثری را برای این زیستگاه ها انجام دهد و فقط به صورت 
محدود برخی زیستگاه ها و مناطق خاص که شکارگاه های مخصوص بودند، 
حفاظت می شدند. اکبری بیان کرد: این در حالی است که بعد از انقلاب 
موضوع حفاظت محدود به این مناطق خاص و شکارگاه های معروف 
بود، اما ما شاهد هستیم که در تمام استان ها تعداد قابل توجهی مناطق 
حفاظت شده داریم و توزیع مناسبی هم در کشور دارند به گونه ای که هم از 
اکوسیستم های خشک و کویری و بیابانی و هم مناطق کوهستانی و جنگلی 
را در شبکه مناطق حفاظت شده  داریم و گستردگی این مناطق و 
توزیع مناسب آنها باعث می شود بتوانیم گونه های زیستی خود را بهتر 
حفظ کنیم. بعد از انقلاب پروژه های متعدد تکثیر و احیای گونه را 
داشتیم که موفق بودند و موجب شد که گونه در زیستگاه خودش 
ثابت کندبنابراین برعکس دوران قبل از انقلاب که بخش عمده ای 
از تنوع ژنی گونه های برجسته  را در زیستگاه  های دشتی از دست 
دادیم، پس از انقلاب این توزیع مناطق حفاظت شده در کل استان ها 
باعث شد تا شیب کاهش تنوع ژنتیکی به شدت کاهش پیدا کند و به 

تدریج در برخی از مناطق شاهد تقویت جمعیت ها باشیم.

معاون پرستاری وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: از مجموعه 
مجوزهای استخدامی که از سال ۹۸ آغاز شده ٤۸ درصد از مجوزها به گروه 
پرستاری اختصاص داده شده که با توجه به ظرفیت تخت های بیمارستانی 
نیاز به ترمیم دارد. عباس عبادی روز دوشنبه در نشست خبری به مناسبت 
دهه فجر که در ستاد وزارت بهداشت برگزار شد، افزود: براساس قانون 
تبدیل وضعیت ایثارگران بیش از ۲۰ هزار نفر از گروه پرستاری بودند که از 
این طریق جذب شدند و از ۲۵ هزار نفر مجوز استخدام در مهر ماه امسال 
۵۰ درصد مربوط به گروه پرستاری بود که تلاش می شود تا پایان سال 
این افراد به کارگیری شوند. وی اظهار داشت: فرآیند جذب پرستاران در 
دولت مردمی رو به افزایش بوده و بسته ماندگاری گروه پرستاری اکنون 
در حال تدوین بوده که تمرکز بر معیشت و کرامت آنان و اصلاح فرمول 
اضافه کار و افزایش ضریب آنها در صورت تایید هیات دولت مورد توجه 
است. عبادی تاکید کرد: پانسیون های پرستاری در ۳۱ منطقه کشور در 
حال ساخت است و برای ادامه تحصیل پرستاران در مناطق کم برخوردار 
برای ارتقای شغلی آنها نیز در حال اجراست.افراد دهه ۶۰ تا ۲۰ سال آینده 
وارد دوره سالمندی می شوند که انتظار می رود با افزایش بیماری های 
مزمن ، کارهای اساسی از جمله برگزاری دوره های مهارت آموزشی، 
ایجاد رشته طب سالمندی و غیره انجام شود. به گفته وی، پرستاری به 
عنوان یکی از ارکان نظام  اصلی سلامت در بخش های مختلف پیشگیری 
و درمان و توانبخشی فعالیت دارد و در سه حیطه تربیت نیروی انسانی 
جذب و استخدام و نگه داشت نیروها باید فعالیت هایمان را متمرکز کنیم. 
بعد از انقلاب اسلامی با توجه به توسعه مراکز آموزش عالی مرکز آموزش 
پرستاری از ۳۰ مرکز به ۲۱۵ مرکز آموزشی رسیده است، در اوایل انقلاب 
شاید کمتر از هزار نفر در حوزه های مختلف پرستاری پذیرش داشته ایم 
در حالی که در سال ۱٤۰۲ در مقطع کارشناسی بیش از ۱۰ هزار نفر 
پذیرش دانشجو داشته و به طور مجموع بالغ بر ۱۶ هزار نفر سالانه در 

رشته ها و حوزه های مختلف پرستاری تربیت دانشجو داریم.

پزشکی و سلامت محیط زیست 

سازمان  مستقیم  درمان  مدیرکل 
تأمین اجتماعی گفت: این سازمان با در 
اختیار داشتن ۱۱ هزار و ۵۹۳ تخت فعال 
خدمات  بستری،  درمانی  مرکز   ۸٤ در 

رایگان به بیمه شدگان ارائه می دهد.
به گزارش سازمان تامین اجتماعی، مهدی 
سازمان  درمان  بخش  افزود:  ناقوسی 
تأمین اجتماعی با در اختیار داشتن ۱۱ 
بیمارستانی،  فعال  تخت   ۵۹۳ و  هزار 
پس از دانشگاه های علوم پزشکی کشور، 
بیمارستانی  تخت های  تعداد  بیشترین 
برای  خود  ملکی  درمانی  مراکز  در  را 
ارائه خدمات درمانی به بیمه شدگان در 
اختیار دارد که در سال ۱٤۰۱ در مجموع 
تعداد بستری شدگان در این مراکز بالغ 
بر یک میلیون نفر است.برای تجهیز این 
جاری  سال  در  نوین،  امکانات  به  مراکز 
پیشرفته  آمبولانس  دستگاه   ٤۶ تعداد 
نهایی  مراحل  در  که  شده  خریداری 
تحویل به مراکز درمانی است. همچنین 
تکنولوژی  با  دستگاه های  نیازسنجی 
پیشرفته )های تک( نیز در مراکز درمانی 
تأمین اجتماعی انجام شده و ۳ دستگاه 
»ام آرآی«، ۱۵ دستگاه »سی تی اسکن«، 
یک  »سی تی آنژیو«،  دستگاه  یک 
دستگاه آنژیوگرافی به همراه ۲ دستگاه 
سنگ شکن در حال تهیه است. مدیرکل 
درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی با 
بیان اینکه توسعه ظرفیت های درمانی و 

عمق بخشی به خدمات سلامت را ازجمله 
راهبردهای تحولی مورد توجه این سازمان 
در دولت مردمی سیزدهم است، گفت: 
تأمین اجتماعی  سازمان  درمان  بخش 
علاوه بر آن که بزرگترین خریدار راهبردی 
خدمات درمانی است با دراختیار داشتن 
شبکه ای گسترده از ظرفیت های درمانی 
خدمات  تولیدکننده  دومین  ملکی؛ 
سلامت پس از وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی است. وی افزود: در حال 
مستقیم  یا  ملکی  درمان  شبکه  حاضر 
سازمان تأمین اجتماعی مشتمل بر ٤۰٤ 
کشور  سراسر  در  ملکی  درمانی  مرکز 
است که ۸٤ مرکز شامل ۷۹ بیمارستان 
بیمارستان   ۳ و  ملکی  بیمارستان   ۷۶(
هیات مدیره ای( و ۵ مرکز جراحی محدود 
و ۳۲۰ مرکز نیز خدمات سرپایی رایگان 
به بیمه شدگان و مستمری بگیران سازمان 

تأمین اجتماعی ارائه می دهند.

با اعلام اینکه در برنامه توسعه  ناقوسی 
تأمین اجتماعی،  سازمان  درمان  بخش 
توسعه  و  جدید  مراکز  احداث  بر  علاوه 
شیفت  ارتقای  موجود،  ظرفیت های 
فعالیت ۱۰ مرکز برای هر سال پیش بینی 
 ۲۰ برای  گذشته  دوسال  در  که  شده 
مرکز انجام شده است، افزود: ٤۶ دستگاه 
آمبولانس برای استفاده در مراکز درمانی 
سازمان تأمین اجتماعی خریداری شده که 
در مراحل نهایی تحویل به مراکز درمانی 
دستگاه های  نیازسنجی  است.همچنین 
نیز  )های تک(  پیشرفته  تکنولوژی  با 
انجام  تأمین اجتماعی  درمانی  مراکز  در 
 ۱۵ »ام آرآی«،  دستگاه   ۳ و  شده 
دستگاه  یک  »سی تی اسکن«،  دستگاه 
»سی تی آنژیو«، یک دستگاه »آنژیوگرافی« 
در  سنگ شکن  دستگاه  دو  همراه  به 
حال تهیه است که خرید ۱٤ قلم از این 
تجهیزات به صورت متمرکز توسط شرکت 

بازرگانی تأمین اجتماعی انجام خواهد شد 
که قراردادهای آن منعقد شده و مابقی 
در  استان ها  درمان  مدیریت های  توسط 
انجام فرایند خرید است. مدیرکل  حال 
درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی 
افزود: تعداد کل مراجعان سرپایی به مراکز 
تأمین اجتماعی  سازمان  ملکی  درمانی 
میلیون   ۱٤۰ از  بیش   ۱٤۰۱ سال  در 
نفرمراجعه بوده که در مقایسه با سال قبل 
از آن رشد ۵.۱۷درصدی داشته است. این 
میزان رشد در ویزیت سرپایی پزشکان 
بخش خدمات  در  و  معادل ۸.۱۶درصد 
۲.۱۸درصد  معادل  تشخیصی-درمانی 
بوده است.در بخش خدمات بستری نیز 
کل بستری شدگان در مراکز ملکی سازمان 
در سال ۱٤۰۱ بیش از یک میلیون نفر 
بوده که نسبت به سال قبل از آن رشد 
این  در  است.  داشته  درصدی   ۱.۱۱
جراحی  اعمال  تعداد  همچنین  سال 
انجام شده در مراکز ملکی سازمان ٤۶۹ 
تعداد  کل  جمع  و  عمل   ۸۸۷ و  هزار 
سزارین و زایمان طبیعی انجام شده در 
این مراکز نیز ۱۰۶ هزار و ۲٤۸ مورد 
بوده است.ناقوسی تعداد کل مراجعات 
سازمان  ملکی  مراکز  به  سرپایی 
تأمین اجتماعی در ۶ ماهه ابتدای سال 
جاری را معادل ۶۷ میلیون و ٤۱۰ هزار 
تعداد  در  درصدی   ۲.٤ رشدی  با  نفر 

ویزیت سرپایی پزشکان اعلام کرد.

تامین اجتماعی با بیش از ۱۱هزار تخت فعال خدمات رایگان درمانی ارایه می دهد
مدیرکل درمان مستقیم سازمان تأمین اجتماعی:

آگهی تغییرات شرکت تعاونی تولید و بسته بندی عسل شهدینه گلها                         
به شناسه ملی ۱۰۲۶۰۲۱۱۲۲۲ و به شماره ثبت ۲۱۱۰ به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ۱٤۰۲/۰۹/۱۸  و نامه شماره ۶٤۶۵ مورخ۱٤۰۲/۹/۳۰  اداره تعاون کار و رفاه 
اجتماعی شهرستان نجف آباد تصمیمات ذیل اتخاذ شد آقای مصطفی فاضل نجف آبادی به شماره ملی ۱۰۹۱٤۲۰۸۳۱ به سمت رئیس هیئت مدیره خانم شهنازانتشاری به شماره 
ملی ۱۰۹۰۲۳٤۰۸۲ به سمت منشی هیئت مدیره خانم هاجر غیور نجف آبادی به شماره ملی ۱۰۹۲۱۸۹۲۵٤ به سمت مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره به مدت سه سال انتخاب 
گردیدند. کلیه چکها و اسناد تعهد آورواوراق عادی واداری شرکت پس ازتصویب هیات مدیره با امضاءخانم هاجر غیور )مدیر عامل ( ومهرشرکت معتبر خواهد بود . اداره کل ثبت اسناد و 

املاک استان اصفهان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری نجف آباد )۱۶۶۲۸۳۹(

آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان      
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور ارا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 
خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود 
-۱ راي شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱۵۳۸۵ مورخ ۱٤۰۲٫۱۰٫۲۳ حامد حسین زاده 
کوچه باغی فرزند حسین بشماره شناسنامه ٤۲٤۸ صادره از اصفهان بشماره ملی 
۱۲۹۰۵۷۵۷۹۷ در ششدانگ یکباب ساختمان احداثی بر روی قسمتی از قطعه زمین 
پلاک ۱ واقع در بخش ۱۸ ثبت  اصفهان به مساحت ۲۳۱ متر مربع خریداري طي سند 

رسمي. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱٤۰۲/۱۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۱۶۷۷
 

آگهی ابلاغ مفاد ارا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان 
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور ارا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 
خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود. 
-۱ راي شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱۲۲۲۵ مورخ ۱٤۰۲٫۰۹٫۰٤ صدیقه خانی فرزند 
حسین بشماره شناسنامه ۱۵۵٤ صادره از اصفهان بشماره ملی ۱۲۸۶۹۲۰۶۱۲ در 
ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی با کاربری کشاورزی احداثی بر روی قسمتي از قطعه 
زمین پلاک ۶ اصلی واقع در بخش ۱۸ ثبت اصفهان به مساحت ۱۹۷۷٫۵۵ متر مربع. 

خریداري مع الواسطه بصورت عادي از مالک رسمی ام کلثوم اسدی 
رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان 

تاریخ انتشار نوبت اول ۱٤۰۲/۱۱/۰۲
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۱/۱۷

شناسه اگهی ۱۶٤۹۵۵۲

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۲۶۵۹۵٤ مورخ ۱٤۲٫۰٤٫۱۵ هیات اول دوم موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی تصرفات مالکانه آقای حسین اکبری نیسیانی به شناسنامه شماره ۱۸۷۰ 
کدملی ۱۱۸۹۲۲۶۸۳۹ صادره فرزند محمد علی نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ 
یک باب خانه به مساحت ۱۰۹٫۳۹ متر مربع پلاک شماره ۱۰۳ فرعی از ۱٤۹۱۵ اصلی 
واقع در بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان با توجه به تقاضانامه ارائه شده 
و مستندات ضمیمه شامل مالک رسمی آقای شیخ محمد حسن نجفی زاده به موجب 
سند ۱۷۰۱ - ۱۳٤۷٫۱۲٫۲۶ دفترخانه ۸۶ اصفهان بوده که مورد درخواست مع الواسطه 
به موجب قولنامه به متقاضی واگذار شده و تعدادی از شهود آن را تایید نموده اند و 
اقرارنامه ۱۶۶۱۸۹ - ۱٤۰۲٫۰٤٫۰۱ دفترخانه ۸۲ اصفهان نیز توسط متقاضی تنظیم 
و ارائه شده است. و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس منتخب و پاسخ وضعیت 
ثبتی که حکایت از احراز مالکیت متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از 
مالک رسمی به متقاضی داشته و تصرفات متقاضی نسبت به مورد تقاضا احراز گردیده 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از 

تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۲۶۵۹۵۵ مورخ 
۱٤۰۲٫۰٤٫۱۵ هیات اول دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه خانم زهرا کریمی 
نیسیانی به شناسنامه شماره ۱۷۱۲ کدملی ۱۱۸۹۲۲۵۳۹۵ صادره فرزند کرمعلی 
نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۰۹٫۳۹ متر مربع 
پلاک شماره ۱۰۳ فرعی از ۱٤۹۱۵ اصلی واقع در بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاک 
شمال اصفهان با توجه به تقاضانامه ارائه شده و مستندات ضمیمه شامل مالک رسمی 
آقای شیخ محمد حسن نجفی زاده به موجب سند ۱۷۰۱ - ۱۳٤۷٫۱۲٫۲۶ دفترخانه 
۸۶ اصفهان بوده که مورد درخواست مع الواسطه به موجب قولنامه به متقاضی واگذار 
شده و تعدادی از شهود آن را تایید نموده اند و اقرارنامه ۱۶۶۱۸۹ - ۱٤۰۲٫۰٤٫۰۱ 
دفترخانه ۸۲ اصفهان نیز توسط متقاضی تنظیم و ارائه شده است. و ملاحظه نقشه 
ملک و گزارش کارشناس منتخب و پاسخ وضعیت ثبتی که حکایت از احراز مالکیت 
متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک رسمی به متقاضی داشته و 
تصرفات متقاضی نسبت به مورد تقاضا احراز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان
تاریخ انتشار نوبت اول ۱٤۰۲/۱۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲

شناسه اگهی ۱۶۶۱۷۵۸ 

آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان 
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی میشود تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 
خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود . 

-۱ رای شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۰۵۵۸۵ مورخ ۱٤۰۲٫۰۵٫۱۹ عفت صفری دهاقانی 
فرزند حجت اله بشماره شناسنامه ۱۹۷ صادره از سمیرم سفلی - دهاقان بشماره ملی 
۵۱۲۹۵۸۹٤۰۸ در ششدانگ یکباب خانه احداثی بر روی قسمتی از قطعه زمین پلاک 
۲۳۷ فرعی از اصلی ۱۵۲۰۱ واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان به مساحت ۱۶۳٫۶۶ متر 

مربع خریداری طی سند رسمی . رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان
تاریخ انتشار نوبت اول  ۱٤۰۲/۱۱/۱۷
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۱۷۸٤

آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان 
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 

خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود . 

-۱- راي شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱٤۶۵۸ مورخ حسین امینی پزوه فرزند عباس 
بشماره شناسنامه ۱۲۲۲ صادره از اصفهان بشماره ملی ۱۲۸۸۱۱۸۸۹۹ در ششدانگ 
یکباب ساختمان احداثي بر روي قسمتي از قطعه زمین پلاک ۷۸۹۷ واقع در بخش ۵ 

ثبت اصفهان به مساحت ۱۳۲٫۷۲ متر مربع خریداري طي سند رسمي. 
رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان 

تاریخ انتشار نوبت اول ۱٤۰۲/۱۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۱۹۲۸

آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان 
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی میشود تا شخص یا اشخاصی که به آرا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 
خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود . 
صادقی  مرتضی   ۱٤۰۲٫۱۰٫۱۲ مورخ   ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱٤۶۵۶ شماره  رای   ۱
ملی  بشماره  اصفهان  از  صادره   ۲۳۷ شناسنامه  بشماره  عباس  فرزند  سمسوری 
۱۲۸۳۹۲٤۲۲۶ در ششدانگ یکباب خانه احداثی بر روی قسمتی از قطعه زمین پلاک 
۸۰ فرعی از اصلی ۷۷۲۵ واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان به مساحت ۳۸۹٫۱۷ متر مربع 

خریداری طی سند رسمی . رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان 
تاریخ انتشار نوبت اول ۱٤۰۲/۱۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۱۸۵۰

آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان 
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور ارا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود تا شخص یا اشخاصی که به ارا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 
خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود . 
راي شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱۵۸۰۷ مورخ ۱٤۰۲٫۱۰٫۲۵ محمد مهاجري   -۱
فرزند مظفر بشماره شناسنامه ۲۳۲ صادره از اصفهان بشماره ملی ۵۶٤۹۲٤۶٤۲٤ در 
ششدانگ یکباب خانه احداثي بر روي قسمتي از قطعه زمین پلاک ۱۳ فرعی از اصلی 
٤۳ واقع در بخش ۱۸ ثبت اصفهان به مساحت ۱۵۹٫٤۰ متر مربع خریداري طي سند 

رسمي. رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان
تاریخ انتشار نوبت اول ۱٤۰۲/۱۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۱۹۵۲

آگهی ابلاغ مفاد آرا صادره از هیات قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در ثبت شرق اصفهان 
در اجرای ماده یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی و بر حسب ماده ۳ قانون مذکور آرا ذیل که از طرف این هیات مبنی بر تایید 
انتقال عادی و یا سهم مفروزی متقاضی صادر گردیده در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود تا شخص یا اشخاصی که به ارا مذکور اعتراض دارند از تاریخ اولین انتشار 
ظرف مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم نموده و در مهلت یک ماه از تاریخ 

تسلیم اعتراض فرصت دارند نسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه و ارایه گواهی 
مبنی بر طرح دعوی اقدام نمایند و اقدامات ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه 
خواهد بود و در صورت انقضا مهلت و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود 
محمد  سید   ۱٤۰۲٫۰۹٫۲۳ مورخ   ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۷۰۱۳۰۷۷ شماره  راي   ۱
از اصفهان بشماره ملی  ایوبی فرزند سید- حسین بشماره شناسنامه ۶۵۳ صادره 
۱۲۹۱۵۱۱۲۱۰ در ششدانگ یکباب ساختمان مسکونی احداثی بر روی قسمتی از 
قطعه زمین پلاک ۷۹۳۸ واقع در بخش ۵ ثبت اصفهان به مساحت ۲۹۷٫۰۶ متر مربع 

خریداري مع الواسطه بصورت عادي از مالک رسمی خانم رقیه ) دهقانی خیادانی (. 
رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک شرق اصفهان

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱٤۰۲/۱۱/۱۷
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۱۹۸۱

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

دوم  هیات   ۱٤۰۲٫۰۸٫۰٤ مورخ   ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۶۰۱۲۶۸۷ شماره  رای  برابر 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه آقای حجت اله قربانی به شناسنامه شماره 
۵۵۹۶ کدملی ۱۲۹۳۲۷۸۶۰۲ صادره فرزند اکبر در دو دانگ مشاع از ششدانگ 
یکباب کارگاه به مساحت ۸۷.۰۵ متر مربع پلاک شماره ۸۸ فرعی از ۱۵۱۸۷ اصلی 
واقع در بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان با توجه به تقاضانامه ارائه 
شده و مستندات ضمیمه شامل ) مالک رسمی آقای حسین فراز پی بموجب سند 
الواسطه بموجب  ۷۹۱۲-٤۶٫۷٫۳ دفتر ۳۱ اصفهان بوده که مورد درخواست مع 
قولنامه به متقاضی واگذار شده و تعدادی از شهود آن را تایید نموده اند و اقرار نامه 
۶۵۹۷۹-۱٤۰۲٫۷٫۲۶ دفتر ٤۲۱ اصفهان توسط متقاضیان تنظیم و ارائه شده است ( 
و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس منتخب و پاسخ وضعیت ثبتی که حکایت 
از احراز مالکیت متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک رسمی به 
متقاضی داشته و تصرفات متقاضی نسبت به مورد تقاضا احراز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای شماره ۱٤۰۲۶۰۳۰۲۰۲۶۰۱۲۶۸۶ 
مورخ ۱٤۰۲٫۰۸٫۰٤ هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی تصرفات مالکانه آقای اکبر قربانی 
سینی  به شناسنامه شماره ۵۲  کدملی ۵۱۱۰٤۲٤٤۱۱ صادره فرزند عباس  در چهار 
دانگ مشاع از ششدانگ یکباب کارگاه به مساحت ۸۷.۰۵ متر مربع پلاک شماره ۸۸ 
فرعی از ۱۵۱۸۷ اصلی واقع در بخش ۵ اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان با 
توجه به تقاضانامه ارائه شده و مستندات ضمیمه شامل ) مالک رسمی آقای حسین 
فراز پی بموجب سند ۷۹۱۲-٤۶٫۷٫۳ دفتر ۳۱ اصفهان بوده که مورد درخواست مع 
الواسطه بموجب قولنامه به متقاضی واگذار شده و تعدادی از شهود آن را تایید نموده 
اند و اقرار نامه ۶۵۹۷۹ – ۱٤۰۲/۷/۲۶ دفتر ٤۲۱ اصفهان توسط متقاضیان تنظیم و ارائه 
شده است ( و ملاحظه نقشه ملک و گزارش کارشناس منتخب و پاسخ وضعیت ثبتی 
که حکایت از احراز مالکیت متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک 
رسمی به متقاضی داشته و تصرفات متقاضی نسبت به مورد تقاضا احراز گردیده لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد. اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان
تاریخ انتشار نوبت اول ۱٤۰۲/۱۱/۱۷ 
تاریخ انتشار نوبت دوم ۱٤۰۲/۱۲/۰۲ 

شناسه اگهی ۱۶۶۲۰۰٤  
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دروازه بانی که قهرمان کشورش شد

ورزشـی 7
اخبارجهان ورزش

۲ طلا، یک  نقره و یک برنز تکواندوکاران ایران  ژیرونا فاتح داربی مادرید شد!
در تورنمنت امارات

هفته بیست وسوم لالیگا با ٤ بازی پیگیری شد که در مهم ترین بازی 
هفته، مادریدی ها در برنابئو زورشان به هم نرسید و امتیازات را با یکدیگر 
تقسیم کردند.رئال مادرید در چارچوب هفته بیست وسوم لالیگا در ورزشگاه 
سانتیاگو برنابئو میزبان همشهری خود اتلتیکو مادرید بود که این دیدار در 
نهایت با تساوی یک بر یک خاتمه یافت. در این بازی ابتدا وینیسیوس 
جونیور در ترکیب اصلی مادریدی ها بود اما در هنگام گرم کردن پیش 
از بازی دچار مصدومیت شد و جای خود را به براهیم دیاز داد و او 
هم خیلی زود و در دقیقه ۲۰ دروازه اتلتیک را گشود.بعد از این گل، 
رئالی ها ۷۰ دقیقه در محافظت از گلشان موفق بودند اما در آخرین 
بازیکن سابق رئالی ها دروازه لونین را  ثانیه های وقت اضافه، یورنته 
گشود تا ۳ امتیاز خانگی این داربی حساس از چنگ کارلتو خارج شود.

۵ نماینده ایران در رقابت های تکواندوی امارات با کسب ۲ مدال طلا، 
یک نقره و یک برنز به کار خود پایان دادند.

 در جریان رقابت های آزاد تکواندو در فجیره امارات، آرین سلیمی 
دارنده مدال برنز جهان و نماینده وزن ۸۷+ کیلوگرم ایران در دیدار 
ایران و حال  فینال مقابل میلاد بیگی ملی پوش سابق تکواندوی 
حاضر آذربایجان که ۲ طلای جهان و یک برنز المپیک را در کارنامه 
خود دارد به میدان رفت و با نتیجه ۲ بر یک به برتری رسید و صاحب 
مدال طلا شد. سلیمی در این مبارزه در راند نخست ۱۰ بر ۹ شکست 
خورد اما در ۲ راند بعدی با نتایج ۳ بر یک و ٤ بر ٤ به برتری رسید 
و صاحب مدال طلا شد. سلیمی پیش از این در دور نخست مقابل 
مرات مولونوو از ازبکستان دو بر صفر صاحب برتری شد. او سپس برابر 
روسلان ژاپاروف که موفق به شکست میرهاشم  حسینی شده بود، در 
دو راند و با نتایج چهار بر دو و ۱۲ بر صفر به برتری رسید و راهی دور 
نیمه نهایی شد. سلیمی در نیمه نهایی نیز مقابل منگ لی از چین در 
دو راند و با نتایج مشابه ۱۰ بر یک به برتری رسید و راهی فینال شد.

در وزن ۵۸- کیلوگرم، مهدی حاج موسایی در دور نخست استراحت 
کرد، سپس مقابل بولانوف از قزاقستان ۲ بر صفر به برتری رسید. وی 
سپس عبدالله غللم از امارات را در ۲ راند شکست داد و در سومین 
مبارزه نیز برابر رافائل کادوسی از لبنان ۲ بر صفر صاحب برتری شد. 
حاج موسایی در نیمه نهایی نیز مقابل محسن رضایی از افغانستان 
در  موسایی  حاج  شد.  فینال  راهی  و  رسید  برتری  به  راند   ۲ در 
به  وزن  این  در  ایران  نماینده  دیگر  زندی  ابوالفضل  مقابل  فینال 
نیز در دور نخست  زندی  و صاحب مدال طلا شد.  برتری رسید 
ازبکستان و  از قزاقستان،  برابر رقبای خود  استراحت کرد، سپس 
این  نهایی شد. وی در  نیمه  راهی  و  برتری رسید  به  تایپه  چین 
مرحله مقابل علیرضا حسین پور دیگرنماینده ایران به برتری رسید 
و راهی فینال شد اما در فینال برابر حاج موسایی تن به شکست داد 
و نقره گرفت. همچنین علیرضا حسین پور در همین وزن در دور 
نخست استراحت کرد و در ادامه با شکست رقبای خود از قزاقستان، 
آذربایجان و پاکستان راهی نیمه نهایی شد اما با شکست مقابل 
ابوالفضل زندی به مدال برنز رسید. میرهاشم حسینی دیگر نماینده 

ایران در این رقابت ها از دور مسابقات حذف شد.

حذف  نوشت:  فرانس۲٤  خبرگزاری 
زودهنگام تیم ملی فوتبال ژاپن از جام 
ملت های ۲۰۲۳ آسیا، ابهامات زیادی را 
درباره وضعیت این تیم مطرح کرده است؛ 
آن هم باتوجه به اینکه ایران می توانست 
حریفش  پایانی،  دقایق  از  زودتر  خیلی 
در  فرانس۲٤  خبرگزاری  کند!  دفن  را 
ملی  تیم  و حذف  به شکست  گزارشی 
ژاپن از هجدهمین دوره جام ملت های 
آسیا پرداخت و نوشت: چهار دوره قهرمان 
قهرمانی  محتمل  گزینه  و  ملت ها  جام 
در این دوره، مقابل تیم ملی ایران ۲ بر 
یک در یک چهارم شکست خورد و تمام 
بازی  نخست  نیمه  در  خود  داشته های 

دیروز را در ادامه از دست داد.
در ادامه این گزارش آمده است: ایران با 
پنالتی دقایق پایانی برنده شد اما در نیمه 
دوم بسیار بهتر بودند و چندین فرصت 
خوب گلزنی داشتند و می توانستند خیلی 
قبل تر از آن، ژاپن را دفن کنند. هرچند 
جایگاه هجیمه موریاسو، سرمربی ژاپن 
به نظر امن می رسد اما رقابت پرتنشی را 
با ژاپن در این رقابت ها تجربه کرد. تیمی 
و  پیروزی  واقعی در سه  به معنای  که 
۲ شکستی که در قطر ثبت کردند، به 
هیچ  عنوان رضایت بخش نبودند. علاوه 
بر این، آنها با مشکلات خارج از زمین 
نیز مواجه بودند و جونیا ایتو، وینگر این 
تیم پس از طرح اتهامات تجاوز جنسی، 
اردوی سامورایی ها را ترک کرد و زیون 
از  پس  هم  دروازه بان شان  سوزوکی، 

در  شدت  به  اشتباهات،  از  زنجیره ای 
فضای مجازی هدف توهین  و حملات 
نژادپرستانه قرار گرفت. کیسوکه هوندا، 
ستاره اسبق ژاپن که به همراه این تیم 
جام ملت های ۲۰۱۱ را فتح کرد، گفته 
است که فوتبال کشورش به »دگرگونی 
»کو  همچنین،  دارد.  نیاز  خلاقانه« 
ایتاکورا«، دفاع وسط این تیم که معمولا 
جزو بازیکنان قابل اعتماد ژاپن محسوب 
می شود نیز با نمایشی فاجعه بار نتوانست 
به سامورایی ها مقابل ایران کمکی کند. 
مدافع تیم فوتبال بروسیا مونشن گلادباخ، 
روی گل اول ایران دست پاچه بود و در 
ایران  برای  که  سرنوشت سازی  پنالتی 
با  وحشتناکی  گاف  گرفتار  شد،  اعلام 
بازی  پایان  در  او  شد.  خودی  بازیکن 
راهی  مستقیما  و  بود  مستاصل  کاملا 
تونل منتهی به رختکن شد و در ادامه 
دانست.  شکست  مقصر  را  خودش  نیز 
در  که  بازی گفت  از  بعد  موریاسو هم 

تعویض هایش مرتکب اشتباه شده و در 
متوقف کردن ایرانی که در نیمه دوم با 
نمایشی قدرتمند و روبه جلو، تیمش را 

میخکوب کرده بود، مستاصل بود.
زنگ خطر به صدا درآمد

ژاپن در حالی وارد قطر، میزبان بازی ها 
شد که در ۹ بازی متوالی پیروز شده و ۳۹ 
گل زده بود. آنها تورنمنت را با پیروزی 
چهار بر ۲ مقابل ویتنام آغاز کردند اما 
پیش از پیروزی در مقطعی از بازی عقب 
افتادند و در دفاع نیز متزلزل بودند. عراق 
در بازی دوم با شایستگی آنها را برد و در 
ادامه نیز ژاپنی ها در بازی سوم با شکست 
شدند.  حذفی  مرحله  راهی  اندونزی 
سامورایی ها در پیروزی سه بر یک برابر 
بحرین بیشتر شبیه خودشان و اسم و 
رسمشان بودند هرچند که موفق به ثبت 
کلین شیت نشدند و آماده سازی آنها پیش 
از نبرد با ایران نیز با اتفاقی که برای ایتو 
رخ داد، به حاشیه و هرج ومرج کشیده 

شد. پس از تردیدهای علنی فدراسیون 
شد،  تکرار  چندبار  که  ژاپن  فوتبال 
ایتو اردوی تیم ملی کشورش  سرانجام 
را ترک کرد و کوزو تاشیما، رییس این 
فدراسیون نیز گفت که قصد داشته تیم 
این کشور را از »جنجال« دور نگه دارد اما 
بعدها گفت که شکست برابر ایران هیچ 
ربطی به بازگشت ایتو به توکیو نداشته 
است. او همچنین گفت که به هیچ وجه 
از  که  موریاسو  کردن  جایگزین  درباره 
سال ۲۰۱۸ هدایت ژاپن را برعهده دارد، 

فکر نکرده است.
موریاسو در مرحله گروهی جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر، ژاپن را برابر آلمان و اسپانیا 
به پیروزی رساند و آنها راهی یک هشتم 
کرد و تاکنون هم تیم تحت هدایتش را 
از ۲ بازی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۶ به 
۲ پیروزی رسانده است. ژاپن با ۲ بازی 
رفت و برگشت برابر کره شمالی، یکی 
پیونگ یانگ،  در  دیگری  و  خانه  در 
انتخابی  رقابت های  به  مارس  ماه  در 
سرخیو  گشت.  بازخواهد  جهانی  جام 
اچِیگو، خبرنگار و مقاله نویس روزنامه 
»نیکان اسپورتس« نوشت که حذف از 
جام ملت های آسیا، زنگ خطر را برای 

ژاپن به صدا درآورد.
وی در مقاله ای به این موضوع پرداخت و 
افزود: همه چیز رویایی شیرین بود؛ ۱۰ 
برد متوالی همراه با شکست دادن تیم های 
بزرگ اروپایی؛ چشم های ما به بقیه جهان 

خیره بود اما آیا هنوز رویا می بینیم؟

مربی تیم ملی کشتی آزاد با اشاره به بهبود ۹۰ درصدی کتف آسیب دیده یزدانی، گفت: او تمرینات خود را در مازندران 
و زیرنظر کادر پزشکی و فدراسیون پیگیری  می کند.مهدی تقوی در خصوص وضعیت جسمانی حسن یزدانی، اظهار 
داشت: سهراب کیهانی عضو هیات رئیسه فدراسیون کشتی نیز وضعیت جسمانی یزدانی مطلوب توصیف کرد. او 
در حال حاضر تمرینات  فنی و هوازی خود را در شهر جویبار زیر نظر کادر فنی، فدراسیون و کادر پزشکی پیگیری 
می کند. روند آمادگی او روز به روز در حال بهبود است و با توجه به آخرین اطلاعات کتف آسیب دیده یزدانی ۹۰ 
درصد بهبود یافته است. وی بیان کرد: شرایط آمادگی یزدانی امید بخش است و امیدوارم ابتدای سال آینده تمرینات 
خود را در کمپ تیم های ملی در تهران دنبال کند.اردوی تیم ملی بدون هیچ مشکلی در حال انجام است، ملی پوشان 
اوزان المپیکی تمرینات خود را سپری می کنند. تورنمنت های یاشاردوغو، مسابقات گزینشی و قهرمانی آسیا را پیش 
رو داریم و با برپایی اردوهای مختلف، روند آمادگی ملی پوشان پیشرفت چشم گیری داشته است. تقوی در خصوص 
عملکرد نمایندگان کشورمان در ۲ تورنمنت زاگرب و ایوان یاریگین نیز گفت: انتخاب نفرات اعزامی به کرواسی پس از 
مسابقات قهرمانی کشور بود و نتایج کسب شده در این دو تورنمنت تا حدودی تکلیف ۲ وزن المپیکی را مشخص کرد. 

کارشناس فوتبال کشورمان بعد از برد شیرین ایران برابر ژاپن گفت:  در این بازی انگیزه شخصی و جدی گرفتن حریف رمز 
موفقیت و کلید برتری ملی پوشان کشورمان بود. اصغر مازیار با اشاره به برد شیرین تیم ملی فوتبال ایران برابر ژاپن اظهار کرد: 
چه از نظر نتیجه و چه از نظر سبک و شکل نمایش، بازی خوبی بود. خلاف بازی های گذشته که ایران دور از انتظار ظاهر شده 
بود، در این دیدار نمایش و بازی منظمی را از سوی ملی پوشان شاهد بودیم. البته برای دقایقی کوتاه این نظم و تمرکز را از 
دست دادیم اما در سایر دقایق بازی روند کار هدفمند پیش رفت و عملکرد قابل قبولی داشتیم. وی در واکنش به این سئوال 
که آیا صحبت های امیر قلعه نویی)سرمربی تیم ملی( بعد از بازی با سوریه در روند بازی ایران برابر ژاپن تاثیرگذار بود، اضافه 
کرد: بدون شک بی تاثیر نبود و تیم ملی بعد از بازی با سوریه به شرایط عادی بازگشت اما فکر می کنم انگیزه شخصی برای 
بازی با حریفی مانند ژاپن که رقیبی جدی هم به حساب می آید، عامل اصلی پیروزی ایران بود. کارشناس فوتبال کشورمان 
یادآور شد: به نظر می رسد تیم ملی فوتبال ایران برابر حریفانی که دست کم گرفته، به مشکل برخورده است. همه بازیکنان ما 
امروز به قدرت و توان ژاپن اشراف داشتند و در این بازی نهایت تلاش خود را به کار گرفتند. تدابیر کادر فنی هم اثرات خود 
را داشت اما تاکید می کنم جدی گرفتن حریف، کلید اصلی پیروزی ما در این دیدار بود. مازیار در پاسخ به این پرسش که 
چرا نیمه دوم شکل بازی و ماهیت تیم ملی تغییر کرد، گفت: در نیمه نخست ژاپن بهتر بود و ابتکار عمل را در اختیار داشت 
اما در ٤۵ دقیقه دوم اجازه کار را به آنها ندادیم چراکه چیزی برای از دست دادن، نداشتیم. وقتی جدول مسابقات و شرایط 
بازی ها به گونه ای است که با شکست باید از دور رقابت ها کنار بروید،  طبیعی است برای بازگشت به بازی و مسابقات تلاش 

کنید. در نیمه دوم شرایط فرق کرد و بازیکنان ما موفق شدند ارتباط بین ژاپنی ها را قطع کنند. 

ایران می توانست خیلی زودتر ژاپن را دفن کند!

تقوی: کتف آسیب دیده یزدانی تا ۹۰ درصد بهبود یافته است

مازیار: جدی گرفتن ژاپن، کلید برد ایران بود

محرومیت 6 ماهه در انتظار یاغیان
 فوتبال عربستان

ستاره اردن: برای مردم فلسطین بازی می کنیم

دروازه بان تیم ملی فوتبال آفریقای جنوبی با درخششی بی نظیر توانست 
کشورش را به نیمه نهایی جام ملت های آفریقا برساند.رونون ویلیامز، دروازه بان 
آفریقای جنوبی، چهار ضربه پنالتی را در دیدار مقابل جزایر کیپ ورد مهار 
کرد تا کشورش را پس از تساوی بدون گل در مرحله یک چهارم نهایی، به 
جمع چهار تیم برتر جام ملت های آفریقای برساند.درخشش این دروازه بان 
تنها عامل صعود آفریقای جنوبی نبود. موتوبی موالا پنالتی تعیین کننده ای 
را زد تا در نهایت آفریقای جنوبی برای اولین بار از سال ۲۰۰۰ به نیمه نهایی 
برسد و حالا منتظر حریفش در این مرحله از رقابت هاست.کیپ ورد کشوری 
با ۶۰۰ هزار نفر جمعیت در این دیدار موقعیت های زیادی داشت ولی در 

نهایت نتوانست شگفتی آفرینی هایش را در این رقابت ها تکمیل کند. 

بازیکنانی که با روبرتو مانچینی در تیم ملی فوتبال عربستان به مشکل 
خوردند در صورت مقصر شناخته شدن با محرومیت شدید مواجه خواهند 
شد.تیم ملی فوتبال عربستان در جام ملت های آسیا نتوانست انتظارها را 
برآورده کند و در ضربات پنالتی برابر کره جنوبی شکست خورد و از این 
رقابت ها کنار رفت. پیش از شروع بازی ها جنجال و حاشیه های زیادی 
در اردوی تیم ملی فوتبال عربستان به وجود آمد که بازتاب زیادی در 
رسانه های عربی و جهانی داشت. چند بازیکن سرشناس تیم ملی فوتبال 
عربستان از اردوی تیم ملی خط خوردند. روبرتو مانچینی، سرمربی 
ایتالیایی تیم ملی عربستان، اعلام کرد سلمان الفرج، نواف العقیدی، 
سلطان الغنام، محمد مران، علی هزازی وخالد الغنام حاضر نشدند به 
اردوی تیم ملی ملحق شوند و دستورات سرمربی تیم را اجرا کنند و 
به همین خاطر مجبور به کنارگذاشتن آنها شد. البته همه این بازیکنان 

ادعای سرمربی ایتالیایی را رد و او را به دروغ گویی متهم کردند.
این موضوع را رها نکرده و قرار است  فدراسیون فوتبال عربستان 
به زودی جلسه های جداگانه ای را با این بازیکن برگزار و نتیجه آنها 
را علنی کند. رادیو FM عربستان اعلام کرد فدراسیون فوتبال این 
الغنام و نواف  الفرج، سلطان  با سلمان  کشور یکشنبه جلسه ای را 
به  امروز  هم  دیگر  بازیکن  سه  است  قرار  و  کرده  برگزار  العقیدی 
فدراسیون مراجعه کنند تا سخنان آنها هم شنیده شود. این منبع 
با  آنها  بازیکنان،  این  شناخته شدن  مقصر  صورت  در  کرد  اعلام 

محرومیت سه تا شش ماهه روبه رو خواهند شد.

ستاره تیم ملی فوتبال اردن که در لیگ فرانسه توپ می زند، تاکید کرد 
او و هم تیمی هایش ترسی از دیدار با کره جنوبی ندارند و برای شادکردن 
مردم فلسطین و غزه بازی می کنند. تیم ملی فوتبال اردن شگفتی ساز 
جام ملت های آسیا بوده است. این تیم برای نخستین بار در تاریخ به دور 
نیمه نهایی این رقابت ها راه پیدا کرده و در این مرحله باید به مصاف کره 
جنوبی برود. موسی التعمری، ستاره سرشناس اردنی هاست که در لیگ 
فرانسه و برای مون پلیه بازی می کند و بیشترین نقش را در موفقیت تیم 
ملی فوتبال اردن داشته است.او پیش از دیدار با کره جنوبی به خبرنگار 
روزنامه الوطن قطر گفت: بسیار خوشحالیم که آتش بس در غزه برپا 
شده است و نیروهای اشغالگر عقب نشینی کرده اند. این باعث می شود 
ما انگیزه لازم برای شادکردن برادران فلسطینی خود را که همواره 

حمایتشان را احساس کرده ایم داشته باشیم. 

سامورایی ها زیر تیغ فرانس۲۴؛ 

سرمربی اسبق ذوب آهن اصفهان گفت: قلعه نویی در 
نیمه دوم تیم را بسیار دگرگون کرد و نه تنها نتیجه را 

گرفت بلکه بازی بی نقصی را هم ارائه کرد.
در مورد پیروزی ۲ بر یک ایران مقابل ژاپن در مرحله 
یک چهارم نهایی جام ملت های آسیا اظهار داشت: نیمه 
نبودیم و مطابق تمام  بازی ما خیلی خوب  این  اول 
بازی های این جام با یک اشتباه دروازه مان باز شد. اما 

در نیمه دوم متحول شده به میدان آمدیم و به گونه ای 
بازی کردیم که ژاپن در حد یک تیم درجه سه مقابل 
ما شد و هیچ کاری از دستش برنیامد. بازیکنان ما در 
نیمه دوم واقعاً خوب جنگیدند و بازی بسیار مطلوبی 
را به نمایش گذاشتند. آزمون هم یک گل زیبا زد که 
با اختلاف چند سانتی متری آن گل آفساید و مردود 
اعلام شد که خوشبختانه در ثانیه های آخر مسابقه دو 

مدافع وسط ژاپن اشتباه مرگباری را انجام دادند و در 
دقیقه ۹۰ ما پیروز شدیم. وی افزود: من نگران بودم 
که بازی به وقت های اضافه برود چون با توجه به بازی 
سخت تیم ملی مقابل سوریه و فاصله کم آن مسابقه 
با ژاپن ممکن بود بازیکنان از نظر بدنی کم بیاورند اما 
خوشبختانه بازی در ۹۰ دقیقه به سود ما تمام شد و ما 

به جمع چهار تیم و نیمه نهایی رسیدیم.

کربکندی: نیمه دوم بازی با ژاپن به اسم قلعه نویی است
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معصومه طاهری / کیمیای ایران: 
غیر  و  سلبریتی  قوانین  به  احترام 
دربرابر  همه  نمی شناسد  سلبریتی 
قانون یکسان هستند و وظیفه دارند  
مطاع باشند در مقابل هم باید با قانون 
شکنان  برخورد قانونی صورت بگیرد  
در غیر این صورت تحکم و جدیت 
قوانین از بین می رود و کمتر کسی 
خود را ملزم به رعایت قوانین می کند.  
موتورسواری  موارد   این  از  یکی 
قانونی  غیر  عملی  که   است  بانوان 
به  نسبت  باید  و  می شود  محسوب 
آن توجه کرد با این وجود متاسفانه 
سلبریتی ها خود را مستثنی از قانون 
به  قرار  از  و  می دانند  آن  اجرای  و 
نوعی مصونیت دارند و البته براحتی  
قوانین  هنرمندانه   ژست های  در 
فیلم های  در  و  می گذارند  پا  زیر  را 
شبکه  مجموعه های  و  سینمایی 
خانگی  موتور سواری می کنند و هیچ 
ممنوعیتی  ندارند و برخوردی هم با 
آنها نمی شود. در حالی که این افراد 
به غیر از قانون شکنی که در رفتارها 
و گفتارهایشان دارند،  از همه مهمتر  
زنان  و  برای دختران  الگو  به عنوان 
هستند  قانون شکنی  مروج  جامعه 
چه آن که وقتی می بینند این افراد 
براحتی بدون هیچ ممنوعیتی قوانین 
عرفی و شرعی را زیر پا می گذارند،  
رویه  همان  می خواهند  هم  اینها 

غلط را دنبال می کنند و این یعنی 
سست شدن تحکم قوانین در کشور 
که قطعا عواقب خوبی ندارد. آزادی 
عمل سلبریتی ها در قانون شکنی در 
موتور سواری از فیلم »دیوار کج« که 
گلشیفته فراهانی با گستاخی  آن  را 
شروع کرد و با حرکات مردانه سوار بر 
موتور از  دیوار  بالا می رفت، آن زمان 
وقتی این بازی هنجارشکنانه  توسط 
او اجرا شد هرچند خیلی ها  ناراحت 
شدند و اعتراض آوردند اما متاسفانه 
برخوردی صورت نگرفت  و از کنار آن 
بی قانونی گذشتند کار به جایی رسید 
که امروز خیابانِ زیرپای بازیگران زن 
در مجموعه های نمایش خانگی و در 
حتی  آن هاست  مجازی  صفحات 
وقتی بازیگر زنی دربرنامه »زنده رود« 
اصفهان دعوت شده بود با وقاحت از 
تعریف می کرد  موتوری سواری خود 

زودتر  هرچه  می خواهد  اینکه  و 
در  بگیرد!!  موتورسواری  گواهینامه 
براه  خانگی  شبکه  وقتی  از  واقع 
و  هنجارشکنی  برای  بستری  افتاد 
رواج بی قانونی گشت به گونه ای که 
با دهان کجی به قانون، زنان موتور 
نشان  جسور  و  بلندپرواز  را  سوار 
ازمردها کم  بگویند چیزی  تا  دادند 
ندارند  متاسفانه با همین عادی سازی 
حجاب،  کشف  از  بعد  موتورسواری 
حریم زنان ایرانی مسلمان را شکسته 
الگوهای  مانند  را  آنها  و می خواهند 
غربی خود  ولنگار و بی بندوبار کنند 
آزادی  و  عمل  جسارت  به  مثلا  تا 

جایگاه برسانند!!
همت  به  که  جدید  بی قانونی  این 
شبکه  خانگی در حال عادی سازی 
نظر  اظهار  با  تاسف  کمال  با  است 
معاون  غیرحرفه ای  و  رسانه ای  غیر 

مسیر  در  رئیس جمهور  زنان  امور 
قانونی شدن است و رسمیت دادن و 
وجه بخشیدن و شیرین ساختنش در 
ذائقه ملت، رسالتِ زنانِ چهره و بازیگر 
متصدیان  و  مسئولان  کاش  است. 
انتظامی و امور قضایی کمی  نیروی 
جدی تر به این  قانون شکنی که بستر 
کنار همه   و  بپردازند  است  ولنگاری 
خنجرهایی که  این روزها به هر بهانه 
به رخسار زن مسلمانِ ایرانی زدند از 
سیگار و دود تا مد و پوشش؛ جلوی 
سازمان دهی  قبح شکنی های  این 
قطعا  شود.  گرفته  دستوری  و  شده 
تنبیه   و  پاداش  سیستم  وجود  عدم 
از  ما  نظام حکمرانی  سلبریتی ها در 
بسیاری  که مشکلات  است  نواقصی 
را در کشور ایجاد کرده است، لذا لازم 
است تا  در کنار لزوم حمایت از خیل 
عظیم هنرمندان شریف و متعهد که 
مطابق فرهنگ و اخلاق کشور فعالیت 
می کنند محرومیت های اجتماعی و 
و قضایی  مالی  بازدارنده  جریمه های 
برای هنجارشکنان در نظر گرفته شود 
تا بدانند این قشر هم موظف به رعایت 
قوانین  عفلی و شرعی جامعه هستند 
جامعه  افراد  سایر  با  تفاوتی  هیچ  و 
ندارند و در صورت هنجارشکنی با آنها 
برخورد خواهد شد و البته  عملیاتی 
کردن  این مساله ای نیازمند مدیریت 

واحد و متمرکز است.

بازیگر فیلم »صبح اعدام« با تاکید بر این که با تمام انگیزه و انرژی ام بازی کردم 
گفت: اگر فکر گرفتن سیمرغ نبودم اصلا در این فیلم بازی نمی کردم.

ارسطو خوش رزم در گفت وگو اظهار داشت: وقتی قرار شد فیلم »صبح اعدام« 
به جشنواره بیاید فکر کردم که حتما می توانم سیمرغ بگیرم. بزرگان زیادی 
همچون علی نصیریان و سعید پورصمیمی در این جشنواره هستند. ولی من 
اصلا ناامید نیستم. با توجه به بازخوردی که گرفتم امیدم بیشتر شد. این فیلم 
اولین حضور سینمایی من است و در بین این بزرگان نامزد شدن هم برایم 
دستاورد بزرگی است. بازیگر نقش حاج اسماعیل رضایی در فیلم »صبح اعدام« 
درباره فضای سالن رسانه ها در سومین روز اظهار داشت: نشست خبری فیلم 
به احترام کسانی که فوتبال دوست هستند خیلی زود جمع شد. من خودم به 
شدت فوتبالی هستم و از برد ایران خوشحال شدم. برایم خاطره دربی که اینجا 
دیدم زنده شد. سر فیلمبرداری که بودیم داماد حاج اسماعیل رضایی آمدند. 
من را که دیدند متعجب شدند و می گفتند تو چطور این قدر شبیه حاج 
اسماعیل هستی. وی در پاسخ به این سوال که به نظر شما نقش اصلی این 
فیلم کدام شخصیت است توضیح داد: آقای مسعود شریف در این فیلم نقش 
طیب را بازی کرد. آقای افخمی وقتی این فیلم را می ساختند کاملا آگاه بودند 
که نقش اصلی فیلم حاج اسماعیل رضایی است. ما حدود نود دقیقه از زندگی 
پایانی این دو شهید را می بینیم. این نود دقیقه از زمانی که برای وصیت نهایی 
می روند شروع و با اعدام تمام می شود. اتفاقات دراماتیک را در این لحظات 
پایانی حاج اسماعیل رضایی رقم می زند. خوش رزم درباره حس خودش نسبت 
به نقش بیان کرد: من زمانی که فیلمنامه را خواندم برایم این شخصیت بسیار 
جالب بود. بازی کردن شخصیت های مستند و تاریخی برای من جذاب است. 
قبلا در سریال »در میان خاکستر« نقش یک شهید را بازی کردم. در پروژه 
»فرزند ایران« هم نقش شهید نواب صفوی را ایفا کردم. یک بازیگر وقتی نقش 

افراد مهم را بازی می کند مسئولیت سنگینی دارد.
اطلاعات اندکی داشتیم

این بازیگر درباره چگونگی شکل گرفتن شخصیت حاج اسماعیل رضایی 
گفت: ما اطلاعات و منابع اندکی درباره حاج اسماعیل داشتیم. قبل از 
فیلمبرداری با آقای افخمی هشت ماه روی شخصیت حاج اسماعیل کار 
کردیم. چیزی که روی پرده دیدید حاج اسماعیل مشترک ارسطو خوش 
رزم و بهروز افخمی است. ما راجع به جزیی ترین مسایل شخصیت حاج 
اسماعیل با هم گپ زدیم و به تشریک مساعی رسیدیم. وی افزود: سر 
فیلمبرداری که بودیم داماد حاج اسماعیل رضایی آمدند. من را که دیدند 
متعجب شدند و می گفتند تو چطور این قدر شبیه حاج اسماعیل هستی. 

می گفتند دقیقا روحیات شهید این جوری بوده است.
لبخند ترس و لبخند تمسخر

این بازیگر درباره خندان بودن شخصیت حاج اسماعیل توضیح داد: آقای 
افخمی از گزارشی که در روزنامه کیهان چاپ شده فیلمنامه را نوشتند. 
ما این شخصیت را ساختیم. آقای افخمی به من گفت حاج اسماعیل را 
جوری بازی کن که مدام لبخند روی صورتش باشد. حالا این لبخند در 
جاهای مختلف فیلم می تواند معانی مختلفی داشته باشد. یک جاهایی 
لبخند تمسخر است و یک جاهایی لبخند از دنیا بریدن و دلدادگی به 

خداوند است. ممکن است لبخند از روی ترس هم باشد.
وی افزود: حاج اسماعیل رضایی در کودکی پدرش را از دست می دهد. از 
دستفروشی شروع می کند و بزرگ میدان تره بار می شود. در مبارزه با بهایی ات 

خیلی فعال و با امام خمینی)ره( در ارتباط مستقیم بوده است.

ارسطو خوش رزم: اگر به فکر سیمرغ نبودم 
اصلا بازی نمی کردم

از حضور محمد خزاعی تا
 نمایش بیش از ۱۰ سانس فوق العاده

موتورسواری بازیگران زن، روی یک ریل قدیمی

چهارمین روز جشنواره فیلم فجر، آکنده از حواشی مثبت و دوست داشتنی 
بود. از حضور سرزده رئیس سازمان سینمایی و گفت وگوی پرتیتر او با ایرنا 
گرفته تا خبر خوش نمایش بیش از ۱۰ سانس فوق العاده که عموم آنها برای 
آثار کمتر مطرح این دوره از جشنواره صورت گرفته است، تنها گوشه هایی از 

حواشی روز یکشنبه بزرگ ترین رویداد سینمایی کشور بوده است.
آثار جشنواره،  از  استقبال  که  کرد  اعلام  قاطعیت  با  می توان  دیگر  حالا 
از آن چه تا پیش از شروع این رویداد تصور می شد، بهتر است. این مهم 
را می توان از شلوغی سینماها، صفوفی که برای ورود به سالن ها تشکیل 
بلیت های  شدن  کم  البته  و  فوق العاده  سانس های  افزایش  می شود، 
آمار مخاطبان  البته که فروکش کردن  به خوبی متوجه شد.  باقی مانده، 
سینماهایی که اکران معمولی دارند نیز می تواند مزید بر علت باشد چرا که 
هم اکنون فروش روزانه سینماها، نصف روزهای عادی خود شده درحالی که 
سال گذشته در چنین روزهایی که برخی، جشنواره را بایکوت کرده بودند، 
میزان استقبال از فیلم های روی پرده، نه تنها کاهش نیافت بلکه با افزایش 
قابل توجهی نیز همراه بود. برای روز چهارم جشنواره، بیش از ۱۰ سانس 
فوق العاده تعریف شد. نکته جالب توجه آن که وقتی نام سانس فوق العاده به 
میان می آید، حواس ها به سمت آثار مخاطب پسندتری چون تمساح خونی 
و صبحانه با زرافه ها می رود اما میزان استقبال از فیلم ها به گونه ای است 
که بیشترین سانس فوق العاده در سینماهای تهران برای فیلم هایی چون 
شه سوار، آسمان غرب، تابستان همان سال، احمد، آبی روشن، مجنون و 
نیز گمان  به جشنواره  افراد  تعریف شد. شاید خوش باورترین  باز  آغوش 
نمی بردند که برخی از این فیلم ها، بتوانند سانس معمول خود را پر کنند 
چه برسد به اینکه بخواهند به سانس فوق العاده برسند.در برج میلاد که 
خانه جشنواره فجر است، فیلم های دست ناپیدا، میرو، آغوش باز و انیمیشن 
ساعت جادویی به روی پرده رفتند که تقریبا تمام این آثار با استقبال خوبی 
مواجه شدند. تجربه سال گذشته بچه زرنگ که خیلی ها به گمان انیمیشن 
بودن، قید تماشای آن را زدند و بعد فهمیدند که اثر خوبی بوده، اینجا به 
کمک ساعت جادویی آمد تا آخرین سانس شب گذشته، با استقبال خوبی 
از سوی اهالی رسانه و منتقدان مواجه شود. در روز چهارم، بیشترین سانس 
فوق العاده برای فیلم های شه سوار، آسمان غرب، تابستان همان سال، احمد، 
آبی روشن، مجنون و آغوش باز تعریف شدمهم ترین مهمان روز چهارم برج 
میلاد، محمد خزاعی؛ رئیس سازمان سینمایی بود. خزاعی پس از بازدید از غرفه 
رسانه ها، برای دقایقی مهمان ایرنا بود و صحبت های مهمی را بر زبان آورد که 
مشروح آن به زودی منتشر می شود. خزاعی در این بازدید، ضمن اعلام ناراحتی 
قلبی خود از حذف سیمرغ مردمی به دلیل آماده نبودن زیرساخت ها، از احیای 
این سیمرغ برای جشنواره سال آینده سخن گفت و میزان استقبال از آثار این 
دوره را خوب و فراتر از انتظار ارزیابی کرد. از سینماهای مردمی نیز خبرهای 
خوبی مخابره می شود. از امروز و با اضافه شدن مراکز استان ها، میزان واکنش ها 
به آثار جشنواره، بیشتر هم می شود. همچنین در این روز نیز چندین بازیگر 
در سینماهای مردمی حضور یافته و فیلم موردنظر خود را با سینمادوستان 
به تماشا نشستند. همچنین در شبکه ها و کانال های اجتماعی نیز بحث بر سر 
آثار جشنواره حسابی داغ است. مهم ترین محور این بحث ها در مورد سفارش 
به تماشای فیلم های موردپسند است که این پیشنهادها، زمینه خوبی را برای 
تبادل نظر و بحث در گروه های اجتماعی رقم زده است. نکته جالب این تبادل آرا 
آن است که نام فیلم هایی به عنوان آثار پیشنهادی برده می شود که شاید کمتر 

کسی تصور می کرد که در لیست پیشنهادی کسی قرار بگیرد.

کارگردان فیلم آغوش باز گفت: هیچ وقت مقید به یک گونه خاص 
سینمایی نبوده ام، اما نزدیک ترین گونه به این فیلم، کمدی درام 
تیزی های  و  می کند  صحبت  انسانی  روابط  درباره  که  است 
ناهنجاری های اجتماعی را کمی نرم می کند. فیلم سینمایی 
آغوش باز به کارگردانی بهروز شعیبی سومین فیلم روز چهارم 
جشنواره فیلم فجر در خانه جشنواره در برج میلاد اکران شد 
و پس از آن نشست خبری با حضور بهروز شعیبی کارگردان، 
علی سرتیپی تهیه کننده، مسعود سخاوت دوست آهنگساز، علی 
برازنده مدیر فیلمبرداری، محمدرضا میرزامحمدی طراح صحنه، 
خشایار موحدیان تدوینگر، محمدمهدی عسگری مجری طرح، 
سجاد نجفی و مهرداد کوروش نیا نویسندگان و گلاره عباسی و 

شبنم گودرزی بازیگران حضور داشتند.
آغوش باز کاملا خصوصی است

علی سرتیپی تهیه کننده این فیلم در ابتدای این نشست گفت: 
پیشنهاد ساخت این فیلم ازطرف آقای شعیبی و آقای عسگری 
بود. من هم باتوجه به شناخت آقای شعیبی فیلمنامه را خواندم 
و قبول کردیم که ساخته شود. شایعه بود که آقای شعیبی 
وسواس دارند و پروسه تولید طول می کشد، اما در این پروژه 
همه چیز سر زمان مناسب انجام شد.سرتیپی توضیح داد: این 
فیلم صد در صد خصوصی است و یک ریال هم یک نهاد دولتی 
به آن کمک نکرده است. حمایتی هم نشده است و من و آقای 
عسگری بودجه فیلم را تامین کردیم. خود آقای شعیبی هم 

تمایلی نداشت که از ارگان دولتی کمک گرفته شود.
ما فکر می کردیم خود قصه و شرایط تولید این فیلم طوری 
است که به امید خدا بازگشت سرمایه خواهد داشت. از شما 
می خواهم که صدای چنین فیلم هایی باشید. ما سعی کردیم 

یک فیلم مناسب خانواده بسازیم تا حال مردم خوب شود.
سرتیپی نیز در پاسخ به این پرسش که آیا صحنه نوازندگی زنان 
در اکران مردمی حذف می شود؟ توضیح داد: این فیلم پروانه 
نمایش دریافت کرده است. امیدواریم که در اکران عمومی به 
فیلم دست نخورد.آغوش باز یک روی جدید از سینما برای من 
بود؛ هم در نوع فیلم سازی و هم در شکل اجرایی. همکاری با 

آقای سرتیپی برای من افتخار بود.ر محاسبه نمی شوم . 

مراکشی  هنرپیشه  تاتو  عبدالواحد  طاهری:  محمدجواد 
الاصل در فرانسه و دبیر کل انجمن فرهنگی اسلامی شارانت-

دریانوردی در فرانسه معتقد است که اسلام و مسلمانان در 
فرانسه به طور ناعادلانه مورد حمله قرار می گیرند و برای انتقال 
پیام واقعی اسلام  نیاز به ارتباطات است. به همین خاطر نشریه 

مارکو ابدو با اومصاحبه ای انجام داده است:
* روابط شما با نمایندگان ادیان دیگر چگونه است؟

ارتدکـس و  بـا جوامـع کاتولیـک، پروتسـتان،  روابـط مـا 
یهودی بسـیار خوب اسـت.  جلسـات بین مذهبی دوسـتانه 
و خوبـی داریـم، برنامه  هـای رادیویـی در کانـال رادیویـی 
می دهیـم.  ترتیـب  مشـترک  کنفرانس هـای  و   RCF
 ،J. B. Souzy مرکـز بـا  کنفرانس هـا  از  ای  مجموعـه 

مرکز فرهنگی اسـقف نشـین لاروشـل و سـنتز برای سـال 
تحصیلـی ۲۰۲۲/۲۰۲۱ آمـاده مـی شـود.

مانند  ادیان«  »خانه  نوعی  فرانسه  در  می توانیم  آیا   *

دست  در  آلمان  در   2021 مه  ماه  اواخر  از  که  خانه ای 
ساخت است، داشته باشیم؟

سکولاریسـم )معـروف بـه سـبک فرانسـوی( دیـن جدیـد 
بسـیاری از فرانسـویان اسـت وهمـان طـور که گفتم نسـبت 
بـه ادیـان به ویژه اسـلام بی اعتمـاد و متنفر اسـت. همچنین 
خیلـی از چیزهای ممکن در اروپا در فرانسـه بسـیار حسـاس 
اسـت و می توانـد واکنش هـای نامشـخصی ایجـاد کنـد مثل 
روسـری  زنان مسـلمان، حجـاب در مـدارس، مکان های برای 
نمـاز در مؤسسـات آموزشـی، سـاخت مسـجد، غـذای حلال 
و… مـا بـه موعظه برادری و زندگی هوشـمندانه بـا هم برای 
نسـل های آینـده ادامـه خواهیـم داد و متقاعـد شـده ایم کـه 

نفـرت و نابردبـاری در جوامـع مـدرن آینـده ای ندارد.
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هر چه بیشتر به اسلام حمله شود، تعداد مسمانان در فرانسه بیشتر می شود) قسمت دوم(

بهروز شعیبی: مقید به گونه خاص سینمایی نیستم

پوستر

وعده محمد خزاعی برای اکران عمومی فیلم های »فجر۴۲«
محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی با حضور 
در خانه جشنواره فیلم فجر، به ارائه توضیحاتی 

درباره حواشی این رویداد پرداخت.
محمد خزاعی رئیس سازمان سینمایی همزمان 
با چهارمین روز برگزاری چهل ودومین جشنواره 
بین المللی فیلم فجر، با حضور در برج میلاد )خانه 
جشنواره در جمع خبرنگاران حاضر شد و درباره 
این رویداد گفت: براساس همین چند روزی که 
از اکران آثار جشنواره سپری شده است، احتمالا 
مخاطبان جشنواره در جریان تغییرات محتوایی 
آثار قرار گرفته اند. جشنواره فجر هر ساله شاهد 
هم  امسال  و  است  بوده  جوانان  باشکوه  حضور 
شاهد حضور فیلم سازان جوان هستیم اما نوع آثار 
و در روزهای  قبل است  از  متفاوت  این جوانان 
خواهید  را  آنان  آثار  هم  جشنواره  از  باقی مانده 
دید. می توان گفت برخی از آثار فیلمسازان جوان، 
مخاطبان را شگفت زده خواهد کرد. فیلمسازان 
پیشکسوت هم در کنار فیلمسازان جوان حضور 
دارند.وی افزود: تفاوت دیگر این دوره از جشنواره 
نگاه اقلیمی موجود در آثار است. همه تولیدات 
متمرکز در پایتخت نیستند و این موضوعی است 
که همواره روی آن تأکید داشتیم. سال هایی که 
من خودم در جشنواره فیلم فجر حضور داشتم، 
معمولا آثار حاضر در جشنواره محدود به دو الی 

سه ژانر می شدند اما امسال شاهد هستید که فارغ 
از سطح کیفی آثار، در همه ژانرها فیلم داریم. 
همین که جریان تولید اثر در ژانرهای مختلف در 
سینمای ایران کلید خورده است، می تواند بارقه 
امیدی برای آینده باشد.خزاعی تأکید کرد: این 
جریان از انجمن سینمای جوان آغاز شد که ما 
شعار تنوع ژانر را در آن مطرح کردیم و الحمدلله 
خروجی این جریان را حالا در سینمای بلند ایران 
شاهد هستیم. در جشنواره امسال از همه ژانرها 
فیلم داریم. زمانی برخی سوال می کردند که آیا 
جایگاه فیلم کمدی در جشنواره فجر است؟  ما 
معتقدیم به عنوان یک ژانر، حتما آثار کمدی هم 
احساس  نباید  شوند.  پذیرش  در جشنواره  باید 
مختص  تنها  فجر،  فیلم  جشنواره  که  کنیم 
فیلم های اجتماعی، دینی و یا دفاع مقدسی است. 
تنوع سلایق، دیدگاه ها و ژانرها در آثار، یکی از 

ویژگی های بارز جشنواره امسال است.

ماجرای حذف »سیمرغ مردمی« چه بود؟
رئیس سازمان سینمایی درباره تمهیدات سازمان 
سینمایی برای بازگشت سیمرغ مردمی به ترکیب 
جوایز جشنواره فجر در دروه های بعد گفت: سال 
جوایز  ترکیب  در  را  مردمی  سیمرغ  ما   ۱٤۰۰
جشنواره داشتیم اما برخی دوستان اعتراضاتی را 
درباره فرآیند رأی گیری مطرح می کردند. وقتی 
اعتراضات را بررسی کردیم، متوجه شدیم تقلب 
صورت گرفته و تهیه کنندگان معترض، اعتراض 
به حقی داشتند. شاید آن تصمیم برای من تبعات 
بسیاری داشت، اما به عنوان کسی که نظرات مردم 
برایم بسیار حائز اهمیت است و برای آن احترام 
قائل بودم، اعلام کردم رأی گیری متوقف شود تا 
بتوانیم سامانه ای طراحی کنیم تا از آرای مردمی 
مطمئن شویم. وی افزود: شما نباید از من به عنوان 
یک مدیر توقع داشته باشید که وقتی نسبت به 
ادامه این  یک جریان اشتباه آگاه شده ام، اجازه 
اشتباه را بدهم. اگر رأی گیری در آن دوره ادامه 
پیدا می کرد، حق فیلم سازان ضایع می شد. امسال 
آقای امینی )دبیر جشنواره تلاش کردند و چند 
کارشناس هم دعوت شدند تا بتوانیم آرای مردمی 
را در جشنواره امسال داشته باشیم. دوستانی که 
آمدند، تأکید داشتند نرم افزاری که باید برای این 

کار طراحی شود، به این دوره نمی رسد. 

هنرپیشه تازه مسلمان شده مراکشی در فرانسه؛


